

စကားအရာ အင်္ဂါငါးတန်

- * ပြောသင့်သော အချိန်၌ ပြောဆိုခြင်း၊
- * အမှန်ကိုသာ ပြောဆိုခြင်း၊
- * နူးညံ့ချိုသာစွာ ပြောဆိုခြင်း၊
- * အကျိုးစီးပွားနှင့်စပ်သောစကားကို ပြောဆိုခြင်း၊
- * မေတ္တာရှေ့ထား ပြောဆိုခြင်း။

ထူးခြားသည့် နေ့အပူချိန်များ

ညောင်ဦး ၄၀ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
ချောက် ၄၀ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
မင်းဘူး ၄၀ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်

မှတ်သားဖွယ်ရာ ပိုးရေချိန်များ

လွိုင်ကော် ၁ ဒဿမ ၄၉ လက်မ
ရေဦး ၁ ဒဿမ ၃၀ လက်မ
ဟဲဟဲ ၁ ဒဿမ ၂၆ လက်မ

လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် ပွံ့ပြိုးတိုးတက်ရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် အစီအမံများ ရှင်းလင်းပြောကြား

နေပြည်တော် မတ် ၂၆

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု စတန်းဖို့ဒ်တက္ကသိုလ် ပါမောက္ခ ဂျိမ်းစ်ဒီဖီရွန် ခေါင်းဆောင်သည့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ မူဝါဒရေးရာဘာသာရပ်မဟာဘွဲ့ သင်တန်းသား သင်တန်းသူများအား ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော် ဧည့်ခန်းမဆောင်၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု စတန်းဖို့ဒ်တက္ကသိုလ် ပါမောက္ခ ဂျိမ်းစ်ဒီဖီရွန် ခေါင်းဆောင်သည့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ မူဝါဒရေးရာဘာသာရပ်မဟာဘွဲ့ သင်တန်းသား သင်တန်းသူများအား လက်ခံတွေ့ဆုံစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲသို့ နိုင်ငံတော် သမ္မတနှင့်အတူ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးကိုကို၊ ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်၊ ဦးစိုးသိန်း၊ ဦးမြင့်လှိုင်၊ ဦးဝင်းမြင့်၊ ဒေါက်တာ ဒေါ်ခင်စန်းရီ၊ ဒေါက်တာကိုကိုဦးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ထိုသို့တွေ့ဆုံရာတွင် နိုင်ငံတော် သမ္မတက မြန်မာနိုင်ငံတွင် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် ပွံ့ပြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် အစီအမံများ၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ ပညာတော်သင်ဆုရ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ပညာတော်သင်စေလွှတ်ရေး စီမံဆောင်ရွက်နေမှု၊ နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ အုပ်ချုပ်ရေး တက္ကသိုလ်များ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေး ဆောင်ရွက်ရာတွင် ပြည်သူများ၏ မျှော်လင့်ချက်များအပေါ် ဦးစားပေးစာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၄ သို့ □

နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ဂုဏ်ပြု

“ပြည်သူကဗျား ပြည်သူ့သားတွေ ပြည်သူ့အတွက် အားဖြစ်စေ”

ကြယ်စင်နိုင်၏ဆောင်းပါး စာမျက်နှာ -၆

“မြတ်မဟော် နှလုံးသား”

ဖိုလေးလုံးသောင်းကိုကို၏ကဗျာ စာမျက်နှာ -၇

တပ်မတော်နေ့ဂုဏ်ပြုဇာတ်လမ်းများ ရန်ကုန်နှင့် မန္တလေးမြို့တို့တွင် အမဲပြသမည်

နေပြည်တော် မတ် ၂၆

နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် မတ် ၂၇ ရက်တွင် ရန်ကုန်နှင့် မန္တလေးမြို့တို့၌ တပ်မတော်နေ့ ဂုဏ်ပြုဇာတ်လမ်းများကို အများပြည်သူသို့ အခမဲ့ပြသမည်ဖြစ်သည်။

အဆိုပါပြသမှုကို ရန်ကုန်မြို့ ရှေ့ဆောင်ရုပ်ရှင်ရုံ၌ မတ် ၂၇ ရက်နံနက် ၁၀ နာရီတွင် “အဖေနှင့် သားများ” ဇာတ်လမ်း၊ မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲတွင် “ကြယ်စင်မော်ကွန်း” ဇာတ်လမ်း၊ ညနေ ၃ နာရီခွဲတွင် “အဖေတူသား” ဇာတ်လမ်း၊ ညနေ ၆ နာရီခွဲတွင် “ကြယ်စင်မော်ကွန်း” ဇာတ်လမ်း၊ ညနေ ၈ နာရီခွဲတွင် “သားကောင်းမိခင်” ဇာတ်လမ်းများကိုလည်းကောင်း၊ မန္တလေးမြို့ မြို့ဂုဏ်ရောင်ရုပ်ရှင်ရုံ၌ မတ် ၂၇ ရက် မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲ၊ ညနေ ၆ နာရီခွဲနှင့် ညနေ ၈ နာရီခွဲတို့တွင် “ကြယ်စင်မော်ကွန်း” ဇာတ်လမ်းကို လည်းကောင်း အခမဲ့ပြသမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



စစ်တွေ-တောင်ကုတ်ခရီးစဉ်တွင် ပြေးဆွဲရန် အောင်တံခွန်-၇ ရေယာဉ် စစ်တွေမြို့သို့ရောက်ရှိ

ရန်ကုန် မတ် ၂၆

ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၏ လမ်းညွှန်မှုအရ ရခိုင်ပြည်နယ် စစ်တွေအခြေပြု ခရီးစဉ်များတွင် ထပ်မံအင်အားဖြည့်ပြေးဆွဲရန် ပြည်တွင်းရေးကြောင်းပို့ဆောင်ရေးပိုင် “အောင်တံခွန်-၇” ရေယာဉ်သည် ရန်ကုန်မြို့ လမ်းသစ်ဆိပ်ခံတံတားမှ မတ် ၂၁ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် စတင်ထွက်ခွာခဲ့ရာ မတ် ၂၅ ရက် ညနေ ၅ နာရီတွင် ရခိုင်ပြည်နယ် စစ်တွေမြို့သို့ ရောက်ရှိသည်။ စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၂ သို့ ☺

နှစ်(၇၀)ပြည့်တပ်မတော်နေ့ကိုဂုဏ်ပြုပါ၏

ကြေးမုံစာတည်းရှုထောင့်

၂၇-၃-၂၀၁၅ (သောကြာနေ့)

ပြည်သူနှင့်တစ်သားတည်းရှိသည့် တပ်မတော်

မြန်မာ့တပ်မတော်သည် လွတ်လပ်ရေးကြိုးပမ်းမှုနှင့်အတူ ပေါ်ထွန်းလာသော တပ်မတော်ဖြစ်သည်။ အမျိုးသားရေးစိတ်ဓာတ်၊ မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်များနှင့်အတူ ပေါက်ဖွား သန္ဓေတည်လာသော တပ်မတော်ဖြစ်သည်။

ထိုကဲ့သို့ သမိုင်းအစဉ်အလာကြီးမားသော တပ်မတော်ကြီးသည် နှစ်ပေါင်း(၇၀)ဖြတ်သန်းလာခဲ့သော ခရီးလမ်းတစ်လျှောက် တပ်မတော်၏ ကောင်းမြတ်သောအစဉ်အလာများကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းနိုင်ခဲ့သည်။

နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့် နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ပြည်သူလူထုနှင့်အတူ လက်တွဲညီညီ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

အပေါ် ကျရောက်လာနိုင်သည့် ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပအန္တရာယ်များ၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များမှ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ပေးလျက်ရှိသည်။ ပြည်ထောင်စုမပြိုကွဲရေး၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်မှုမပြိုကွဲရေး၊ အချုပ်အခြာအာဏာတည်တံ့ခိုင်မြဲရေးတို့ကို အသက်ပေး၍ ထိန်းသိမ်းကာကွယ်စောင့်ရှောက်ပေးလျက်ရှိသည်။

တပ်မတော်သည် ဆုံးရှုံးခဲ့ရသောလွတ်လပ်ရေးကို ပြန်လည်ရရှိဖို့ ကိုယ့်ထီးကိုယ့်နန်း၊ ကိုယ့်ကြွင်းကို ပြန်လည်ရရှိဖို့ ပြောကြားသော ဖွဲ့လုံ့လ၊ ဝီရိယ၊ သတ္တိတို့ဖြင့် မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်ကိုအရင်းခံကာ ရွှံ့ရွှံ့ချွံချွံကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ခဲ့သလို ရရှိပြီးသောလွတ်လပ်ရေးနှင့် အချုပ်အခြာအာဏာကို ပြန်လည်မဆုံးရှုံးစေရန်နှင့် ပြည်သူတို့၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်တို့ကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး၊ ပြည်သူတို့၏ အကျိုးစီးပွားဖြစ်ထွန်းရေးအတွက်လည်း ဆက်လက်ကြိုးပမ်းအားထုတ်နေသည်ကို တွေ့ရသည်။

“တစ်ယောက်အားဖြင့်ယူသော်မရ၊ တစ်သောင်းအားဖြင့်ယူမှရသည်” ဟူသော ဆိုစကားနှင့်အညီ လွတ်လပ်ရေးကို အရယူပေးခြင်း၊ လွတ်လပ်ရေးကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ခြင်း၊ တိုင်းပြည်၏ အကျိုးစီးပွားအတွက် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခြင်းလုပ်ငန်းများတွင် တပ်မတော်နှင့်အတူ ပြည်သူလူထုတစ်ရပ်လုံး ညီညီညွတ်ညွတ် လက်တွဲပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်းများက အထင်အရှားသက်သေပြနေသည်။ တိုင်းပြည်အတွက် အရေးကြုံလာလျှင် တပ်မတော်နှင့်

ပြည်သူလက်တွဲဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သည့် သမိုင်းအထောက်အထားများလည်း ရှိသည်။

ထို့ကြောင့် တပ်မတော်သည် တိုင်းရင်းသား ပြည်သူလူထုအားလုံးကို ကိုယ်စားပြုသည့် ပြည်ထောင်စု တပ်မတော်ကြီးဟု ခေါ်ဆိုရမည်ဖြစ်သည်။ တိုင်းပြည်အရေးအတွက် ရှေ့တန်းမှ မားမားမတ်မတ်ရပ်တည်ခဲ့သည်။ ကျွန်ုပ်တို့တိုင်းပြည်ကြီး ယနေ့ထက်တိုင် ကမ္ဘာ့အလယ်တွင် ထည်ထည်ဝါဝါ ရပ်တည်နေနိုင်ခြင်းသည် နိုင်ငံတည်ငြိမ်အေးချမ်းပြီး စည်းလုံးညီညွတ်သော နိုင်ငံတော်ကို ထူထောင်ထားသောကြောင့်ဖြစ်သည်။

တည်ငြိမ်အေးချမ်းခြင်း၊ စည်းလုံးညီညွတ်ခြင်းသည် နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံအတွက် အလွန်အရေးကြီးပါသည်။ တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုနှင့် ညီညွတ်မှုလျော့နည်းသောကြောင့် ပြိုကွဲပျက်စီးရသည့် နိုင်ငံအချို့ကိုလည်း ယနေ့ မြင်တွေ့နေရသည်။ မြန်မာ့သမိုင်းကြောင်းတွင်လည်း နိုင်ငံညီညွတ်အောင်၊ တည်ငြိမ်အောင် တပ်မတော်သည် အမြဲမပြတ် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် မှတ်တိုင်များ ရှိခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။

မျက်မှောက်ကာလတွင် တပ်မတော်သည် အမျိုးသားရေးကို သစ္စာတရားဖြင့် ဦးထိပ်ထားကာ နိုင်ငံတော်ကို ကြီးမားသောအစဉ်အလာအတိုင်း ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ပေးနေသည်။ ထွန်းပြောင်သော အစဉ်အလာကောင်းများကို ဆက်ခံဆောင်ရွက်နေသော တပ်မတော်သည် သန်း ၅၀ ကျော်သော ပြည်သူတို့၏ တူညီသောဆန္ဒနှစ်ခုဖြစ်သည့် တိုင်းပြည်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို ဆက်လက်ဖြည့်ဆည်းပေးရန်အတွက် ပြည်သူတို့နှင့် တစ်သားတည်းရှိနေပါသည်။

(၁၃)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံပြန်ကြားရေးဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ အစည်းအဝေးကျင်းပ

ငွေဆောင် မတ် ၂၆ (၁၃)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ ပြန်ကြားရေးဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့် အရာရှိကြီးများ အစည်းအဝေးနှင့် ဆက်စပ်၍ အာဆီယံပညာရေး အထောက်အကူပြု သင်ကြားရေး စင်တာ ASEAN Virtual Learning Resources Centre (AVLRC) ပဏာမဖွင့်လှစ်ပွဲ အခမ်းအနားကို ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ငွေဆောင် ကမ်းခြေရှိ Ngwe Saung Yacht Club and Resort ၌ ယနေ့

နံနက်ပိုင်းတွင် ကျင်းပခဲ့သည်။ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ ပြန်ကြားရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးရဲထွန်း၊ အာဆီယံနိုင်ငံများမှ ပြန်ကြားရေးဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်အရာရှိ ကြီးများ၊ ကိုယ်စားလှယ်တော်ကြီးများ နှင့် ဖိတ်ကြားထားသည့် ဧည့်သည် တော်ကြီးများ တက်ရောက်ကြသည်။ AVLRC ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် အစည်းအဝေး သဘာပတိမြန်မာ့ အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားမှ ညွှန်ကြား ရေးမှူးချုပ် ဦးတင့်ဆွေက အဖွင့်အမှာ

စကားပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် အာဆီယံနိုင်ငံများမှ တက်ရောက်လာကြသည့် ပြန်ကြား ရေးဆိုင်ရာအဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ ရှေ့မှောက်တွင် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီး ဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးရဲထွန်း၊ အစည်းအဝေးသဘာပတိ မြန်မာ့ အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားညွှန်ကြားရေး မှူးချုပ် ဦးတင့်ဆွေ၊ ဒုတိယသဘာပတိ ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံမှ Mr.Jess Anthony Q Yu၊ လက်ရှိ ASEAN ဥက္ကဋ္ဌ တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသည့်မလေးရှား နိုင်ငံမှ Ms. Joane Koo Yoke Ann တို့က Plasma Globe ဖန်လုံးကို နှိပ်ပြီး AVLRC Website ကို လွှင့်တင် ကြသည်။ (အပေါ်ယာပုံ)



နှင့်ပတ်သက်သည့် သတင်းများ၊ အာဆီယံနိုင်ငံများမှ တက္ကသိုလ် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအတွက် သုတေသနပြုနိုင်သည့် အချက်အလက် များ၊ ပညာရေးဆိုင်ရာ အာဆီယံဒေသ တွင်းဆိုင်ရာ၊ ယဉ်ကျေးမှုဆိုင်ရာ များကို လေ့လာရယူနိုင်သော

Website Center တစ်ခုဖြစ်သည်။ ဆက်လက်၍ ယနေ့ နေ့လယ်ပိုင်း သို့ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည့် အာဆီယံ နိုင်ငံများမှ ကိုယ်စားလှယ်များသည် ငွေဆောင်ဒေသတစ်ဝိုက်နှင့် ပင်လယ် ရှုခင်းအလှများအား လေ့လာကြည့်ရှု

ခဲ့ကြသည်။ (၁၄)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ ပြန်ကြားရေးဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်အရာ ရှိကြီးများ အစည်းအဝေးကို ၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံ၌ ကျင်းပ သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိ သည်။ (သတင်းစဉ်)

Advertisement for 'အလိမ္မာစာမှာရှိ' (In the Fool's Book) featuring a cartoon character reading a newspaper. Text includes 'ဝင်းဖန်ဖန် အ.စ.က(၂) လသာ'.

Table with 4 columns: ရန်ကုန် (Yangon), မတ် (March), ၂၆ (26), and နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း (Exchange Rates). It lists rates for various banks and currencies.

Advertisement for Mingalar Cinemas showing movie listings for Top Royal and other titles, including showtimes and prices.

Large advertisement for a movie or event featuring a group of people and a yellow excavator. Text includes 'ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်သတ်မှတ်ရည်ညွှန်းနှုန်း'.

ပြည်တွင်းရေးရာ



ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ(၂၀၀၈ ခုနှစ်) ယေး(၁)နှင့် ယေး (၂)လေ့လာသုံးသပ်ရေးကော်မတီ အစည်းအဝေးကျင်းပ

နေပြည်တော် မတ် ၂၆

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ(၂၀၀၈ ခုနှစ်) ယေး(၁)နှင့် ယေး(၂) လေ့လာသုံးသပ်ရေးကော်မတီအစည်းအဝေးကို ယနေ့ မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံးအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အစည်းအဝေးသို့ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ(၂၀၀၈ ခုနှစ်) ယေး(၁)နှင့် ယေး(၂) လေ့လာသုံးသပ်ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးစိုးသိန်း၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးတင်နိုင်၊ ဦးလှထွန်း၊ ဦးတင်နိုင်၊ ဦးလှထွန်း၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။(အပေါ်ပုံ)

အစည်းအဝေးတွင် ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးစိုးသိန်းက ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေယေး(၁)နှင့်ယေး(၂) ပြည်ထောင်စု၏ လုပ်ပိုင်ခွင့်များထဲမှ တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ်များသို့ ခွဲဝေပေးသင့်သည်များကို ခွဲဝေရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ သို့မှသာ တိကျသောလုပ်ပိုင်ခွင့်များ ယခုထက်ပိုမိုရှိလာမည်ဖြစ်ပြီး လုပ်ငန်းများလည်း ပိုမိုလုပ်ဆောင်လာနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ယခုလက်ရှိ အခြေအနေအထားအရ Resource Sharing သည် အရေးကြီးသောအချက်အဖြစ် အကောင်အထည်ဖော်ရန် ဖြစ်ကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ကော်မတီဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးတင်နိုင်၊ ဦးစိုးသိန်းက ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ(၂၀၀၈ ခုနှစ်) ယေး(၁)နှင့် ယေး(၂) ပြင်ဆင်ရေးကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်တွင်လည်း အဆိုပါကိစ္စများနှင့် စပ်လျဉ်းပြီး အဆိုများ တင်သွင်းခဲ့ကြောင်း၊ ယေး(၁)နှင့် ယေး(၂)တွင် ပြည်ထောင်စုမှ ဥပဒေပြုရမည့်ကိစ္စများ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များမှ ဥပဒေပြုရမည့်ကိစ္စများ ရှိပါကြောင်း၊ သို့ဖြစ်၍ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များတွင် တည်ဆဲဥပဒေများကို ပြင်ဆင်ပြီး လုပ်ပိုင်ခွင့်များကို ခွဲဝေပေးရန် တင်ပြလာပါကြောင်း၊ ခေတ်ကာလနှင့် မလျော်ညီသည့် အတွက် အသစ်ပြင်ဆင်ရေးဆွဲရမည့် ဥပဒေများလည်း ရှိပါကြောင်း၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များမှ ပြင်ဆင်လိုသည်များကို

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနများသို့ ပေးပို့လာသည့်အပေါ် ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်ရုံးသို့ ပေးပို့ရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုအစိုးရ အဖွဲ့မှတစ်ဆင့် လွှတ်တော်သို့ တင်သွင်းရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ ယေး(၁)နှင့် ယေး(၂)တို့ကို အမြန်ဆုံးပြင်ဆင်ရန် နိုင်ငံတော်သမ္မတက လမ်းညွှန်ထားပြီး ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ကော်မတီဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးလှထွန်းက ယခု အစည်းအဝေးတွင် ယေး(၁)နှင့် ယေး(၂) ပြင်ဆင်ရေးအပိုင်း အတွက် ရလဒ်ကောင်းရရှိနိုင်ရန် ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယေး(၁)နှင့်ယေး(၂)၌ ဆောင်ရွက်ရမည့်လုပ်ငန်းတွင် အမိန့်ကြော်ငြာစာထွက်ရှိရမည့်အပိုင်း၊ ထွက်ရှိပြီး ဥပဒေများကို နည်းဥပဒေ ထုတ်ပြန်ပေးရန်၊ ပြင်ဆင်ရမည့်ဥပဒေများကို လွှတ်တော်သို့တင်သွင်းရန်နှင့် အသစ်

လိုအပ်သည့် ဥပဒေများကို ဥပဒေပြုဌာနပေးရန်တို့ ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ကော်မတီအတွင်း ရှေ့နေချုပ် ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးကျော်ကျော်ဝင်းက ယေး(၁)နှင့် ယေး(၂) ပြင်ဆင်ရေးအတွက် ဝန်ကြီးဌာနများက ညှိနှိုင်းရရှိသည့် အပိုင်းများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများနှင့် ဒုတိယဝန်ကြီးများက သက်ဆိုင်ရာကဏ္ဍအလိုက် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များမှ တင်ပြလာသည့်အပိုင်းများအပေါ် ဆွေးနွေးခဲ့ပြီး ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးများမှ သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးများ၊ ဥပဒေချုပ်များမှလည်း Video Conferencing များဖြင့် မေးမြန်းဖြေကြားခဲ့သည်။

ထိုသို့ ဆွေးနွေးချက်များအပေါ် ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌနှင့် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများက ပြန်လည်ဆွေးနွေးကြကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

စစ်တွေ-တောင်ကုတ်မှ

အဆိုပါ ရေယာဉ်ပေါ်တွင် ပြည်တွင်းရေးကြောင်းပို့ဆောင်ရေး ရခိုင်ဌာနခွဲအတွက် လိုအပ်သော ရေယာဉ်သုံးပစ္စည်းများဖြစ်သည့် သံပြားအချပ် ၃၂၀၊ (၆၅ တန်ခန့်)၊ ကျောက်ကြီး ပေ ၉၀၊ ၁၅ ချောင်း၊ လေအိုးအလုံး ၅၀၊ ဟင်ဂလန် ၂၅ ချောင်း၊ သံဂဟေဆော်စက် သုံးစုံ၊ သံဂဟေချောင်း ငါးတန်၊ ရေယာဉ်သုတ်ဆေး ဂါလန် ၃၀၀၊ အသက်ကယ်အင်္ကျီ ၈၅၂ ထည်၊ အသက်ကယ်ဗောကွင်း ၁၆၆ ကွင်း၊ ဆက်သွယ်ရေးစက် ရှစ်လုံး၊ စတိုးဂါယာကြိုး ပေ ၃၆၀၊ နိုင်လွန်ကြိုး ပေ ၃၆၀၊ ကုန်တန်ချိန် စုစုပေါင်း ၇၄ တန် တင်ဆောင်ပါရှိသွားကြောင်း၊ ရေယာဉ်စစ်တွေမြို့သို့ ရောက်ရှိပြီးနောက် ရေယာဉ်ပေါ်မှ ပါလာသည့် ပစ္စည်းများအားချပြီး ရေယာဉ်စစ်ဆေးမှုခံယူကာ စစ်တွေ-တောင်ကုတ်ခရီးလမ်းတွင်ပြေးဆွဲရန် စီစဉ်ထားကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

စစ်တွေစက်မှုရပ်ကွက်တွင် မြေပိုင်ဆိုင်သူများဆက်သွယ်ရန် အကြောင်းကြားခြင်း

ရခိုင်ပြည်နယ်၊ စစ်တွေမြို့၊ စစ်တွေစက်မှုရပ်ကွက်(ဆတ်စိုက်)ရှိ မြေကွက်ရရှိထားသော လုပ်ငန်းရှင်များနှင့် လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခြင်း မရှိသောသူများအား ၃၀-၁-၂၀၁၅ ရက် နောက်ဆုံးထားပြီး မိမိပိုင်ဆိုင်သော အထောက်အထားနှင့်အတူ စစ်တွေစက်မှုရပ်ကွက် တည်ထောင်ရေးကော်မတီ၊ ရခိုင်ပြည်နယ်စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာနမှူးရုံးသို့ ဆက်သွယ်သတင်းပို့ရန် အကြောင်းကြားခဲ့ရာ မြေကွက် (၂၅၄) ကွက်၏ ပိုင်ရှင် (၁၀၅) ဦးသာ လာရောက်သတင်းပို့ပြီး ယနေ့အထိ သတင်းပို့ရန် ကျန်မြေကွက်(၁၁၃)ကွက်ရှိသေးကြောင်း တွေ့ရှိရပါသည်။ သို့ဖြစ်၍ သတင်းပို့ရန်ကျန်သော မြေကွက်ပိုင်ရှင်များသည် ယခု ကြေညာသည့်နေ့မှ ရက်ပေါင်း (၆၀) ၃၀-၅-၂၀၁၅ ရက် နောက်ဆုံးထား၍ စစ်တွေစက်မှုရပ်ကွက်တည်ထောင်ရေးကော်မတီ၊ ရခိုင်ပြည်နယ်စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာနမှူးရုံး(တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်း၊ ဆရာမများလေးထပ်ဆောင်ရှေ့)စစ်တွေမြို့သို့ မိမိတို့၏ ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားနှင့်တကွ နှိုးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်အကြောင်းကြားရန်နှင့် ဆက်သွယ်မှုမရှိသော မြေကွက်များအား စစ်တွေစက်မှုရပ်ကွက် တည်ထောင်ရေးကော်မတီမှ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးအကြောင်းကြားပါသည်။

စုံစမ်းရန်ဖုန်း
စစ်တွေစက်မှုရပ်ကွက်တည်ထောင်ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ပြည်နယ်လျှပ်စစ်နှင့် စက်မှုလက်မှုဝန်ကြီးရုံး၊ ဖုန်း-၀၄၃-၂၂၆၆၀ အတွင်းရေးမှူး၊ စစ်တွေစက်မှုရပ်ကွက်တည်ထောင်ရေးကော်မတီ ရခိုင်ပြည်နယ် စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာနမှူးရုံး ဖုန်း-၀၄၃-၂၃၇၄၂ ၀၄၃-၂၃၇၄၃

ရေဖုံးမှု

ပြည်ထောင်စုသို့ နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးအတွက် မူဝါဒများ ချမှတ်ဆောင်ရွက်နေမှုအခြေအနေများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး သင်တန်းသား သင်တန်းသူများ၏ မေးမြန်းချက်များကို ပြန်လည်ဖြေကြားခဲ့သည်။

တွေ့ဆုံပွဲအပြီးတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် ပါမောက္ခ ဂျိမ်းစီဒီစီရွှန် ခေါင်းဆောင်သည့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ မူဝါဒရေးရာဘာသာရပ် မဟာဘွဲ့ သင်တန်းသား သင်တန်းသူများနှင့်အတူ စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင် ဓာတ်ပုံရိုက်သည်။ (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းမှ

၃။ လက်ရှိလစာနှုန်းမှ တိုးမြှင့်လစာနှုန်းသို့ ပြောင်းလဲသွားသည့်အခါ နှစ်တိုးများကို လက်ရှိလစာနှုန်းအရ နှစ်တိုးကာလများအတိုင်း ဆက်လက်ခံစားခွင့်ပြုရန်ဖြစ်ပါသည်။ တိုးမြှင့်လစာနှုန်းသို့ ပြောင်းလဲမှုကြောင့် နှစ်တိုးစေ့ရောက်သည့်နေ့များ ပြောင်းလဲသွားခြင်းမရှိစေရ။

၄။ ဘဏ္ဍာရေးနှင့်အခွန်ဝန်ကြီးဌာန၏ ၁၄-၃-၂၀၁၂ ရက်စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ်၊ ၁၀၀/၂၀၁၂ ဖြင့် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ (တပ်မတော်ကြည်း၊ ရေ၊ လေ ဝန်ထမ်းများအပါအဝင်)၏ လစာအပေါ်တွင်ထပ်ဆောင်း ပေးခဲ့သည့် အပိုထောက်ပံ့ကြေးခံစားခွင့်ပြုခြင်းကို ပယ်ဖျက်ပြီး ယခုပြောင်းလဲပြင်ဆင်သည့် လစာနှုန်းထားအတိုင်းသာ ခံစားခွင့်ပြုရန်ဖြစ်ပါသည်။

၅။ အငြိမ်းစားဝန်ထမ်းများ၏ ပင်စင်လစာနှင့်ပတ်သက်၍ ခွင့်ပြုပေးနိုင်မည့် နှုန်းထားသတ်မှတ်ချက်အား သီးခြားထုတ်ပြန်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

၆။ ဒေသစရိတ်ခံစားခွင့်နှင့်ပတ်သက်၍လည်း စိစစ်သုံးသပ်မှုများပြုလုပ်ပြီးပါက သီးခြားထုတ်ပြန်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

တပ်မတော်(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ)ဝန်ထမ်းများ၏ လစာနှုန်းများ

၇။ တပ်မတော် (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ)ဝန်ထမ်းများအတွက် သတ်မှတ်ထားသော လစာနှင့် စရိတ်နှုန်းထားများနှင့် ခွင့်ပြုပေးနိုင်မည့် အငြိမ်းစားလစာနှင့် ဆုကြေးဆိုင်ရာလုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကာကွယ်ရေးကောင်စီသို့တင်ပြ၍ အတည်ပြုချက်ရယူဆောင်ရွက်ရန်ဖြစ်ပါသည်။

နိုင်ငံခြားတွင်တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသည့် ဝန်ထမ်းများအတွက်ခံစားခွင့်

၈။ နိုင်ငံခြားတွင်တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသည့် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ထမ်းများနှင့် အခြားအလားတူဝန်ထမ်းများ သည် ပြည်ပတွင်တာဝန်ထမ်းဆောင်နေစဉ်အတွင်း လက်ရှိခံစားနေသော လစာနှုန်းများအတိုင်းသာ နိုင်ငံခြားသုံးငွေဖြင့် ထုတ်ယူခံစားရန်ဖြစ်ပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံသို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိတာဝန်ထမ်းဆောင်ရသည့်အခါတွင် မိမိရာထူးအဆင့်နှင့်လျော်ညီစွာ သတ်မှတ်ထားသော လစာနှုန်းသစ်ကို ခံစားရန်ဖြစ်ပါသည်။

၉။ ဤအမိန့်ကြော်ငြာစာအရ ခံစားခွင့်များကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဧပြီလအတွက် လစာမှစ၍ ခံစားခွင့်ရှိစေရမည်။

(ဝင်းရီနီ)
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး

မြန်မာ့ကုန်းခုံးကျော်တံတား တပ်မတော်နေ့တွင် စမ်းသပ်ဖောင်းနှင့်ခွင့်ပြုမည်

ရန်ကုန် မတ် ၂၆

အဆိုပါတံတားစီမံကိန်း အမြန်ပြီးစီးရေးအတွက် မတ် ၂၇ ရက် (တပ်မတော်နေ့)တွင် မြန်မာ့ကုန်းခုံးကျော်တံတားပေါ်သို့ ကားများစတင်ဖြတ်သန်းခွင့် ပြုမည်ဖြစ်ကြောင်း အဆိုပါခုံးကျော်တံတား ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီမှ သိရသည်။

မြန်မာ့ကုန်းခုံးကျော်တံတား တည်ဆောက်မှုမှာ ၉၉ ရာခိုင်နှုန်းပြီးစီးနေပြီး ကတ္တရာခင်းခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

လုပ်သား ၃၀၀ ဖြင့် နေ့ ၃၂ နှစ်ဆိုင်ခွဲကာဆောင်ရွက်လျက် ရှိသည်။ အဆိုပါ ခုံးကျော်တံတားကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၆ ရက်က စတင်ဆောက်လုပ်ခဲ့ပြီး အရှည် ပေ ၂၃၀၀ ကျော်ရှိသော သံကူကွန်ကရစ်အမျိုးအစား၊ လေးလမ်းသွားတံတားဖြစ်ကာ ကုန်ကြမ်းများကို ဂျပန် နိုင်ငံမှတင်သွင်းကာ ဆောက်လုပ်နေခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)

မလင်းတန်ဖွံ့ဖြိုးဖို့ စာအုပ်စာပေလေ့လာဖို့

လွှမ်းမိုးသူ Bag Collection

မြန်မာ့နှစ်သစ်ကူး အကြိုအထူးဈေးရောင်းပွဲ

- အရေးပေါ် သတင်းတစ်ခုတင်ပြလိုပါက
- သင် သင်္ကြန်ခရီးမသွားဖို့ ခရီးထောင်အိတ် နှင့် အလှူကိုင်အိတ် ကိုစစ်ဆေးသင့်ပါတယ်
- ပဟောင်းနွမ်း ပျက်စီးနေပါက သင့်၏တန်ဖိုးရှိလှသောခရီးစဉ် ကို စိတ်အနှောက်အယှက် ဖြစ်စေမှာဖြစ်တဲ့ အတွက် ကြိုတင်သတိပေးပါရစေ
- ခရီးသွားရင်း စိတ်အနှောက်အယှက် မဖြစ်ရအောင် "လွှမ်းမိုးသူ" bag collection မှ မတ်လ 27 ရက်နေ့ (တပ်မတော်နေ့) မှ စပယ်လ 5 ရက်နေ့ သင်္ကြန်ပတ်ဝိုင်းခင်အထိ "လွှမ်းမိုးသူ" ဆိုင်ခွဲတိုင်း SUPER BIG DISCOUNT တွေ့နဲ့ ရောင်းချပေးမှာဖြစ်ပါတယ်
- "လွှမ်းမိုးသူ" Bag collection ယူဝန် ဟောစာနှင့် Junction ရွေးယယ်စင်တာတိုင်းမှာ လယ်ယူရရှိနိုင်မှာဖြစ်ပါတယ် ---

27. 3. 2015 မှ 5. 4. 2015 အထိ

ပီယက်နမ်ပင်လယ်ဆိပ်ကမ်းစီမံကိန်း ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းခွင် ငြမ်းပြို၍ ၁၄ ဦး သေဆုံး

ဟန့်ဇင်း မတ် ၂၆
ပီယက်နမ်နိုင်ငံ ဟာသင့်ပြည်နယ်၊ ဗန်အန်းစီးပွားရေးဇုန် ပင်လယ်ဆိပ်ကမ်းစီမံကိန်း၌ မတ် ၂၅ ရက် ညတွင် ငြမ်းပြိုကျသဖြင့် အနည်းဆုံး အလုပ်သမား ၁၄ ဦး သေဆုံး၍ ၃၀ ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သည်ဟု ယနေ့ ရိုက်တာ သတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။
ဒဏ်ရာရရှိသူများကို ဆေးရုံပို့၍ ကုသပေးလျက်ရှိကြောင်း ပြည်နယ် ပြည်သူ့ကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌက နိုင်ငံပိုင်ရုပ်သံလိုင်းမှ ကြေညာသည်။

အာဏာပိုင်များသည် အပျက်အစီးများ အောက်၌ရှိနေသော အလောင်းနှစ်လောင်းကို သယ်ထုတ်နိုင်ရန် ဆောင်ရွက်နေကြသည်ဟု သတင်းများတွင် ဖော်ပြသည်။
စီးပွားရေးဇုန်စီမံခန့်ခွဲရေး အာဏာပိုင် ဒုတိယအကြီးအကဲက အခင်းဖြစ်ပွားချိန်တွင် ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းခွင်၌ အလုပ်သမားထောင်နှင့်ချီ၍ ရှိနေသဖြင့် သေဆုံး၊ ဒဏ်ရာရရှိသူများ တိုးလာဖွယ်ရာရှိကြောင်း မီဒီယာများသို့ ပြောကြားခဲ့သည်။

အဆိုပါ ပင်လယ်ဆိပ်ကမ်းကို တရုတ်(တိုင်ပေ) ကုမ္ပဏီဖော်မိုဆာ အုပ်စုပိုင်သော မြေပေါ်တွင် တည်ဆောက်နေခြင်းဖြစ်သည်။
ထိုခိုက် ဒဏ်ရာရရှိသော အလုပ်သမားများအားလုံးသည် ပီယက်နမ်နိုင်ငံသားများဖြစ်ကြပြီး တောင်ကိုရီးယား ဆန်ဆောင်းအုပ်စုခွဲ ထံမှ တစ်ဆင့်ခံကန်ထရိုက်ဖြင့် အလုပ်လုပ်နေကြသူများဖြစ်ကြသည်ဟု နိုင်ငံပိုင်သတင်းစာ သန်နီယင်းက ဖော်ပြသည်။
ရိုက်တာ။



အနောက်အုပ်စုနိုင်ငံများကို ကြံကြံခံရင်ဆိုင်မည့် ပူတင်



ပေကျင်း၌ကျင်းပမည့် နိုင်ငံတကာ စစ်ရေးပြအခမ်းအနားသို့ ကမ္ဘာစစ်ကာလ မဟာမိတ်နိုင်ငံများကို ဖိတ်ခေါ်ဖွယ်ရှိ

ပေကျင်း မတ် ၂၆
ဒုတိယကမ္ဘာစစ်ပြီးဆုံးမှု နှစ် (၇၀) ပြည့် အထိမ်းအမှတ်စစ်ရေးပြအခမ်းအနားကို ယခုနှစ်နှောင်းပိုင်းတွင် မြို့တော်ပေကျင်း၌ ကျင်းပမည့်အခါ တရုတ်နိုင်ငံက ကမ္ဘာစစ်ကာလ အနောက် မဟာမိတ်နိုင်ငံများမှ စစ်ဘက်ဆိုင်ရာ ကိုယ်စားလှယ်များကို ဖိတ်ခေါ်ဖွယ်ရှိကြောင်း တရုတ် တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက မတ် ၂၆ ရက် တွင် ပြောကြားသည်။
ဒုတိယကမ္ဘာစစ်ပြီးဆုံးမှု နှစ် ၇၀ ပြည့် အထိမ်းအမှတ် စစ်ရေးပြအခမ်းအနားကို စက်တင်ဘာလအတွင်း ကျင်းပဖွယ်ရှိသည်။ ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများမှ ကိုယ်စားလှယ်များ တက်ရောက်မည့် စစ်ရေးပြအခမ်းအနားဖြစ်ပြီး နိုင်ငံခေါင်းဆောင်အချို့က စစ်ရေးပြအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ကြည့်ရှုမည်ဖြစ်ကြောင်း စစ်ရေးပြ အခမ်းအနားတွင် ပါဝင်မည့် စစ်သည်များကို စေလွှတ်ပေးရန် နိုင်ငံအချို့အား ဖိတ်ခေါ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောခွင့်ရ ပုဂ္ဂိုလ်ကျန်ယန်ရှန်းက သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတွင် ပြောကြားသည်။
စစ်ရေးပြ အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ရန် မည်သည့်နိုင်ငံတို့အား

မော်စကို မတ် ၂၆
ရုရှားသမ္မတပလာဒီမာပူတင်က အနောက်အုပ်စုနိုင်ငံများအနေဖြင့် ရုရှားနိုင်ငံ၏ စီးပွားရေးနှင့် နိုင်ငံရေးတွင် အထီးကျန်ဆန်အောင် ကြိုးစားလုပ်ဆောင်မှုများကို ကြံကြံခံရင်ဆိုင်မည်ဟု ဆိုသည်။
“ရုရှားနိုင်ငံအနေနဲ့ အလျှော့ပေး လိုက်လျောတာတွေ လုပ်ဆောင်မှာ မဟုတ်သလို ဘယ်သူမှလည်း ရုရှား နိုင်ငံကို ဖိအားပေးအကျပ်ကိုင်နိုင်မှာ မဟုတ်ပါဘူး။ ဘယ်လို ခြိမ်းခြောက်မှုမျိုးပဲဖြစ်ဖြစ် တုံ့ပြန်သွားမှာပါ” ဟု ပူတင်က မတ် ၂၆ ရက်တွင် ပြောကြားသည်။
စစ်အေးတိုက်ပွဲပြီးဆုံးသွားပြီး နောက်ပိုင်းမှ ယူကရိန်း ပြဿနာဖြစ်ပွားသည်အထိရုရှားနိုင်ငံနှင့် အနောက်အုပ်စုနိုင်ငံများ၏ ဆက်ဆံရေးသည် ဆိုးရွားလျက်ရှိနေခဲ့သည်။ ရုရှားနိုင်ငံက ယူကရိန်းနိုင်ငံပိုင် ခရိုင်းမီးယားကျွန်းဆွယ်ကို ကျူးကျော် သိမ်းပိုက်မှုနှင့် ယူကရိန်းနိုင်ငံအရှေ့ပိုင်းတွင် တည်ငြိမ်မှုပျက်ပြားအောင် လုပ်ဆောင်မှုများနှင့် ပတ်သက်၍ အမေရိကန်နှင့် ဥရောပသမဂ္ဂတို့က ရုရှားနိုင်ငံအပေါ် စီးပွားရေးပိတ်ဆို့ အရေးယူမှုများပြုလုပ်ခဲ့ကြသည်။
အေပီ။

ဖိတ်ကြားမည်။ ယင်းအခမ်းအနားကို မည်သို့မည်ပုံ ကျင်းပမည်ကို အသေးစိတ်မသိရပေ။
ဥရောပ၌ ဒုတိယကမ္ဘာစစ် ပြီးဆုံးမှု အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ရုရှားနိုင်ငံတွင် မေလ၌ ကျင်းပမည့် စစ်ရေးပြအခမ်းအနားသို့ တရုတ် စစ်သည်များကို စေလွှတ်မည်ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက ပြောကြားသည်။
တရုတ်နိုင်ငံ၌ ကျင်းပမည့် နိုင်ငံတကာ စစ်ရေးပြအခမ်းအနားသည် ကွန်မြူနစ်ပါတီ အကြီးအကဲအဖြစ် လည်းကောင်း၊ စစ်ဘက်ဆိုင်ရာ အကြီးအကဲအဖြစ်လည်းကောင်း သမ္မတ ရှီကျင့်ဖျင် တာဝန်ယူခဲ့ချိန် နောက်ပိုင်း ပထမဆုံးအကြိမ် ကျင်းပခြင်းဖြစ်သည်။ ဒုတိယကမ္ဘာစစ်ကာလအတွင်း တရုတ်နိုင်ငံနှင့်အတူ တိုက်ပွဲဝင်ခဲ့ကြသော အနောက်အုပ်စုမဟာမိတ် နိုင်ငံများကို ဖိတ်ခေါ်ဖွယ်ရှိကြောင်း သတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။
ရိုက်တာ။

ယီမင်တွင်လက်နက်ကိုင်တိုက်ခိုက်မှုများပြင်းထန် အဓိကဆိပ်ကမ်းများ ပိတ်ထားရ

နိုဟာ မတ် ၂၆
ယီမင်နိုင်ငံတွင်းရှိ အဓိကကျသော ပင်လယ်ဆိပ်ကမ်းများကို မတ် ၂၅ ရက်တွင် ပိတ်ထားလိုက်ကြောင်း ဒေသခံများက ပြောကြားသည်။
ဟူသီသူပုန်များအား ဆန့်ကျင်တိုက်ခိုက်နေသည့် အနောက်အုပ်စုမှ ထောက်ခံအားပေးမှုရှိသော ယီမင် သမ္မတ၏ မဟာမိတ် ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံက ယီမင်နိုင်ငံအတွင်း စစ်ရေးအရ ဝင်ရောက်တိုက်ခိုက်မှုများ ပြုလုပ်အပြီး ပင်လယ်ဆိပ်ကမ်းများကို ပိတ်လိုက်ခြင်း ဖြစ်သည်။ ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံက ယီမင်နိုင်ငံတွင် လေကြောင်း စီးနင်းတိုက်ခိုက်မှုများ ပြုလုပ်လျက်ရှိကြောင်း သတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။

လက်နက်ကိုင်တိုက်ခိုက်မှုများ မြင့်တက်လာခြင်းကြောင့် ယီမင်နိုင်ငံ၏ အဓိကကျသော ပင်လယ်ဆိပ်ကမ်းများအား မတ် ၂၅ ရက်မှစ၍ ပိတ်ထားလိုက်ရကြောင်း ယီမင်အစိုးရနှင့် နီးစပ်သည့် သတင်းအရင်းအမြစ်များက အတည်ပြုခဲ့သည်။
ယီမင်နိုင်ငံသည် လစဉ် ရေနံစီမံစည် ၁ ဒသမ ၄ မှ ၁ ဒသမ ၅ သန်းခန့်ကို မာဆီလာ ရေနံဆိပ်ကမ်းမှ တရုတ်နိုင်ငံသို့ အဓိကတင်ပို့ပေးသည်။
ယီမင်နိုင်ငံတွင် လတ်တလော ပိတ်ထားသည့် ဆိပ်ကမ်းများမှာ အေဒင်၊ အယ်လ်မူကာလာ၊ အယ်လ်ဖဟာဒါနှင့် အယ်လ်ဟူဒေရမြို့ တို့တွင် တည်ရှိကြောင်း သတင်းများ၌ဖော်ပြပြီး အသေးစိတ် မသိရှိရပေ။
ဘီဘီစီ။



သီရိလင်္ကာနိုင်ငံရှိ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများ၏ အကျိုးစီးပွားကို ကာကွယ်ပေးရန် တရုတ်သမ္မတ ရှီကျင့်ဖျင်ပြောကြား

ပေကျင်း မတ် ၂၆
သီရိလင်္ကာနိုင်ငံတွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံ လျက်ရှိသည့် တရုတ်ကုမ္ပဏီများ၏ အကျိုးစီးပွားကို ဥပဒေနှင့်အညီ ကာကွယ်ပေးရန် တရုတ်သမ္မတ ရှီကျင့်ဖျင်က တရုတ်နိုင်ငံတွင် ကျင်းပမည့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ‘ဘိုအို’ အာရှပိုရစ်သို့ တက်ရောက်ရန် ရောက်ရှိနေသော သီရိလင်္ကာသမ္မတ မိသီရိပါလာ သီရိသေနာအား တိုက်တွန်းပြောကြားလိုက်သည်။
နှစ်နိုင်ငံအကျိုးစီးပွား ဖြစ်ထွန်းစေရေးကို ရှေးရှုပြီး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ လုပ်ဆောင်လျက်ရှိကြောင်းနှင့် သီရိလင်္ကာနိုင်ငံကို ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ရှိစေရန် တရုတ်နိုင်ငံသည် အစွမ်းကုန် ကူညီထောက်ပံ့ပေးလျက်ရှိကြောင်း သမ္မတ ရှီကျင့်ဖျင်ကပြောသည်။
သီရိလင်္ကာနိုင်ငံတွင် တရုတ်နိုင်ငံ၏ ဘဏ္ဍာငွေဖြင့် တည်ဆောက်ဆဲဖြစ်သည့် ကိုလံဘိုဆိပ်ကမ်းစီမံကိန်းကို ယာယီရပ်တန့်ထားသည်။ အဆိုပါ ဆိပ်ကမ်းစီမံကိန်းကို ရပ်တန့်ထားခြင်းသည် တရုတ်နိုင်ငံနှင့် မည်သို့မျှ ပတ်သက်ခြင်း မရှိပါကြောင်းနှင့် တရုတ်နိုင်ငံ၏ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို ကြိုဆိုပါကြောင်း သမ္မတ သီရိသေနာက ပြောသည်။
အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁ ဒသမ ၄

ဘီလီယံကုန်ကျမည့် ကိုလံဘိုဆိပ်ကမ်း စီမံကိန်းသည် ယခင်သီရိလင်္ကာအစိုးရ လက်ထက်က တရုတ်နိုင်ငံနှင့် သဘောတူညီမှုရရှိခဲ့သည့် စီမံကိန်း ဖြစ်သည်။ သီရိလင်္ကာအစိုးရအသစ် တက်လာချိန်တွင် ယင်းစီမံကိန်းကို ပြည်လည်စစ်ဆေးမှုများ ပြုလုပ်မည် ဖြစ်သဖြင့် ယာယီရပ်ဆိုင်းထားခြင်းဖြစ်သည်။
သီရိလင်္ကာနိုင်ငံနှင့် တရုတ်နိုင်ငံတို့ သည် ကုန်သွယ်ရေး၊ ပညာရေး၊ နည်းပညာနှင့် ကာကွယ်ရေးကဏ္ဍများတွင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ ပိုမိုလုပ်ဆောင်လျက်ရှိသည်။ သီရိလင်္ကာနိုင်ငံ အနေဖြင့် တရုတ်နိုင်ငံနှင့် ချုပ်ဆိုထားသည့် စီမံကိန်းများကို ဆက်လက် လုပ်ဆောင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သမ္မတ သီရိသေနာက ဆိုသည်။
နှစ်နိုင်ငံ၏ကာလရှည်ကြာ ရှင်သန်နေသည့် ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းရန် နှစ်နိုင်ငံသမ္မတများက ကတိပြုပြောကြားခဲ့သည်။
ဆင်ဟွာ။



သီရိလင်္ကာနိုင်ငံ ကိုလံဘိုဆိပ်ကမ်းတည်ဆောက်ဆဲစီမံကိန်းကို တွေ့ရစဉ်။

လွှတ်တော်ရေးရာ

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများအတွက် တိုးမြှင့်ပြင်ဆင်ပေးသည့် လစာနှုန်းထားများ လျာထားချက်စာရင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန် ရှင်းလင်းတင်ပြ

နေပြည်တော် မတ် ၂၆

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၂) ကြိမ်မြောက် ပုံမှန် အစည်းအဝေး (၃၄)ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီခွဲတွင် ကျင်းပသည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ် ပြည်ထောင်စု၏ ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံး ဆိုင်ရာ ဥပဒေကြမ်းပါ သာမန်အသုံးစရိတ်တောင်းခံမှုများ အနက်မှ လျှော့ချအသုံးပြုနိုင်ရေးနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဘဏ္ဍာ ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန်က ဘဏ္ဍာ ရေးဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ပြည်ထောင်စုအဆင့်ဌာန၊ အဖွဲ့၊ အစည်းများသို့ ပြည်ထောင်စုဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေ စာရင်းပြင်ပ မှ ဆောင်ရွက်သော နိုင်ငံတော်ပိုင် စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်း များ(ပို့ဆောင်ရေး) ပြည်ထောင်စုဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေ စာရင်း ပြင်ပမှ ဆောင်ရွက်သော ဝန်ကြီးဌာန၊ ဦးစီးဌာနများ (လူမှုဖူလုံရေး)တို့မပါ ဗဟိုအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ဝန်ကြီး ဌာန၊ ဦးစီးဌာနများအနက် ဖြတ်တောက်နိုင်သည့် အဖွဲ့၊ အစည်းများနှင့် မှတ်ချက်ပြုရန်မရှိသည့် အဖွဲ့အစည်းများ ၏ လစာစရိတ် ပင်စင်လစာနှင့် ဆွဲကြေး၊ အတိုးတို့မပါ သာမန်အသုံးစရိတ်များမှ (၂)ရာခိုင်နှုန်းကို ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်ရုံး၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရုံး၊ အမျိုးသားလွှတ်တော် ရုံး၊ နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံးနှင့် ဝန်ကြီးဌာန(၁၄)ခုတို့၏ စုစုပေါင်း ငွေကျပ် သန်းပေါင်း (၈၀၁၂ ဒသမ ၃၆၅)သန်းကို သာမန်အသုံးစရိတ်များမှ

လျှော့ချနိုင်ခဲ့ပါကြောင်းဖြင့် ရှင်းလင်းတင်ပြရာ လွှတ်တော် က မှတ်တမ်းတင်ခဲ့သည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများအတွက် တိုးမြှင့်ပြင်ဆင် ပေးသည့် လစာနှုန်းထားများ လျာထားချက်စာရင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန်က ပြည်ထောင်စု အစိုးရအဖွဲ့ ဥပဒေပုဒ်မ ၅၉ ပုဒ်မခွဲ(ဂ)တွင် “ဝန်ထမ်း လစာနှင့် လုပ်ခနှုန်းများ၊ အကောက်နှုန်းများ၊ အခွန်နှုန်း များနှင့် အခြားလိုအပ်သည့်နှုန်းများကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆုံးဖြတ်သတ်မှတ်ရမည်”ဟု ပြဌာန်းထားသည်ကို တွေ့ရှိ ရပါကြောင်း။

နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏ လစာ၊ စရိတ်နှုန်းထားများ တိုးမြှင့်ခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ တိုးမြှင့်မည့် လစာ၊ စရိတ်နှုန်း ထားများ လျာထားသတ်မှတ်နိုင်ရန် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး ဌာနနှင့် သက်ဆိုင်ရာဌာနအဖွဲ့အစည်းများက ပြုစုဆောင် ရွက်ခြင်း၊ တိုးမြှင့်သတ်မှတ်မည့် လစာ၊ စရိတ်များအတွက် ဘဏ္ဍာငွေလျာထားချက်များအား သက်ဆိုင်ရာ ဗဟို အဖွဲ့အစည်းများ၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနများ၊ တိုင်း ဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေစာရင်းတွင် ထည့်သွင်းလျာထားခြင်း၊ တိုးမြှင့်သတ်မှတ်သည့် လစာ၊ စရိတ်နှုန်းထားများအား အတည်ပြုနိုင်ရန်နှင့် အမိန့် ကြော်ငြာစာ ထုတ်ပြန်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ပြည်ထောင်စု အစိုးရအဖွဲ့အစည်းအဝေးသို့ တင်ပြဆွေးနွေး အတည်ပြု



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန်။
ချက်ချင်းလျှောက်ဆို ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါကြောင်း။
ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့သည် အထက်ပါဥပဒေ

ပြဌာန်းချက်နှင့်အညီ စတင်တာဝန် ထမ်းဆောင်သည့် ကာလမှစ၍ ယခုအချိန်အထိ ၂၀၁၂ ခုနှစ်တွင် အပို ထောက်ပံ့ကြေး ကျပ် ၃၀၀၀၀ စီ တိုးမြှင့်ပေးခြင်းနှင့် နေ့စားလုပ်ခနှုန်း ကျပ် ၁၁၀၀ တွင် အပိုထောက်ပံ့ကြေး ကျပ် ၁၀၀၀ ထပ်ဆောင်းပေးခြင်း၊ ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် လစာနှုန်းများကို ကျပ် ၂၀၀၀၀ စီ တိုးမြှင့်ပေးခြင်းနှင့် နေ့စားလုပ်ခနှုန်းကို ကျပ် ၁၁၀၀ မှ ကျပ် ၁၇၀၀ သို့ တိုးမြှင့်ပေးခြင်း၊ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် လစာနှုန်းများကို ကျပ် ၂၀၀၀၀ စီ တိုးမြှင့်ပေးခြင်းနှင့် နေ့စားလုပ်ခနှုန်းကို ကျပ် ၁၇၀၀ မှ ကျပ် ၂၀၀၀ သို့ တိုးမြှင့်ပေးခြင်းတို့ကို ဆောင် ရွက်ခဲ့ပါကြောင်း။

နိုင်ငံတော်သမ္မတအနေဖြင့် ၂၀၁၁ ခုနှစ် မတ် ၃၁ ရက် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ခန်းမ၌ ကျင်းပသည့် မိန့်ခွန်းနာခံခြင်းနှင့် ကတိသစ္စာပြုခြင်းအခမ်းအနား၌ “လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အသီးသီး၏ တင်ပြချက်များ အရ နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏ လစာနှင့်ပင်စင်တို့ကိုလည်း နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို အခြေခံ၍ နိုင်ငံတော်အတွင်း လဲလှယ်သုံးစွဲနေသော ငွေကြေး အခြေအနေ၊ ငွေကြေး ဖောင်းပွမှုနှင့် ကုန်ဈေးနှုန်းအခြေအနေ၊ တစ်မျိုးသားလုံး၏ အသားတင်ထုတ်လုပ်မှုနှင့် ဝန်ဆောင်မှုတန်ဖိုးတို့ကို ထည့် သွင်းစဉ်းစားပြီး သင့်လျော်သော အချိန်ကာလတွင် တိုးမြှင့် ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း”ဖြင့် ပြောကြားခဲ့ပါ ကြောင်း။

စာမျက်နှာ ၇ ကော်လံ ၁ သို့

ပြည်သူ့လွှတ်တော်အစည်းအဝေး

အားကစားကဏ္ဍ၊ လျှပ်စစ်ကဏ္ဍနှင့် ကျန်းမာရေးကဏ္ဍဆိုင်ရာမေးခွန်းများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြန်လည်ရှင်းလင်းဖြေကြား

နေပြည်တော် မတ် ၂၆

ပြည်သူ့လွှတ်တော် (၁၂) ကြိမ် မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး(၃၄) ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့နံနက် ၁၂ နာရီတွင် ကျင်းပရာ အားကစား ကဏ္ဍ၊ လျှပ်စစ်ကဏ္ဍနှင့် ကျန်းမာရေး ကဏ္ဍဆိုင်ရာမေးခွန်းများနှင့် စပ်လျဉ်း ၍ သက်ဆိုင်ရာ ဒုတိယဝန်ကြီးများ က ပြန်လည်ရှင်းလင်းဖြေကြားခဲ့သည်။

မင်းတပ်မဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးတန်းလိန်း ၏ အားကစားတက္ကသိုလ်ဖွင့်လှစ်ရန် မည်ကဲ့သို့ စီမံဆောင်ရွက်ထားသည် နှင့် မည်သည့်အချိန်ကာလတွင် စတင်ဖွင့်လှစ်မည်ကို သိလိုခြင်း မေးခွန်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသောင်းထိုက်က အားကစား တက္ကသိုလ် ဖွင့်လှစ်ရန်အတွက် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန် ခွင့်ပြု ရန်ပုံငွေရရှိပါက တင်ဒါခေါ်ယူပြီး ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ သင်ရိုးညွှန်းတမ်း ရေးဆွဲပြုစုခြင်းနှင့်



ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသောင်းထိုက်။

အားကစားလေ့ကျင့်ရေးပိုင်းဆိုင်ရာ ကိစ္စများကိုလည်း စီစဉ်ဆောင်ရွက် လျက်ရှိပြီး ၂၀၁၆ - ၂၀၁၇ ပညာသင် နှစ်တွင် အားကစားတက္ကသိုလ် စတင် ဖွင့်လှစ်သင်ကြားနိုင်ရေး စီစဉ် ဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါကြောင်း ဖြေကြားသည်။

ဒိုက်ဦးမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးမင်းဆွေ၏ ရန်ကုန်ဆေးရုံကြီး အဆင့်မြှင့်မြှုပ် မွမ်းမံခြင်းကိစ္စနှင့် စပ်လျဉ်းပြီး မည်သည့်ပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် မည်သို့ ညှိနှိုင်းပေါင်းစပ် ဆောင်ရွက်နေ သည်ကို သိလိုခြင်းမေးခွန်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဝင်းမြင့်က ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံ ကြီး ပြန်လည်မွမ်းမံပြင်ဆင်ရာတွင် နည်းပညာပိုင်းဆိုင်ရာ အကူအညီ ပေးရန်အတွက် ပြုပြင်မွမ်းမံရေးနှင့် အဆင့်မြှင့်တင်ရေးအဖွဲ့တွင် အဖွဲ့ဝင် (၁၂)ဦးဖြင့် “ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံ ကြီး ပြုပြင်မွမ်းမံရေးနှင့် အဆင့်မြှင့် တင်ရေးကော်မတီ”ကို ဖွဲ့စည်းထား ပါကြောင်း၊ ၎င်းအပြင် အင်္ဂလန် နိုင်ငံမှ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဟောင်း Mr.Lord Darzi၊ အင်္ဂလန်နိုင်ငံမှ Rangoon General Hospital Reinivation Fund ၏ Trustee Dr. Michael Marett-Crosby၊ UK နိုင်ငံမှ Robin Cross, Ian



ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဝင်းမြင့်။

Goodfellow, Louise Hansen Yangon Heritage Trist, မြန်မာ နိုင်ငံ အင်္ဂလိပ်နိယာအသင်း၊ ဆောက် လုပ်ရေးကုမ္ပဏီ Myanmar Integrated Engineer Group အဖွဲ့၊ Quality Control အဖွဲ့၊ Nikki Group တို့မှလည်း အဆင့်မြှင့်မြှုပ်

မွမ်းမံရေးလုပ်ငန်းများကို ကူညီလျက် ရှိပါကြောင်း။
ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး တိုးချဲ့ ပြုပြင်မွမ်းမံခြင်းနှင့် အဆင့်မြှင့်တင် ရေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ရန် (၂၀၁၃- ၂၀၁၄)ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ကျန်းမာ ရေးဦးစီးဌာနမှ ခွင့်ပြုငွေ ငွေလုံး ငွေရင်း ရန်ပုံငွေကျပ်သန်း(၅၀၀၀) ခွဲဝေချထားပေးခဲ့ပြီး (၂၀၁၄-၂၀၁၅) ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ကျန်းမာရေး ဦးစီးဌာနမှ ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေ ငွေလုံး ငွေရင်း ကျပ်သန်း (၄၅၀၀) ခွဲဝေ ချထားပေးခဲ့ပါကြောင်း။

ဖေဖော်ဝါရီ ၄ ရက်အထိ တိုးချဲ့ ငါးထပ်ဆောင် ဆောက်လုပ်ခြင်း (၁၀၀) ရာခိုင်နှုန်း၊ Cyclotron PET/ CT ဆောက်လုပ်ခြင်း(၉၅)ရာခိုင်နှုန်း၊ အရေးပေါ်နှင့် ပြင်ပလူနာဌာန ပြုပြင် ခြင်းလုပ်ငန်း(၆၀)ရာခိုင်နှုန်း၊ ပင်မ

ဆောင်မွမ်းမံပြင်ဆင်ခြင်း လုပ်ငန်း (၃၈) ရာခိုင်နှုန်း၊ O 2 Plan ထားရှိရန် အဆောက်အအုံ တည်ဆောက်ခြင်း လုပ်ငန်း(၆၀) ရာခိုင်နှုန်း၊ ဆေးစတို တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်း (၃၅) ရာခိုင်နှုန်း၊ 1000 KVA Transformer တပ်ဆင်ခြင်း (၅၅)ရာခိုင်နှုန်းနှင့် အဆောက်အအုံ ဆောက်လုပ်ခြင်း လုပ်ငန်း (၉၅)ရာခိုင်နှုန်း၊ စာသင် ခန်းမ ပြုပြင်ခြင်းလုပ်ငန်း (၅၅) ရာခိုင်နှုန်း ပြီးစီးပြုစုပါကြောင်းဖြင့် ဖြေကြားသည်။
အမျိုးသားလွှတ်တော်က ပြင်ဆင် ချက်ဖြင့် အတည်ပြုပြီးပေးပို့လာသော “မသန်စွမ်းသူများ၏အခွင့်အရေးများ ဥပဒေကြမ်း”နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေး လိုသည့် ကိုယ်စားလှယ်များရှိပါက အမည်စာရင်းတင်သွင်းနိုင်ကြောင်း ကြေညာသည်။ (သတင်းစဉ်)

အမျိုးသားလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်းအား အမျိုးသားလွှတ်တော် အတည်ပြု

နေပြည်တော် မတ် ၂၆

ပထမအကြိမ် အမျိုးသား လွှတ်တော် (၁၂) ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး (၃၅) ရက် မြောက်နေ့ကို ယနေ့နံနက် ၁၂ နာရီတွင် အမျိုးသားလွှတ်တော် အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥပဒေကြမ်း ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်မောင်ရီက အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင် သည့်ဥပဒေကြမ်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဥပဒေကြမ်းကော်မတီ လေ့လာတွေ့ရှိ ချက်နှင့် သဘောထားမှတ်ချက်များ ပါဝင်သောအစီရင်ခံစာကို ဖတ်ကြား

တင်သွင်းသည်။ ထို့နောက် အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌက ယင်းဥပဒေကြမ်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်၏ ဆန္ဒ သဘောထားကိုရယူ၍ တစ်ပုဒ်ချင်းစီ အလိုက် အတည်ပြုခဲ့သည်။ ယင်းနောက် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဇော်မင်း အောင်က အမျိုးသားပညာရေး ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်း အား အတည်ပြုရန် အမျိုးသား လွှတ်တော်၏ အဆုံးအဖြတ်ကို ရယူရာ လွှတ်တော်က အတည်ပြု သည်။ (သတင်းစဉ်)



ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်မောင်ရီ။



ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဇော်မင်းအောင်။

ရွေးကောက်ပွဲလုံခြုံရေး အသိပညာပေး ဆင့်ပွားသင်တန်းဖွင့်

ပူတာအို မတ် ၂၆

၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်သော ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ လုံခြုံရေး အသိပညာပေး ဆင့်ပွားသင်တန်းဖွင့်ပွဲကို မတ် ၂၃ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီခွဲက ပူတာအိုခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ဖွင့်ပွဲသို့ ဧည့် ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစိုးမြင့်သိန်း၊ ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုရဲမှူးကြီးမျိုးသူရ နောင်နှင့် ခရိုင်/မြို့နယ် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင် များ၊ မြို့နယ်နှင့်ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးများ၊ စခန်းမှူးများနှင့် သင်တန်းသားများ စုစုပေါင်း ၅၀ တက်ရောက်ကြသည်။
အခမ်းအနားတွင် ခေတ္တခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးက အမှာစကားပြောကြားပြီး ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးက ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်၏ လုပ်ငန်းစဉ်များ၊ မဲရုံများ၊ မဲစာရင်းများ၊ မဲလက်မှတ်များ သယ်ယူပို့ဆောင်ရာတွင် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ဝင် များ၏ ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးဆောင်ရွက်ရမည့်ကိစ္စများနှင့် လိုက်နာ ကျင့်သုံးရမည့် ကျင့်ဝတ်များကိုလည်းကောင်း၊ မိမိတို့ တပ်ဖွဲ့ဝင်များအနေဖြင့် ဆောင်ရွက်ရန် ရှောင်ရန်များကိုလည်းကောင်း ရှင်းလင်းဆွေးနွေးသည်။
အဆိုပါသင်တန်းသို့ ပူတာအိုခရိုင်အတွင်းရှိ မြို့နယ်(၆)မြို့နယ်နှင့် ရဲစခန်းများ၊ ရဲကင်းများမှ သင်တန်းသား ၃၅ ဦး တက်ရောက်မည်ဖြစ်ပြီး သင်တန်းကာလမှာ ငါးရက် ကြာမြင့်မည်ဖြစ်သည်။ သင်တန်းတွင် ရွေးကောက်ပွဲ မတိုင်မီ အကြံကလေး၊ ရွေးကောက်ပွဲကာလနှင့် ရွေးကောက်ပွဲပြီးဆုံးချိန် ကာလများတွင် ဖြစ်ပေါ်လာမည့်အခြေအနေများကို သုံးသပ်ပြီး ဆောင်ရွက် သင့်သည့် လုံခြုံရေးအစီအမံများရေးဆွဲကာ ၂၀၁၅ ခုနှစ် အထွေထွေ ရွေးကောက်ပွဲကြီး အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် အားလုံးပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရေး ဆွေးနွေးပွဲဆွဲသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ဖုန်ကန်(iprd)

နှစ် (၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ ဂုဏ်ပြုဆောင်းပါး

ပြည်သူကဖွား ပြည်သူ့သားတွေ ပြည်သူ့အတွက် အားဖြစ်စေ

ကြယ်စင်နိုင်



(၆၉)နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့ စစ်ရေးပြအခမ်းအနားတွင် စစ်ကြောင်းကြီးများ ချီတက်လာစဉ်။

နေရာသီ၏သရုပ်ကို တပေါင်းလက ပီပြင်စွာဖော်ကျူးနေလေပြီ။ ခြောက်သွေ့သောရာသီဝယ် လေရှူးတို့က တသုန်သုန်တိုက်ခတ်နေသည်။ ရွက်ဟောင်းတို့၏ တဖြောဖြောကြွေကျသံနှင့်အတူ လှမ်းစပွယ်အော်မြည်နေသော ဥဥငှက်၏တေးသံက နေ့၏အမှတ်သင်္ကေတတစ်ခုပင်ဖြစ်သည်။ ထိုသို့ ခြောက်သွေ့ပူပြင်းမှုများနှင့် ဆန်ကျင်စွာ စိန်ပန်း၊ ပေါက်ပန်းတို့က ရဲရဲနီစွာဖွင့်နေကြသည်။ ထိုသို့သဘာဝ၏ နီစွေးမှုများနှင့်အပြိုင် မြန်မာလူမျိုးတို့၏ ရဲရင့်သောသတ္တိကိုဖော်ပြနိုင်ခဲ့ပြီး မြန်မာတို့၏တန်ဖိုးရှိလှစွာသော လွတ်လပ်ရေးကိုအရယူပေးနိုင်ခဲ့သည်မှာ ရာသီကာလ တပေါင်းလတွင်ပင်ဖြစ်သည်။

နေရာသီမိန့်ကာလ တပေါင်းလရာသီတွင် မြန်မာလွတ်လပ်ရေးအတွက် အစပြုခဲ့သော ထိုနေ့ရက်သည် မြန်မာအမျိုးသားတို့၏ စိတ်နှလုံးအိမ်ဝယ် မမေ့နိုင်သော အဖြစ်အပျက်တစ်ခုအဖြစ် စွဲထင်ကျန်ရစ်နေခဲ့သည်။

လွန်ခဲ့သောနှစ်ပေါင်း (၇၀)။ ၁၉၄၅ ခုနှစ် မတ်လ ၂၇ ရက်နေ့တွင် မြန်မာ့တပ်မတော်သည် “လွတ်လပ်ရေးသည် ပထမ၊ လွတ်လပ်ရေးသည် ဒုတိယ၊ လွတ်လပ်ရေးသည် တတိယ” ဟူသော သန္နိဋ္ဌာန်ဖြင့် ဖက်ဆစ်တို့ကို တော်လှန်ခဲ့ကာ တပ်မတော်သားတို့၏အသက်သွေးချွေးများစွာပေးဆပ်ပြီး ၁၉၄၈ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလ ၄ ရက်နေ့တွင် လွတ်လပ်ရေးရရှိခဲ့သည်။ ထို့ကြောင့် ကမ္ဘာ့မြေပုံပေါ်တွင် မြန်မာနိုင်ငံမြေပုံနှင့် မြန်မာနိုင်ငံအလံတော်သည် ယနေ့အချိန်တိုင်ရှိနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ကမ္ဘာတည်သရွေ့ လွတ်လပ်သော နိုင်ငံ၊ လွတ်လပ်သောလူမျိုးအဖြစ် ရပ်တည်ရှင်သန်နိုင်ရန် ခေတ်မီပြီး အင်အားတောင့်တင်းသော တပ်မတော်တစ်ရပ်ရှိရန် လိုအပ်ပေသည်။ နိုင်ငံနှင့် လူမျိုး တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးအတွက် တပ်မတော်၏အခန်းကဏ္ဍအရေးကြီးပုံကို ရှေးမြန်မာပညာရှိများက ရာဇဝင်ကျမ်းအသီးသီးတွင် ဖော်ပြခဲ့ကြသည်။

ပုဂံ၊ ပင်းယ၊ အင်းဝ၊ ညောင်ရမ်း၊ ကုန်းဘောင် စသည့် ခေတ်အဆက်ဆက် ပြောင်းလဲခဲ့သည့် မြန်မာနိုင်ငံတော်တွင် ရှေးဘုရင်များလက်ထက်ကတည်းက မြို့၏အင်္ဂါအစိတ်အပိုင်းကို (၁)ပြည်ရွာမင်း၊ (၂)ဆုံးဖြတ်စီရင်နိုင်သော အမတ်၊ (၃)ပြည်ထောင်ချင်း အဆွေခင်ပွန်းမင်း၊ (၄)ရတနာဆယ်ပါး၊ စပါးမျိုး ခုနစ်ပါးနှင့် ပြည့်သောဘဏ္ဍာတို့ကို၊ (၅)မြို့ပြကျေးမြောင်း ပစ္စင်ရင်လျှောက်၊ (၆) တိုင်းနိုင်ငံနှင့် (၇)ရဲမက်ဗိုလ်ပါဟူ၍ သတ်မှတ်ခဲ့သည်။ ရဲမက်ဗိုလ်ပါကို အင်္ဂါတစ်ပါးအဖြစ် မှန်နန်းရာဇဝင်တော်ကြီးတွင် ထည့်သွင်းထားသည်ကို ကြည့်လျှင် နိုင်ငံတော်တည်ဆောက်ရာတွင် ကာကွယ်ရေးသည် အထူးဦးစားပေးတစ်ရပ်အဖြစ် လိုအပ်ကြောင်း သိရှိနိုင်ပါသည်။

ပြောင်းလဲလာသည့် သမိုင်းကြောင်းတစ်လျှောက်တွင် အဖြစ်အပျက်များသည် ရေစီးကြောင်းသဖွယ် လျင်မြန်စွာအစဉ်ပြတ် စီးဆင်းသွားခဲ့သည်။ အတိတ်ကို ပြန်ကြည့်မည်ဆိုလျှင် မြန်မာ့သမိုင်းတွင် မြန်မာတို့သည် နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားများ အစွန့်ရှည်တည်တံ့စေရန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ မိမိတို့၏ ယဉ်ကျေးမှုဖြစ်သော စာပေ၊ အနုပညာနှင့် ဘာသာ၊ သာသနာတို့ကို

လည်း ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ခဲ့သည်။ ထိုအခြင်းအရာများကို ထိခိုက်လာမည်ဆိုပါက အသက်ပေး၍ကာကွယ်ရန် ဝန်မလေးသူများလည်းဖြစ်ကြောင်း တွေ့ရှိရသည်။ ထိုသို့ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရန် ခိုင်မာရဲရင့်သော စိတ်ဓာတ်၊ တိုင်းပြည်နှင့်လူမျိုးကို ချစ်မြတ်နိုးသော စိတ်ဓာတ်၊ ဇာတိသွေးဇာတိမာန် ထက်သန်ပြီး တာဝန်ကျေပွန်သော စိတ်ဓာတ်တို့ဖြင့် ပြည့်စုံသူများလည်း ဖြစ်သည်။ ထိုစိတ်ဓာတ်များမှာ မြန်မာတို့၏ ထူးခြားသောမွေးရာပါစိတ်ဓာတ် ဟုပင်ဆိုနိုင်သည်။ အမျိုးဘာသာသာသနာကို ထိပါးလာလျှင် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်လိုသော၊ ဆတ်ဆတ်ထိမခံ လက်တုံ့ပြန်လိုသော စိတ်ဓာတ်နှင့် အတွေးအခေါ်၊ အယူအဆတို့သည် မြန်မာလူမျိုးတို့၏ အသွေးအသားထဲတွင် ခိုင်မြဲစွာရှိနေသည်ကို တွေ့ရသည်။ ဇာတိသွေး၊ ဇာတိမာန်သည် မြန်မာတို့၏ မွေးရာပါစိတ်ဓာတ်အဖြစ် ခိုင်မြဲရှင်သန်နေပြီး ထိုစိတ်ဓာတ်ဖြင့်ပင် ခေတ်အသီးသီး၌ တပ်မတော်များဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ခြင်း၊ တပ်မတော်အတွင်း ဝင်ရောက်အမှုထမ်းခြင်းတို့ကို ပြုလုပ်ကြကြောင်း မြန်မာရာဇဝင်များတွင် အထင်အရှားတွေ့ရှိရပါသည်။

မြန်မာလူမျိုးတို့သည် စစ်သွေးစစ်မာန်အပြည့်ဖြင့် နိုင်ငံတော်နှင့်လူမျိုးကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်လိုကြသည်။ မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ် အထူးပြင်းထန်ကြသည်။ အမျိုးကိုထိလျှင် မချီအောင်နာတတ်သောစိတ်ဖြင့် ရန်သူကို တိုက်ခိုက်တတ်သည်။ ထိုစိတ်ဓာတ်ကို ၁၉၄၅ ခုနှစ် မတ်လတော်လှန်ရေးကြီးက သက်သေခံနေပေသည်။ အားမတန်သော်လည်း မလျှော့သောဇွဲမာန်ဖြင့် နှစ်ရှည်လများ ကြိုးစားအားထုတ်ခဲ့မှု၏ ရလဒ်အဖြစ် လွတ်လပ်ရေးတည်းဟူသော အသီးအပွင့်ကို ရရှိခဲ့သည်။ ထိုတော်လှန်ရေးကြီးတွင် တိုင်းရင်းသားပြည်သူအားလုံး ကလေးသူငယ်၊ ယောက်ျား၊ မိန်းမ၊ ဘုန်းကြီးရဟန်းမကျန် ကျရာတာဝန်ကို ကျေပွန်စွာ တပ်မတော်နှင့် ပူးပေါင်းထမ်းဆောင်ခဲ့သဖြင့် ထိုသို့အောင်ပွဲရခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ထိုအောင်ပွဲသည် တပ်မတော်နှင့်ပြည်သူတို့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု၏ ထင်ရှားသည့် သာဓကတစ်ရပ်ပင်ဖြစ်သည်။

မြန်မာလူမျိုးတို့၏ ဘဝသည် တပ်မတော်နှင့် တစ်ဆက်တည်း တစ်သားတည်းဖြစ်နေသည်ကို ဖျောက်ဖျက်မရအောင် ရှည်လျားလှသော သမိုင်းရာဇဝင် အဆက်ဆက်က ပြသနေပေသည်။ တပ်မတော်ထဲတွင် မိမိတို့၏ သား၊ ညီ၊ မောင်၊ ဦးလေး၊ ဘကြီးစသဖြင့် ဆွေရင်းမျိုးချာတို့ တစ်ဦးမဟုတ်တစ်ဦး ပတ်သက်ပါဝင်နေသည်ဖြစ်ရာ တပ်မတော်နှင့် ပြည်သူ့ ပြည်သူ့နှင့်တပ်မတော်သည် ခွဲခြား၍မရစေကောင်းသကဲ့သို့ တစ်သားတည်း ဖြစ်နေပေသည်။ ထို့ပြင် တပ်မတော်၏ ရပ်တည်မှုသည် မြန်မာလူမျိုးတို့၏ ဘဝအတွင်းတည်ရှိနေပေသည်။

ရှေးယခင်ကာလက တိုင်းပြည်တွင် စစ်ရေးစစ်ရာ ပေါ်ပေါက်လာပါက တိုင်းပြည်မြို့ရွာများအတွင်း လှည့်လည်ကာ စစ်မြေပြင်သို့ လိုက်ပါမည့်စစ်သည်များကို ဆင့်ခေါ်လေ့ရှိသည်။ စစ်မှုထမ်းလိုသော ယောက်ျားသားများကလည်း

ခားလွတ်ဆွဲကာ စစ်မြေပြင်သို့ အတူလိုက်ပါမည့်အိုးစားဖက်ကို ရှာဖွေလေ့ရှိသည်။ ရှေးခေတ်မြန်မာ့တပ်မတော်ဟူသည် ပြည်သူများဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားသော တပ်မတော်ဖြစ်ကြောင်း ကောင်းစွာသိရှိနိုင်သည်။ ယနေ့ကာလတွင်လည်း မြန်မာနိုင်ငံတွင် စစ်မှုထမ်းမနေရပေဘဲ ပြဋ္ဌာန်းထားခြင်းမရှိသဖြင့် မိမိစိတ်ဆန္ဒအရ တာဝန်ထမ်းဆောင်လိုသောသူများသည် တပ်မတော်အတွင်း ဝင်ရောက်တာဝန်ထမ်းဆောင်ကြသည်။ ထို့ကြောင့် ယနေ့ခေတ် မြန်မာ့တပ်မတော်သည်လည်း ပြည်သူပေါက်ဖွားလာသော ပြည်သူ့သားများဖြင့်သာ ဖွဲ့စည်းထားသော တပ်မတော်ဖြစ်ကြောင်း တွေ့ရှိရသည်။

ပြည်သူ့သားများဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားသော တပ်မတော်ဖြစ်သဖြင့် တပ်မတော်သားတို့သည် နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားတို့၏သစ္စာကို စောင့်သိရိုသေရန်လည်းကောင်း၊ ကျဆုံးလေပြီးသော တပ်မတော်သားတို့၏ သစ္စာကို စောင့်သိရိုသေရန် လည်းကောင်း၊ အထက်မှပေးအပ်သော အမိန့်နှင့်တာဝန်ကို ကျေပွန်စွာထမ်းဆောင်ရန်လည်းကောင်း၊ နိုင်ငံတော်၊ နိုင်ငံသားများနှင့် တပ်မတော်အတွက် အသက်ကိုပင် စွန့်လွှတ်ရန်လည်းကောင်း သစ္စာအဓိဋ္ဌာန် ပြုထားကြသူများဖြစ်သည်။

နိုင်ငံရှိလျှင် နိုင်ငံသားရှိစေရန်ဖြစ်သည်။ နိုင်ငံသားရှိလျှင် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရန် တပ်မတော်လည်းရှိရမည်ပင်ဖြစ်သည်။ တပ်မတော်သည် နိုင်ငံသားများကို ရိုသေလေးစားရန်လိုအပ်သကဲ့သို့ နိုင်ငံသားများကလည်း တပ်မတော်ကို ချစ်ခင်မြတ်နိုးနေရန်လိုအပ်သည်။ မြန်မာ့လွတ်လပ်ရေး ဆုံးရှုံးပြီးနောက်ပိုင်း ၁၉၄၁ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလ ၂၆ ရက်နေ့မှစတင်ကာ တပ်မတော်ကြီး တည်ရှိလာခဲ့သည်မှာ ယခုဆိုလျှင် (၇၄) နှစ်တိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်သည်။ တပ်မတော်၏ သမိုင်းတစ်လျှောက်လုံးတွင် ပြည်သူ့အတွက် လိုအပ်လာပါက စစ်ရေးအားဖြင့်လည်းကောင်း၊ လူမှုရေးအားဖြင့်လည်းကောင်း ကာကွယ်စောင့်ရှောက်လာကြသည်ကို တွေ့နိုင်သည်။ လွတ်လပ်ရေးရပြီးနောက်ပိုင်း ပြည်တွင်းပဋိပက္ခများကြားထဲတွင် တပ်မတော်သည် မြန်မာ့လွတ်လပ်ရေး မဆုံးရှုံးစေရန်နှင့် ပြည်ထောင်စုမပြိုကွဲစေရန် စွမ်းဆောင်ကြိုးပမ်းခဲ့သည်။ မချုပ်ငြိမ်းနိုင်သော ပြည်တွင်းစစ်မီးတောက်များကြားတွင် ပြည်သူတို့၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်နှင့် တိုင်းပြည်၏အချုပ်အခြာအာဏာကို အတတ်နိုင်ဆုံး စောင့်ရှောက်ကာကွယ်ခဲ့သည်။

ထိုမျှမက ပြည်သူတို့ကြုံတွေ့ခဲ့ရသည့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များ၊ အခက်အခဲများကိုလည်း အတတ်နိုင်ဆုံး ဝိုင်းဝန်းကူညီ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင် မည်သည့်အချိန်တွင်မျှ မေ့ဖျောက်နိုင်မည်မဟုတ်သည့် နာဂစ်ကဲ့သို့သော သဘာဝကပ်ဆိုးကြီးကြောင့် ဘေးဒုက္ခရောက်ခဲ့ရသော ပြည်သူလူထုကို ကူညီကယ်ဆယ်စောင့်ရှောက်ခဲ့သည့် တပ်မတော်သားတို့၏ ပုံရိပ်မှာ ပြည်သူများ၏ အသည်းနှလုံးတွင် ထဲထဲဝင်ဝင်တည်ရှိနေခဲ့သည်။ ထိုမျှမက နေရာဒေသတိုင်းတွင် တွေ့ကြုံနေရသည့် ရေဘေး၊ မီးဘေး၊ ငလျင်ဘေးစသည့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်တိုင်း ပြည်သူတို့၏ ဘေးတွင် အစဉ်အမြဲရောက်ရှိကူညီနေသည်မှာ တပ်မတော်သားများပင် ဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် ငြိမ်းချမ်းရေးမရရှိသေးသည့် နယ်စပ်ဒေသများတွင် အသက်ကိုပမာနမထားဘဲ ဒေသတည်ငြိမ်အေးချမ်းစေရန်နှင့် အချုပ်အခြာ အာဏာခိုင်မြဲစေရန် ဆူးကိုမွှေရာ၊ ရင်ကိုမြေကတုတ်လုပ်ကာ တရားသောစစ်ဆင်နှံ့နေသည်မှာလည်း တပ်မတော်သားများပင်ဖြစ်သည်။ တပ်မတော်သည် ပြည်သူပေါက်ဖွားလာသော ပြည်သူ့သားများဖြစ်သည့်အလျောက် ပြည်သူတို့အမှန်တကယ်လိုအပ်နေချိန်တွင် “ပြည်သူ့ဘက်သား ပြည်သူ့အား” အဖြစ်တည်ရှိနေသည်မှာ အားလုံးအသိပင်ဖြစ်သည်။

အချိန်ကာလသည် တရွေ့ရွေ့ပြောင်းလဲနေသည်။ ထိုပြောင်းလဲမှုများ ကြားထဲတွင် မပြောင်းမလဲတည်ရှိနေသည်မှာ တပ်မတော်၏ ပြည်သူ့အပေါ် ထားရှိသည့် စိတ်ထားပင်ဖြစ်သည်။ ယခု ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လ ၂၇ ရက်နေ့ တွင်ကျရောက်သည့် တပ်မတော်နေ့တွင်လည်း တပ်မတော်သည် နိုင်ငံတော်၏ မြေထု၊ ရေထုနှင့် လေထုကိုကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရန် အင်အားတောင့်တင်းပြီး စွမ်းရည်ထက်မြက်မြင့်မားသော ခေတ်မီတပ်မတော်တည်ဆောက်ရေး၊ နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ တိုင်းရင်းသား စည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့် နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ပြည်သူ့ထုနှင့်အတူ လက်တွဲညီညီ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး၊ နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားများအပေါ် ကျရောက်လာနိုင်သည့် ပြည်တွင်းပြည်ပအန္တရာယ်များ၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များမှ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးနှင့် ပြည်ထောင်စုမပြိုကွဲရေး၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်မှုမပြိုကွဲရေး၊ အချုပ်အခြာအာဏာ တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးတို့ကို အသက်ပေး၍ ထိန်းသိမ်းကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး ဟူသည့် ဦးတည်ချက်များဖြင့် နိုင်ငံတော်နှင့်ပြည်သူ့အတွက် အစဉ်ထာဝရ တည်ရှိနေမည် ဖြစ်ပါတော့သည်။ ။

ပြည်တွင်းရေးရာ

၂၀၁၅ ခုနှစ် နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ ဦးတည်ချက်များ

- ★ နိုင်ငံတော်၏ မြေထု၊ ရေထုနှင့် လေထုကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရန် အင်အားတောင့်တင်းပြီး စွမ်းရည် ထက်မြက်မြင့်မားသော ခေတ်မီတပ်မတော် တည်ဆောက်ရေး။
- ★ နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့် နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ပြည်သူလူထုနှင့်အတူ လက်တွဲညီညီ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး။
- ★ နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားများအပေါ် ကျရောက်လာနိုင်သည့် ပြည်တွင်းပြည်ပ အန္တရာယ်များ၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များမှ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး။
- ★ ပြည်ထောင်စုမပြိုကွဲရေး၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်မှုမပြိုကွဲရေး၊ အချုပ်အခြာအာဏာတည်တံ့ခိုင်မြဲရေးတို့ကို အသက်ပေး၍ ထိန်းသိမ်း ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး။

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်မှ

ထို့ပြင် ၂၀၁၂ ခုနှစ် မတ် ၁ ရက်တွင် ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်ခန်းမ၌ ကျင်းပသည့် တာဝန်ထမ်းဆောင်မှု (၁)နှစ်ပြည့် အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ပြောကြားသည့် မိန့်ခွန်း တွင် “လက်ရှိ နိုင်ငံတော်၏ ငွေကြေးအခြေအနေ၊ ပြည်ပ ကြွေးမြီ ဘတ်ဂျက်လိုငွေစသည့် မက်ခရိုစီးပွားရေးအခြေ အနေ တစ်ရပ်ရပ်အပေါ်မူတည်ပြီး အခြေအနေအချိန်အခါ သင့်ရင်သင့်သလို လစာစရိတ်တွေကို တိုးမြှင့်ပေးနိုင်ရန် ကြိုးစားဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း” ဖြင့်လည်း ထည့်သွင်းမိန့်ကြားခဲ့ပါကြောင်း၊ ထို့ပြင် ၎င်းမိန့်ခွန်းတွင် “ကိုယ့်ယန္တရားတစ်ရပ်တည်းကိုပဲ အလေးပေးစဉ်းစားလို့ မဖြစ်တဲ့အခြေအနေမှာ ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ လစာ သို့မဟုတ် ထောက်ပံ့မှုညီမှုတွေ တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ခြံငုံစဉ်းစား ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း” ဖြင့် မိန့်ကြားခဲ့ပါကြောင်း။

နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏ လစာနှင့် လုပ်ခနှုန်းများကို တိုးမြှင့်ပေးနိုင်ရန် နိုင်ငံတော်အစိုးရမှ အစဉ်တစိုက် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသကဲ့သို့ ပြည်သူ့ကိုယ်စားလှယ်များ ဖြစ်ကြသော လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်ကြီးများကလည်း လွှတ်တော်တွင် ဆွေးနွေးခြင်း၊ အရေးကြီးအဆိုတင်သွင်းခြင်း စသည်ဖြင့် အစဉ်တစိုက် တိုက်တွန်းခဲ့ကြပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်အနေဖြင့် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏ လုပ်အားကို အသိအမှတ်ပြုခြင်းနှင့် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများအပေါ်ထားရှိ သည့် စေတနာတရားကို ပြသခြင်းပင်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သို့ ပေးပို့တင်ပြထားသော ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် အရအသုံးခန့်မှန်းခြေ ငွေစာရင်းတွင် တိုးမြှင့်သတ်မှတ်သည့် လစာကို မတ် ၂၅ ရက်တွင် ကျင်းပသည့် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့အစည်း အဝေးအမှတ်စဉ် (၇/၂၀၁၅)တွင် အတည်ပြုခဲ့ပါကြောင်း၊ လစာနှုန်းထားများ တိုးမြှင့်ခြင်းမပြုမီလစာနှုန်းထားနှင့် တိုးမြှင့်ပေးမည့် လစာနှုန်းထားများ၏ နှိုင်းယှဉ်မှုအခြေ အနေမှာ-

(က) တိုးမြှင့်ခြင်းမပြုမီ လစာနှုန်းထား

- အနိမ့်ဆုံးလစာ ကျပ် ၇၅၀၀၀ ဖြင့် ခွင့်ပြု ထားပါကြောင်း။
- အမှုထမ်းများအတွက် နှစ်တိုးကို ကျပ် ၁၀၀၀ နှုန်းဖြင့် (၅)ကြိမ်နှင့် ရာထူး တစ်ဆင့်နှင့် တစ်ဆင့်ကို ကျပ် ၁၀၀၀ တိုးမြှင့်ထားပါကြောင်း။
- အမှုထမ်းမှ အရာထမ်းသို့ခြားနားလစာမှာ ကျပ် ၂၄၀၀၀ ဖြစ်ပါကြောင်း။
- အရာထမ်းများအတွက် နှစ်တိုးကို ကျပ် ၂၀၀၀ နှုန်းဖြင့် (၅)ကြိမ်နှင့် ရာထူး တစ်ဆင့်နှင့် တစ်ဆင့်ကို ကျပ် ၁၀၀၀၀ ဖြင့် ဒုညွှန်ချုပ်အဆင့်အထိ တိုးမြှင့်ထား ပါကြောင်း။
- ညွှန်ချုပ်နှင့် ဒုညွှန်ချုပ် လစာကွာခြား ချက်မှာ ကျပ် ၂၀၀၀၀ ဖြစ်ပါကြောင်း။

- အမြင့်ဆုံးလစာမှာ ကျပ် ၂၅၀၀၀၀ ဖြစ်ပါ ကြောင်း။
 - အနိမ့်ဆုံးနှင့် အမြင့်ဆုံးလစာ ကွာခြား ချက်မှာ ၃ ဒသမ ၃ ဆဖြစ်ပါကြောင်း။
- (ခ) တိုးမြှင့်ပေးသည့်လစာနှုန်းထား
- အနိမ့်ဆုံးလစာ ကျပ် ၁၂၀၀၀၀ ဖြင့် တွက်ချက်ထားပါကြောင်း။
 - အမှုထမ်းများအတွက် နှစ်တိုးကို ကျပ် ၂၀၀၀ နှုန်းဖြင့် (၅)ကြိမ်ပေးရန်နှင့် တစ်ဆင့်နှင့် တစ်ဆင့်ကို ကျပ် ၅၀၀၀ တိုးမြှင့်ထားပါကြောင်း။
 - အမှုထမ်းမှ အရာထမ်းသို့ ခြားနားလစာမှာ ကျပ် ၃၀၀၀၀ ဖြစ်ပါကြောင်း။

နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏ လစာ၊ စရိတ်နှုန်းထားများ တိုးမြှင့်ခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ တိုးမြှင့်မည့် လစာ၊ စရိတ်နှုန်းထားများ လျာထားသတ်မှတ်နိုင်ရန် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး ဌာနနှင့် သက်ဆိုင်ရာဌာနအဖွဲ့အစည်းများက ပြုစုဆောင်ရွက်ခြင်း၊ တိုးမြှင့်သတ်မှတ် မည့် လစာ၊ စရိတ်များအတွက် ဘဏ္ဍာငွေလျာထားချက်များအား သက်ဆိုင်ရာ ဗဟိုအဖွဲ့အစည်းများ၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနများ၊ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေစာရင်းတွင် ထည့်သွင်းလျာထားခြင်း၊ တိုးမြှင့်သတ်မှတ်သည့် လစာ၊ စရိတ်နှုန်းထားများအား အတည်ပြုနိုင်ရန်နှင့် အမိန့်ကြော်ငြာစာ ထုတ်ပြန် ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့အစည်းအဝေးသို့ တင်ပြဆွေးနွေး အတည်ပြုချက်ရယူခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ခဲ့။

- အရာထမ်းများအတွက် နှစ်တိုးကို ကျပ် ၄၀၀၀ နှုန်းဖြင့် (၅)ကြိမ်ပေးရန်ဖြစ်ပြီး ရာထူးတစ်ဆင့်နှင့်တစ်ဆင့်ကို ကျပ် ၁၀၀၀၀ ဖြင့် ညွှန်ကြားရေးမှူးအဆင့်အထိ တိုးမြှင့်ထားပါကြောင်း။
 - အမြင့်ဆုံးလစာကို ကျပ် ၅၀၀၀၀၀ ဖြင့် တွက်ချက်ထားပါကြောင်း။
 - အနိမ့်ဆုံးနှင့် အမြင့်ဆုံးလစာ ကွာခြား ချက်မှာ ၄ ဒသမ ၂ ဆဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနက အမိန့် ကြော်ငြာစာ ထုတ်ပြန်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ် ကြောင်းဖြင့် ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။
- ဆက်လက်၍ အငြိမ်းစားဝန်ထမ်းများ၏ ပင်စင်လစာ နှင့်ပတ်သက်၍ ခွင့်ပြုပေးနိုင်မည့် နှုန်းထားသတ်မှတ် ချက်အား သီးခြားထုတ်ပြန်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဒေသ စရိတ်ခံစားခွင့်နှင့် ပတ်သက်၍လည်း စိစစ်သုံးသပ်မှုများ ပြုလုပ်ပြီးပါက သီးခြားထုတ်ပြန်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ ဂုဏ်ပြုကဗျာ

မြတ်မဟော် နှလုံးသား

မြအစဉ် အားအသစ်နဲ့ အများချစ် တပ်မတော် များကျိုးပုံဖော်။ အရေးကြုံ သက်လုံကောင်းသမို သမိုင်းကြောင်း လှသနော် မြတ်မဟော် နှလုံးသား။ ရေရှည်မျှော် ရွှေပြည်တော် အလှစစ် ထွန်းသစ်ဆပွား။ ချိန်အခါ ဘယ်မရွေး သွေး ချွေး အသက်နှင်းဆက်လှ။ ကြည်ကြည်ဖြူဖြူ။ မှန်သစ္စာ မြတ်တရားရယ်နဲ့ သွေးစကား သက်သေထူ များပြည်သူ ကောင်းစားရေး။	စိတ်ဓာတ်ခိုင် ယိုင်မလဲ မြမြတယ်လေး။ သည်မြို့ရွာ သည်ဒေသ သည်အလှ သည်ရေ မြေ၊ စိမ်းလန်းစိုပြည်။ ရင်မှာစွဲမြဲတစေ ဖွံ့ဖြိုးစေ လွန်စည်ကား။ အေးချမ်းမနေ ဘေးသန်းစေ အကြံယုတ်တွေနဲ့ ရန်လာလုပ် ဘယ်မခံဘူး ရဲသွေးလုံ့ ရဲမာန်ဝင့် (အလိုကွယ်) ထူးတင့်စေသား။
--	--

ဖိုလေးလုံး သောင်းကိုကို

တပ်မတော်(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဝန်ထမ်းများအတွက် သတ်မှတ်ထားသော လစာနှင့် စရိတ်နှုန်းထားများနှင့် ခွင့်ပြုပေးနိုင်မည့် အငြိမ်းစားလစာနှင့် ဆုကြေးဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကာကွယ်ရေးကောင်စီသို့ တင်ပြ၍ အတည်ပြုချက် ရယူ ဆောင်ရွက်စေမည်ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ရှင်းလင်းတင်ပြရာ လွှတ်တော်က မှတ်တမ်းတင်ခဲ့သည်။

ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့မှပေးပို့သော အမျိုးသား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ပထမငါးနှစ်စီမံကိန်း(၂၀၁၁ - ၂၀၁၂ မှ

၂၀၁၅ - ၂၀၁၆ ခုနှစ်)နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကံဇော်က ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၏ အဆိုပြု ချက်များနှင့်အညီ အနှစ်(၂၀) နှစ်ရှည်အမျိုးသားဘက်စုံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုစီမံကိန်း (၂၀၁၁- ၂၀၁၂ မှ ၂၀၃၀- ၂၀၃၁ ခုနှစ်)အထိ ရေးဆွဲပြုစုခဲ့ပါကြောင်း၊ ပဉ္စမကာလတို့ ငါးနှစ် စီမံကိန်းဟု ခေါ်ဆိုမှုကို ပထမငါးနှစ်စီမံကိန်း(၂၀၁၁- ၂၀၁၂ မှ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခုနှစ်)အထိကို အမည်ပြောင်းလဲခေါ်ဆို ပြင်ဆင်ခဲ့ပြီး “ပြည်သူ့ဗဟိုပြု ဖွံ့ဖြိုးမှု” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ရေးဆွဲထားပါကြောင်း၊ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ဆင်းရဲမှုလျှော့ချရေး စီမံကိန်းအုပ်ချုပ်ရေးယန္တရား ပြုပြင် ဖွံ့စည်းရေး၊ လာဘ်ပေးလာဘ်ယူမှုနှင့် အဂတိလိုက်စားမှု ပပျောက်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်မှု၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး လုပ်ငန်းနှင့် နိုင်ငံတော်၏ စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ ပြန်လည်ပြုပြင်ဖွံ့စည်းရေးအစီအစဉ်များကို အမျိုးသား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ပထမငါးနှစ် စီမံကိန်းတွင် ထည့်သွင်း ဖော်ပြခဲ့ပါကြောင်း။

ထို့အပြင် နှစ်စဉ်စီမံကိန်းများတွင်လည်း ထည့်သွင်း ရေးဆွဲတင်ပြခဲ့ပြီး နိုင်ငံပိုင်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဖြင့် ဆောင်ရွက် မည့် စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများနှင့် နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ဥပဒေနှင့် မြန်မာနိုင်ငံသားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေအရ ရင်းနှီး မြှုပ်နှံမှုတို့ကိုလည်း နှစ်စဉ် စီမံကိန်းရည်မှန်းချက်တွင် နောက်ဆက်တွဲဖြင့် ပြည့်စုံစွာဖော်ပြခဲ့ပါကြောင်း၊ ငွေကြေး ဖောင်းပွမှုနှုန်းအပါအဝင် အရေးကြီးသည့် စီးပွားရေး၊ လူမှုရေးညွှန်ကိန်း(၁၃)ခုကိုလည်း နိုင်ငံတကာစံနှုန်းများနှင့် နှိုင်းယှဉ်နိုင်ရန် ပထမငါးနှစ်စီမံကိန်းတွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြ ထားပါကြောင်းဖြင့် ရှင်းလင်းတင်ပြရာ လွှတ်တော်က မှတ်တမ်းတင်ခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံကြီးသား
ပီသစွာ
အခွန်
ထမ်းဆောင်တာ
စားသုံးပြီးက
ပြေစာပြတ်
အခွန်ပါပြီးမှတ်

ပြည်ထွင်းရေးရာ

* ကျောပိုးမှ

တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ရှေးဦးစွာ ဒုတိယသမ္မတက ဂုဏ်ပြုအမှာစကားပြောကြားရာတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် အစိုးရသည် ပြည်သူလူထု အခြေပြု ဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံကိန်းများရေးဆွဲကာ နိုင်ငံသားများ၏ လိုအပ်ချက်များကို ဖြည့်ဆည်း ဆောင်ရွက်နေရသည့်အပြင် ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ဦးစားပေးဆောင်ရွက်နေရသည့် လုပ်ငန်းတာဝန်များမှာ ပဏာမ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု လွှမ်းမိုးခြင်း၊ ပညာရေးအဆင့်အတန်းမြှင့်တင်ရေး၊ သန့်ရှင်းသော သောက်သုံးရေရရှိ စေရေး၊ လျှပ်စစ်မီးလုံလောက်စွာရရှိစေရေး၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်မှု ပိုမိုကောင်းမွန် စေရေးနှင့် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ချရေး စသည့်ကဏ္ဍများဖြစ်ပါကြောင်း၊ ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် ကျန်းမာရေးအသုံးစရိတ်ကို ပိုမိုတိုးမြှင့်ပေးပြီး ဆေးရုံဆေးခန်း အတွင်း အခမဲ့ဆေးကုသမှု စတင်ခဲ့ပြီးနောက် ပြည်သူများ၏ အိတ်ထောင်မှ စိုက်ထုတ်ကုန်ကျနေရသည့် ကျန်းမာရေးအသုံးစရိတ်ကို လျှော့ချရာတွင် သက်ဆိုင်ရာစစ်တမ်းများအရ ၈၀ ရာခိုင်နှုန်းမှ ၆၀ ရာခိုင်နှုန်းအထိ လျှော့ချနိုင် ခဲ့သည်ဟု သိရှိရပါကြောင်း။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အနေဖြင့် နိုင်ငံသားတိုင်း နေရာ ဒေသမရွေး ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ချရေး၊ လူမှုပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး တိုးမြှင့် စေရေးကို အားစိုက်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံသားတိုင်း လူမှုပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်း ပိုမိုညီညွတ် အသက်တစ်နှစ်အောက်နှင့် ငါးနှစ်အောက်ကလေးများ သေဆုံးမှုနှုန်းကို လျှော့ချနိုင်ရန် အဓိကဆောင်ရွက်ရမည့် အကြောင်းရင်း တစ်ရပ်ဖြစ်ပြီး ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းသည် အရေးပါဆုံးအချက်တစ်ခုဖြစ်ပါ ကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ တိုးချဲ့ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းကို ၁၉၇၈ ခုနှစ်တွင် အသက် တစ်နှစ်အောက် ကလေးများအတွက် ဘီဂျီစီ၊ ဆုံဆုံ၊ ကြက်ညှာ၊ မေးခိုင် ရောဂါကာကွယ်ဆေး၊ ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်များအတွက် မေးခိုင်ရောဂါကာကွယ် ဆေးများနှင့် စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ ၁၉၈၇ ခုနှစ်တွင် ဝက်သက် နှင့် ပိုလီယိုရောဂါကာကွယ်ဆေးများနှင့် ၂၀၀၃ ခုနှစ်တွင် အသည်းရောင် အသားဝါ(ဘီ)ရောဂါကာကွယ်ဆေး ထပ်မံထိုးပေးနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း။

၂၀၁၂ ခုနှစ်တွင် Haemophilus influenzae type -b ကာကွယ်ဆေးအသစ် ပါဝင်သည့် Pentavalent vaccine ကို နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာငွေ ထည့်ဝင်မှုနှင့် စတင်ထိုးနှံပေးခဲ့ပြီးနောက် အသက် ငါးနှစ်အောက်ကလေးများ သေဆုံးမှု အများဆုံးဖြစ်စေသည့် ပြင်းထန်အဆုတ်ရောင်ရောဂါ သေဆုံးမှုကို သုံးပုံတစ်ပုံ ခန့်အထိ လျှော့ချပေးနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ ၂၀၁၂ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလမှ စတင်ကာ အသက် တစ်နှစ်အောက်ကလေးများ ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုး အစီအစဉ်တွင် ရောဂါရှစ်မျိုးကို ကာကွယ်နိုင်သည့် ကာကွယ်ဆေးများ ထိုးနှံတိုက်ကျွေးပြီး မြန်မာနိုင်ငံ၏ အသက်ငါးနှစ်အောက် ကလေးများ သေဆုံးမှုအများဆုံးဖြစ်စေ သည့် ရောဂါများမှ ကာကွယ်ပေးခဲ့ပါကြောင်း၊ ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုးအစီ အစဉ်မှာ ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်များအဖို့ မေးခိုင်ကာကွယ်ဆေး နှစ်ကြိမ်ထိုးခြင်း ဖြင့် မိခင်နှင့်မွေးကင်းစကလေးကို မေးခိုင်ရောဂါမှကာကွယ်နိုင်မည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း။

ထောင်စုနှစ်ရည်မှန်းချက် အမှတ်(၄)ပြည့်မီစေရေး အသက်ငါးနှစ်အောက် ကလေးများသေဆုံးမှုကို အရှင်မွေး ၁၀၀၀ တွင် ၄၃ ဦးအထိ လျှော့ချနိုင်ရန်အတွက် ကူးစက်ရောဂါတားဆီးရေးနှင့် ကာကွယ်ဆေးထိုးလွှမ်းခြုံမှုမြှင့်တင်ရေးတို့သည် အဓိကကျနေပါကြောင်း၊ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် တစ်နိုင်ငံလုံး ကာကွယ်ဆေးလွှမ်းခြုံမှု ၈၈ ရာခိုင်နှုန်းရရှိခဲ့ပြီး ယခင်နှစ်များထက် တိုးတက်ခဲ့သည်ကို တွေ့ရှိရပါကြောင်း။

ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းများအပြင် အပိုဆောင်းကာကွယ်ဆေးထိုး လုပ်ငန်းများကို တစ်နိုင်ငံလုံးအတိုင်းအတာအနေဖြင့်သော်လည်းကောင်း၊ နေရာ ဒေသအလိုက်သော်လည်းကောင်း လိုအပ်သလို ဆောင်ရွက်နေကြောင်းကိုလည်း သိရှိရပါကြောင်း၊ ကာကွယ်ဆေးရရှိသည့် ကလေးများ တစ်ဦးတစ်ယောက်မျှ



မကျန်ရလေအောင် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ၊ ယာယီကယ်ဆယ်ရေးစခန်းများ၊ ဝေးလံခက်ခဲနေရာဒေသများရှိသည့် ကချင်ပြည်နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်၊ ရခိုင် ပြည်နယ်များမှ လူအုပ်စုများကိုပါ ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းရောက်ရှိစေခဲ့ ပါကြောင်း။

ထိုသို့ ကာကွယ်ဆေးလွှမ်းခြုံမှုမြှင့်တင်ရေးအနေဖြင့် ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ခြင်းကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ရရှိခဲ့သည့် မှတ်တိုင်များမှာ ၂၀၁၀ ခုနှစ်တွင် မိခင်နှင့် မွေးကင်းစကလေး မေးခိုင်ရောဂါကို ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးပြဿနာအဖြစ်မှ ကင်းဝေးကြောင်း ကြေညာနိုင်ခဲ့ခြင်း၊ ၂၀၁၀ ခုနှစ်တွင် ဝက်သက်ရောဂါကြောင့် သေဆုံးမှုကို ၁၉၉၀ ခုနှစ် သေဆုံးမှုနှုန်း၏ ၉၀ ရာခိုင်နှုန်းအထိ လျှော့ချနိုင်ခဲ့ခြင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပိုလီယိုကင်းစင်သည့်အခြေအနေကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် မတ်လတွင် ရရှိခဲ့ခြင်းတို့ပင်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ထပ်မံ၍ ဝက်သက်ရောဂါကင်းစင်မှု၊ ဂျီကီသိုးနှင့် မွေးရာပါဂျီကီသိုးရောဂါ လျော့ကျမှုများကို ၂၀၂၀ ခုနှစ်တွင် ရရှိရန်၊ ဂျီကီသိုးရောဂါကာကွယ်ဆေးအား ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ထည့်သွင်းထိုးနှံရန် လျာထားခဲ့ပါကြောင်း၊ ထို့အတွက် ဝက်သက် နှင့် ဂျီကီသိုးရောဂါကာကွယ်ဆေး အစုလိုက်ထိုးနှံခြင်းလုပ်ငန်းကို တစ်နိုင်ငံလုံး အတိုင်းအတာဖြင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလနှင့် ဖေဖော်ဝါရီလများတွင် ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါကြောင်း။

ကျောင်းအခြေပြု ကာကွယ်ဆေးထိုးအစီအစဉ်နှင့် တစ်နိုင်ငံလုံးရှိ အသက် ကိုးလမှ (၁၅)နှစ်အထိ ကလေး ၁၇ ဒသမ ၄ သန်းခန့်ကို ကာကွယ်ဆေးထိုးနိုင်ရန် လျာထားခဲ့ရာ ၇ ဒသမ ၈ သန်း ထိုးပေးနိုင်ခဲ့ပြီး ပြည်သူ့လူထုအခြေပြု ကာကွယ် ဆေးထိုးအစီအစဉ်တွင် အသက်ငါးနှစ်အောက် ကလေးအပါအဝင် ကျောင်း ပြင်ပတွင်ရှိသည့် ကလေး ၈ ဒသမ ၇ သန်းကို ထိုးနှံပေးနိုင်ခဲ့၍ တစ်နိုင်ငံလုံး၏ ၉၅ ရာခိုင်နှုန်း လွှမ်းခြုံမှုရရှိခဲ့ပါကြောင်း။

ဝက်သက်နှင့်ဂျီကီသိုးရောဂါကာကွယ်ဆေး အစုလိုက်ထိုးနှံခြင်းလုပ်ငန်း အောင်မြင်စေသည့် နောက်ထပ်အဓိကကျသော အကြောင်းရင်းများမှာ GAVI Vaccine alliance ၏ ရန်ပုံငွေပံ့ပိုးမှု၊ ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့နှင့် ကုလသမဂ္ဂ ကလေးများ ရန်ပုံငွေအဖွဲ့၏ နည်းပညာပံ့ပိုးမှု၊ အစိုးရမဟုတ်သော နိုင်ငံတကာ အဖွဲ့အစည်းများ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်၊ မြို့နယ် ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနများ၏ ပူးပေါင်းကူညီဆောင်ရွက်မှုနှင့် တာဝန်ရှိသူ အဆင့်ဆင့်၏ မပြတ်ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်မှုများကြောင့် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ပညာရေး ဝန်ကြီးဌာနမှ ကျောင်းဆရာ ဆရာမများ၏ ပူးပေါင်းပါဝင်မှု၊ တာဝန်ယူမှုကြောင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူအားလုံးအတွက် ကာကွယ်ဆေးရရှိစေရန် ဆောင်ရွက် နိုင်ခဲ့မှုကြောင့် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနကို ကျေးဇူးတင်ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းတင်အပ် ပါကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံ မိခင်နှင့်ကလေး စောင့်ရှောက်ရေးအသင်းဝင်များနှင့် အခြား လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များအားလုံးကိုလည်း ကာကွယ်ဆေးထိုးရမည့် ကလေး တစ်ဦးမျှမကျန်ရအောင်စည်းရုံးပြီး ကာကွယ်ဆေးထိုးစုရပ်အရောက် ခေါ်ဆောင် လာနိုင်ခဲ့ကြ၍ ကျေးဇူးတင်ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်း ပြောကြားလိုပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ထပ်မံထည့်သွင်းထိုးနှံရမည့် ကာကွယ်ဆေးအသစ်များနှင့် ပတ်သက်၍ လည်းကောင်း၊ ဝက်သက်နှင့် ဂျီကီသိုးရောဂါကာကွယ်ဆေး အစုလိုက်ထိုးနှံခြင်းလုပ်ငန်း ဘေးကင်းချောမွေ့စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် လည်းကောင်း၊ နည်းပညာဆိုင်ရာ အကူအညီများနှင့် ကျောထောက်နောက်ခံ ပြုပေးခဲ့သည့် အမျိုးသားအဆင့် ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အကြံပေး ကော်မတီကိုလည်းကောင်း လေးစားစွာ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်း ပြောကြား လိုပါကြောင်း၊ ထို့အပြင် ယခုလုပ်ငန်းအတွက် ပြည်သူ့လူထုစည်းရုံးလှုံ့ဆော် ရေးလုပ်ငန်းများတွင် ကျယ်ပြန့်စွာ ဆောင်ရွက်ကူညီပေးခဲ့သည့် အနုပညာ ရှင်များအားလုံးကိုလည်း ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်းကို မှတ်တမ်းတင်အပ်ပါကြောင်း။

နိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံး ဝက်သက်နှင့် ဂျီကီသိုးရောဂါကာကွယ်ဆေး အစုလိုက် ထိုးနှံခြင်းလုပ်ငန်းကို အောင်မြင်စွာ ပါဝင်ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သည့် ကျန်းမာရေး ဝန်ကြီးဌာန၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်၊ မြို့နယ်ဦးစီးဌာနများနှင့် အခြေခံ ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများ အားလုံးကိုလည်း မြန်မာနိုင်ငံ ပြည်သူ့လူထုနှင့် ရင်သွေး ငယ်များကိုယ်စား ကျေးဇူးအထူးတင်ရှိကြောင်းကို ဂုဏ်ပြုပြောကြားလိုပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေဖြင့် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက် မှုလုပ်ငန်းများကို စဉ်ဆက်မပြတ်ပံ့ပိုးသွားရမည်ဖြစ်သည့်အားလျော်စွာ နှီးနှွယ် သော ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ကုလသမဂ္ဂလက်အောက်ခံအဖွဲ့အစည်းများ၊ ပြည်တွင်း ပြည်ပ အစိုးရမဟုတ်သော အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပြည်သူ့လူထုတစ်ရပ်လုံးမှ မြန်မာနိုင်ငံ၏ရင်သွေးငယ်လေးများ၊ ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းအပါအဝင် မိခင် နှင့် ကလေးကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများတွင် ဆက်လက်ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်သွားကြပါစို့ဟု တိုက်တွန်းပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများအား ဂုဏ်ပြု သီချင်းဖြင့် ဧည့်ခံဖျော်ဖြေကြသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတနှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသန်းအောင် တို့က နိုင်ငံတစ်ဝန်း ဝက်သက်ရောဂါနှင့် ဂျီကီသိုးရောဂါ ကာကွယ်ဆေးအစုလိုက် ထိုးနှံခြင်းလုပ်ငန်း(၂၀၁၅) ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာများကို သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာန များနှင့် အဖွဲ့အစည်းများထံ ပေးအပ်သည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများနှင့်အတူ အမှတ်တရ စုပေါင်းဓာတ်ပုံရိုက်ကြပြီး ခန်းမအတွင်း ခင်းကျင်းပြသထားရှိသည့် ပြခန်းငယ်အား လှည့်လည်ကြည့်ရှုကြ သည်။

(သတင်းစဉ်)

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဒေါ်မြတ်မြတ်အုန်းခင် စင်ကာပူနိုင်ငံဝါရင့်ဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း မစ္စတာလီကွမ်ယူ ကွယ်လွန်ခြင်းအတွက် ဝမ်းနည်းကြောင်း လက်မှတ်ရေးထိုး



ရန်ကုန် မတ် ၂၆
လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီး ဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဒေါ်မြတ်မြတ်အုန်းခင် သည် ယနေ့ညနေ ၄ နာရီ ၂၅ မိနစ်တွင် ရန်ကုန်မြို့ ဗဟန်းမြို့နယ် အမှတ်(၂၃၆)ရှိ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ စင်ကာပူနိုင်ငံသံရုံး၌ စင်ကာပူနိုင်ငံ ဝါရင့်ဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း မစ္စတာ လီကွမ်ယူ ကွယ်လွန်ခြင်းအတွက် ဖွင့်လှစ်ထားရှိသည့် ဝမ်းနည်း ခြင်းအထိမ်းအမှတ် မှတ်တမ်း စာအုပ်၌ ဝမ်းနည်းကြောင်း လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။ (ဝဲဝဲ) (သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

မြန်မာ့ကုန်သွယ်မှု ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကော်မတီ ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ကျင်းပ

နေပြည်တော် မတ် ၂၆
ပထမအကြိမ် မြန်မာ့ကုန်သွယ်မှု ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ကော်မတီ (Myanmar Trade Development Committee-MTDC) အစည်းအဝေးကို ယမန်နေ့မနက် ၁ နာရီတွင် နေပြည်တော် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကုန်သွယ်ရေးဦးစီးဌာန (MICC-2) ၌ ကျင်းပရာ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီး ဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းမြင့် တက်ရောက် အမှာစကားပြောကြားသည်။

အဆိုပါ ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးသို့ ကော်မတီအဖွဲ့ဝင် ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာ အကြီးအကဲများနှင့် ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ပုဂ္ဂလိကအသင်းအဖွဲ့များမှ ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အတွင်းရေးမှူးများ၊ ကုန်သွယ်မှုကဏ္ဍလုပ်ငန်းအဖွဲ့ (Trade Sector Working Group-TSDG) မှ ကိုယ်စားလှယ်များ တက်ရောက်ကြသည်။

အစည်းအဝေးတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းမြင့်က ပြောကြားရာတွင် အမျိုးသားပို့ကုန်မဟာဗျူဟာ ရေးဆွဲခြင်းကို ၂၀၁၃ ခုနှစ် မေလ ၂ ရက်နေ့မှစတင်ပြီး ယခုအချိန်တွင်

စတင်အကောင်အထည်ဖော်ခြင်းကို ဆောင်ရွက်ရမှာဖြစ်ကြောင်း၊ စီမံကိန်းကာလမှာ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ မှ ၂၀၁၉-၂၀၂၀ ဘဏ္ဍာနှစ်ထိဖြစ်ပြီး စီမံကိန်းလုပ်ငန်းအရပ်ရပ်ကို ကြီးကြပ်အကောင်အထည်ဖော်ရာတွင် မြန်မာ့ကုန်သွယ်မှု ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကော်မတီ (MTDC) က တာဝန်ယူဆောင်ရွက်သွားရမှာ ဖြစ်ကြောင်း၊ ကော်မတီအနေဖြင့် အမျိုးသားပို့ကုန်မဟာဗျူဟာအတွက်သာ မဟုတ်ဘဲ ကုန်သွယ်မှုကဏ္ဍတစ်ရပ်လုံး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဦးတည်ဆောင်ရွက်သွားရမှာဖြစ်ကြောင်း၊ အမျိုးသားပို့ကုန်မဟာဗျူဟာတွင် ဦးစားပေးကဏ္ဍ (၇)ရပ်နှင့် အထောက်အကူပြုကဏ္ဍ (၄)ရပ်ကို ဦးစားပေးအကောင်အထည်ဖော်ပြီး ထပ်မံတိုးချဲ့ဆောင်ရွက်သင့်သည့် ကဏ္ဍများကိုလည်း တိုးချဲ့ဆောင်ရွက်သွားမှာဖြစ်ကြောင်း၊ ကော်မတီလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် အစိုးရဝန်ကြီးဌာနများနှင့် ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍမှ သက်ဆိုင်သည့် အဖွဲ့အစည်းများ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပြီး နိုင်ငံတကာ မိတ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းများနှင့်လည်း ပူးပေါင်း

ဆောင်ရွက်သွားမှာ ဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့အပြင် ဦးစားပေးအစီအစဉ်များကို စနစ်တကျရေးဆွဲရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရာမှာ အစိုးရဝန်ကြီးဌာနအလိုက် နိုင်ငံတော်ဘတ်ဂျက်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ နိုင်ငံတကာအကူအညီ ရယူ၍ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ပူးပေါင်းအကောင်အထည်ဖော်ခြင်း၊ ပုဂ္ဂလိကမှ တာဝန်ယူလုပ်နိုင်သည့် အပိုင်းကို ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍမှ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပေးခြင်း စသည့်နည်းလမ်းများနှင့် ဆောင်ရွက်သွားကြရမှာဖြစ်ကြောင်း၊ မြန်မာ့ကုန်သွယ်မှု ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကော်မတီ (MTDC) ၏ ညီညွတ်စွာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု အောင်မြင်စွာ အကောင်အထည်ဖော်မှုနှင့် ပို့ကုန်ဖွံ့ဖြိုးမှုအမှတ်တံဆိပ် နိုင်ငံတော်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ရေရှည်တည်တံ့ရန် ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်သွားကြရန် ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် တက်ရောက်လာသူများမှ လက်တွေ့အကောင်အထည်ဖော်ရေးအတွက် ကဏ္ဍများအလိုက် ဦးဆောင်တာဝန်ယူ အကောင်အထည်ဖော်မည့် ကော်မတီများအား ပုဂ္ဂလိက



World Health Day
7 April, 2015
urban&aeah
2015 cktf (7)&u&aeah

"ထုတ်လုပ်မှသည် စားသောက်သည်ထိ အဆင့်ဆင့်သန့်ရှင်းရေးဂါကင်း၏"
"From farm to plate, make food safe"

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန

နှင့် အစိုးရဌာနများမှ ပါဝင်သင့်သူများဖြင့် ဖွဲ့စည်းရေး၊ ရွေးချယ်ထားသည့် ထုတ်လုပ်ဆောင်ရွက်မှုကဏ္ဍတစ်ခုခု၏ ဦးစားပေးလုပ်ငန်းအစီအစဉ် ရွေးချယ်သတ်မှတ်ရေး၊ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် အကောင်အထည်ဖော်မည့် လုပ်ငန်းအစီအစဉ်သတ်မှတ်ရေး၊ သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနများသို့ ပြန်လည်တင်ပြအစီရင်ခံရေးကိစ္စများအား ဝိုင်းဝန်းဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ဓမ္မာစရိယစာမေးပွဲ ဒုတိယနေ့ဆက်လက်ကျင်းပ

နေပြည်တော် မတ် ၂၆

သာသနာရေးဝန်ကြီးဌာနက ကြီးမှူးကျင်းပသည့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဓမ္မာစရိယစာမေးပွဲကို ဒုတိယနေ့ ဆက်လက်ကျင်းပရာ နိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးရှိ စာဖြေဌာန ၅၀ တွင် စာဖြေသံယာတော်များနှင့် သီလရှင်များ စာရင်းသွင်း ၁၈၈၅၇ ပါးအနက် ၁၂၇၂ ပါးဖြေဆိုကြသဖြင့် ၆၇ ဒသမ ၄၇ ရာခိုင်နှုန်း ဖြေဆိုကြကြောင်း သာသနာရေးဦးစီးဌာနမှ သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ခရမ်းလွန်ရောင်ခြည်အညွှန်းကိန်းတန်ဖိုး မြင့်တက်မှုရှိနေ၍ ပြည်သူများ အသိတရားဖြင့် သတိထားသွားလာကြစေလို

မော်လမြိုင်ကျွန်း မတ် ၂၆
ယခုမတ်လဆန်းရက်မှစပြီး နေပူရှိန် မြင့်တက်မှုများရှိနေ၍ နေပူထဲတွင် မဖြစ်မနေ သွားလာလှုပ်ရှားပြီး လုပ်ငန်းခွင်သို့လည်းကောင်း၊ နေအိမ်သို့လည်းကောင်း၊ အရိပ်ကောင်းသော သစ်ပင်ရိပ်များသို့ လည်းကောင်း ပြန်လည်ရောက်ရှိချိန်တွင် အအေးဓာတ်ရရှိစေရန် ခေါင်းလျှော်ခြင်း၊ ရေချိုးခြင်းနှင့်ရေပန်ကာဖြင့် အအေးခံခြင်းများပြုလုပ်မိပါက အပူအအေး

အပြောင်းအလဲကြောင့် ရုတ်တရက် အသက်ဆုံးရှုံးမှုများ ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်ပါသဖြင့် သတိထားကြရန် လိုအပ်သည်။

ယခုအခါ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်တွင် သစ်တောများပြုန်းတီးလာခြင်း၊ ကမ္ဘာကြီးပူနွေးလာခြင်း၊ မြေထူ၊ ရေထူများ ညစ်ညမ်းလာခြင်း၊ ကမ္ဘာအိုဇုန်းလွှာ ပျက်စီးယိုယွင်းလာခြင်း တို့ကြောင့် ကမ္ဘာ့ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှု ဖြစ်ပေါ်ကာ ခရမ်းလွန်ရောင်ခြည်

အညွှန်းကိန်းတန်ဖိုးများ မြင့်တက်လျက်ရှိရာ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးတွင် ခရမ်းလွန်ရောင်ခြည် အညွှန်းကိန်း ၁၃ ဒသမ ၅ ရှိသည်။

ယင်းခရမ်းလွန်ရောင်ခြည် အညွှန်းကိန်း ၁၃ ထက်ကျော်လွန်သော တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များမှာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ နေပြည်တော်၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ကယားပြည်နယ်၊ မွန်ပြည်နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်)နှင့် ရှမ်းပြည်နယ်

(အရှေ့)တို့ဖြစ်သည်။ ခရမ်းလွန်ရောင်ခြည် အညွှန်းကိန်းအမြင့်ဆုံးမှာ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးဖြစ်ပြီး ၁၄ ဒသမ ၆ ရှိသည်။

အဆိုပါ ခရမ်းလွန်ရောင်ခြည်မှာ နေပူရှိန်မြင့်တက်ချိန်များဖြစ်သော နံနက် ၁၀ နာရီမှ ညနေ ၄ နာရီအတွင်း ပိုမိုကျရောက်တတ်ပါသဖြင့် ပြည်သူများအနေဖြင့် နေပူရှိန်ထဲတွင် ခရီးသွားလာရပါက ထီး၊ ဦးထုပ်နှင့် အကာအရံပစ္စည်းများ၊ အဖြူရောင်အဝတ်အထည်များ ဝတ်ဆင်ပြီး သတိထားသွားလာ နေထိုင်သင့်ပါကြောင်း မြို့နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ ဆရာဝန်ကြီးများက ပြောကြားသည်။ (မော်ကျွန်းမြင့်အောင်)

အပူဒဏ်အန္တရာယ်ကာကွယ်ရေးနှိုးဆော်ချက်

ယခုအခါ နေရာသီရောက်လာပြီဖြစ်သဖြင့် ရာသီဥတုပူပြင်းလာပြီဖြစ်ပါသည်။ ထိုအပူဒဏ်ကြောင့် ချွေးထွက်လွန်ပြီး ခန္ဓာကိုယ်အတွင်းရှိ ရေနှင့် ဓာတ်ဆားများ ဆုံးရှုံးမှုများပြားသည်။ ထိုသို့ ဆုံးရှုံးမှုကြောင့် မိတ်နှင့် ယားဖုများထွက်ခြင်း၊ ပင်ပန်းနွမ်းနယ်ခြင်း၊ မူးမော်ခြင်း၊ ကြွက်တက်ခြင်း၊ ချွေးခြောက်ခြင်း၊ ကိုယ်အပူချိန်တက်ခြင်း၊ သတိလစ်ခြင်းတို့အပြင် အသက်အန္တရာယ်စိုးရိမ်ရသော အခြေအနေထိ ဖြစ်တတ်သည်။

- လိုက်နာဆောင်ရွက်ရန်**
- သို့ဖြစ်ပါ၍ အပူဒဏ်ကြောင့် မလိုလားအပ်သော အကျိုးဆက်များ မဖြစ်ပေါ်စေရန် အောက်ပါအချက်အလက်များကို လိုက်နာကြရန် နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။
- (၁) နံနက် ၁၀ နာရီမှ ညနေ ၅ နာရီအတွင်း လွင်တီးခေါင်ပြင်၊ မြစ်ကမ်းနား၊ ရေဆိပ် စသည်တို့တွင် ရေချိုးခြင်းမှ ရှောင်ကြဉ်၍ အရိပ်ရအေးမြသော နေရာများတွင်နေပါ။
 - (၂) နေပူထဲမှပြန်လာပြီး ချက်ချင်းရေချိုးခြင်းမှ ရှောင်ကြဉ်ပါ။
 - (၃) နေပူထဲတွင် ပြင်းထန်သော ကိုယ်လက်လှုပ်ရှားမှုများ မပြုလုပ်သင့်ပါ။
 - (၄) အရက်သောက်ခြင်းသည် အပူဒဏ်အန္တရာယ်ကို ဖြစ်ပေါ်လွယ်စေခြင်းနှင့် ဖြစ်ပွားပါက ပြင်းထန်စွာခံစားရခြင်းကြောင့် ရှောင်ကြဉ်သင့်ပါသည်။
 - (၅) နေအင်းဘက် အပြင်ထွက်သည့်အခါတိုင်း အရိပ်လုံလောက်စွာ ရရှိနိုင်သည့် ထီး၊ ဦးထုပ်များ ဆောင်းပါ။
 - (၆) အလင်းရောင်ပြန်သော အဖြူရောင် သို့မဟုတ် အရောင်ဖျော့ဖျော့အဝတ်အထည်များကို ဝတ်ဆင်ပါ။
 - (၇) ပွပူချောင်ချောင်ချည်ထည်များကို ဝတ်ဆင်ပါ။
 - (၈) ချွေးထွက်လွန်ပါက ကိုယ်တွင်းရှိ ရေနှင့်ဓာတ်ဆား ဆုံးရှုံးမှုကို ပြန်လည်ဖြည့်တင်းနိုင်ရန် ဓာတ်ဆားရည် သောက်ပါ။
 - (၉) ကိုယ်အပူရှိန်တက်ပါက ရေအေးဖတ်နိုင်နိုင်တိုက်ပါ။
 - (၁၀) ဆီးချိုရောဂါ၊ နှလုံးရောဂါ၊ သွေးတိုးရောဂါအခံရှိသူများ၊ ကလေးသူငယ်များနှင့် သက်ကြီးရွယ်အိုများအနေဖြင့် နေ့လယ်နေအင်းတွင် အရိပ်ရ၍ လေဝင်လေထွက်ကောင်းသော နေရာမျိုး၌ နားနေပါ။
 - (၁၁) မိတ်ဖု၊ ယားနားများထွက်ပါက ရေအေးဝတ်ကပ်ခြင်း၊ သနပ်ခါးလိမ်းခြင်းတို့ကို ပြုလုပ်ပါ။
 - (၁၂) အပူဒဏ်ကြောင့် ပင်ပန်းနွမ်းနယ်ခြင်း၊ ကိုယ်အပူချိန်တက်ခြင်း၊ သတိလစ်ခြင်းနှင့် အတက်ရောဂါဖြစ်လျှင် ဆေးရုံအရောက် နောက်ကျပါက အသက်ဆုံးရှုံးနိုင်သဖြင့် ဆေးရုံသို့ အမြန်ဆုံးပြသကြရန် နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။
- ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန

ရန်ကုန် မတ် ၂၆

မြန်မာ့ကျောက်မျက်ရတနာဈေးကွက် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရန်နှင့် နိုင်ငံတကာမှ ကျောက်မျက်ရတနာ ပြုလုပ်ခြင်းဆိုင်ရာ နည်းပညာပစ္စည်း အသစ်အဆန်းများအား လေ့လာနိုင်စေရန် ရည်ရွယ်၍ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ မြန်မာ့ကျောက်မျက်ရတနာ ပြပွဲ ၂၀၁၅ ကို မတ် ၂၇ ရက်မှ ၃၀ ရက်ထိ ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်းရှိ မြန်မာ့ကျောက်မျက်ရတနာခန်းမ၌ ကျင်းပသွားမည်ဟု သိရသည်။

“ကျွန်ုပ်တို့နိုင်ငံက တွင်းထွက်သံယဇာတ ထွန်းကားတုံ့နိုင်ဖြစ်

အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ မြန်မာ့ကျောက်မျက်ရတနာပြပွဲ ကျင်းပမည်

တာနဲ့အညီ ဒေသထွက်ကျောက်အရိုင်းတုံးတွေ၊ ကျောက်စိမ်းတွေ၊ ပတ္တမြားတွေ အကုန်လုံးရရှိနိုင်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် နိုင်ငံတကာက ကျောက်မျက်ရတနာအသင်းမှ အဓိကကူညီပံ့ပိုးပေးထားကာ ယင်းပြပွဲဖြစ်မြောက်ရေးအတွက် ကမ္ဘာအေးကျောက်မျက်ရတနာ အသင်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ ရတနာဈေးကွက် လက်ရှိထက်ပိုပြီး ကျယ်ပြန့်လာမှာပါ”ဟု InTime Media မှ

ပြပွဲတာဝန်ခံ မမြမချွဲက ပြောသည်။ အဆိုပါပြပွဲကို မြန်မာနိုင်ငံတွင် တတိယအကြိမ်မြောက် ပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်ပြီး ကမ္ဘာအေးယားနိုင်ငံ ကျောက်မျက်ရတနာအသင်းမှ အဓိကကူညီပံ့ပိုးပေးထားကာ ယင်းပြပွဲဖြစ်မြောက်ရေးအတွက် ကမ္ဘာအေးကျောက်မျက်ရတနာ အသင်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ ရွှေလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းမှလည်း ထပ်မံကူညီပံ့ပိုးပေးထားကြောင်း သိရသည်။ ပြပွဲတွင် ထိုင်း၊

ဟောင်ကောင်၊ ဗီယက်နမ်၊ ကမ္ဘောဒီးယား၊ အိန္ဒိယ၊ အီတလီ၊ ဂျာမနီနိုင်ငံများမှ ဆိုင်ခန်းပေါင်း ၄၀ ကျော်ဖြင့် ၎င်းတို့ဒေသထွက် ကျောက်မျက်ရတနာများနှင့် လက်မှုရတနာပစ္စည်းများအပြင်၊ နည်းပညာဆိုင်ရာ စက်ပစ္စည်းများ၏ လက်တွေ့အသုံးပြုပုံများကိုလည်း ပြသသွားမည်ဟု သိရသည်။ (ခင်ဇော်)

နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများ ပေးအပ်

ရန်ကုန် မတ် ၂၆
မိုးပွင့်အထူးစီမံချက်ဖြင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အင်းစိန်မြို့နယ် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးဌာနမှူး ဦးထိန်လင်းသိန်းနှင့် လဝကဝန်ထမ်းများသည် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၁ ရက်မှ စတင်ပြီး ဇွန် ၃၀ ရက်အထိ မြို့နယ်အတွင်း ရပ်ကွက်(၂၁) ရပ်ကွက်အတွင်း အလှည့်ကျ ကွင်းဆင်း၍ အိမ်ထောင်စုစာရင်းများ ပြုလုပ်ပေးခြင်းနှင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများ ထုတ်ပေးခြင်းများကို မတ် ၂၂ ရက်က အင်းစိန်မြို့နယ် ရွာမအနောက်ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး၌ အိမ်ထောင်စုစာရင်းရှိသည့် နိုင်ငံသား အရည်အချင်း ပြည့်မီသူတို့အား နိုင်ငံသားကတ်ပြားများကို ပေးအပ်ရန်အတွက် တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးဌာနမှူး (ညွှန်ကြားရေးမှူး)ဦးကြည်လင်းက ပေးအပ်ခဲ့သည်။(ယာဝု) (၆၈၄)



နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများအတွက် နိုင်ငံတော်၏ ဆောင်ရွက်ပေးမှုများ

သက်
ငင်
မိုး

တိုးမြှင့်သတ်မှတ်သည့် လစာနှုန်းထားများအရ အဆင့်အလိုက် တိုးမြှင့်ရရှိသည့် မူရင်းလစာမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်။

စဉ်	အနိမ့်ဆုံးအဆင့်	အဆင့်	အပိုထောက်ပံ့ကြေး ထည့်မတွက်ပါက	အပိုထောက်ပံ့ကြေး ထည့်တွက်ပါက
၁။	၇၅၀၀၀	အဆင့် (၁)	၄၅၀၀၀	၁၅၀၀၀
၂။	၈၁၀၀၀	အဆင့် (၂)	၅၄၀၀၀	၂၄၀၀၀
၃။	၈၇၀၀၀	အဆင့် (၃)	၆၃၀၀၀	၃၃၀၀၀
၄။	၉၃၀၀၀	အဆင့် (၄)	၇၂၀၀၀	၄၂၀၀၀
၅။	၉၉၀၀၀	အဆင့် (၅)	၈၁၀၀၀	၅၁၀၀၀
၆။	၁၀၅၀၀၀	အဆင့် (၆)	၉၀၀၀၀	၆၀၀၀၀
၇။	၁၁၁၀၀၀	အဆင့် (၇)	၉၉၀၀၀	၆၉၀၀၀
၈။	၁၄၀၀၀၀	အဆင့် (၈)	၁၁၀၀၀၀	၈၀၀၀၀
၉။	၁၆၀၀၀၀	အဆင့် (၉)	၁၂၀၀၀၀	၉၀၀၀၀
၁၀။	၁၈၀၀၀၀	အဆင့် (၁၀)	၁၃၀၀၀၀	၁၀၀၀၀၀
၁၁။	၂၀၀၀၀၀	အဆင့် (၁၁)	၁၄၀၀၀၀	၁၁၀၀၀၀
၁၂။	၂၂၀၀၀၀	အဆင့် (၁၂)	၁၆၀၀၀၀	၁၃၀၀၀၀
၁၃။	၂၅၀၀၀၀	အဆင့် (၁၃)	၂၅၀၀၀၀	၂၂၀၀၀၀

အမှတ်စဉ်	လက်ရှိလစာနှုန်း	အမှတ်စဉ်	တိုးမြှင့်လစာနှုန်း
၁	၇၅၀၀၀-၁၀၀၀-၈၀၀၀၀	၁	၁၂၀၀၀၀-၂၀၀၀-၁၃၀၀၀၀
၂	၈၁၀၀၀-၁၀၀၀-၈၆၀၀၀	၂	၁၃၅၀၀၀-၂၀၀၀-၁၄၅၀၀၀
၃	၈၇၀၀၀-၁၀၀၀-၉၂၀၀၀	၃	၁၅၀၀၀၀-၂၀၀၀-၁၆၀၀၀၀
၄	၉၃၀၀၀-၁၀၀၀-၉၈၀၀၀	၄	၁၆၅၀၀၀-၂၀၀၀-၁၇၅၀၀၀
၅	၉၉၀၀၀-၁၀၀၀-၁၀၄၀၀၀	၅	၁၈၀၀၀၀-၂၀၀၀-၁၉၀၀၀၀
၆	၁၀၅၀၀၀-၁၀၀၀-၁၁၀၀၀၀	၆	၁၉၅၀၀၀-၂၀၀၀-၂၀၅၀၀၀
၇	၁၁၁၀၀၀-၁၀၀၀-၁၁၆၀၀၀	၇	၂၁၀၀၀၀-၂၀၀၀-၂၂၀၀၀၀
၈	၁၄၀၀၀၀-၂၀၀၀-၁၅၀၀၀၀	၈	၂၅၀၀၀၀-၄၀၀၀-၂၇၀၀၀၀
၉	၁၆၀၀၀၀-၂၀၀၀-၁၇၀၀၀၀	၉	၂၈၀၀၀၀-၄၀၀၀-၃၀၀၀၀၀
၁၀	၁၈၀၀၀၀-၂၀၀၀-၁၉၀၀၀၀	၁၀	၃၁၀၀၀၀-၄၀၀၀-၃၃၀၀၀၀
၁၁	၂၀၀၀၀၀-၂၀၀၀-၂၁၀၀၀၀	၁၁	၃၄၀၀၀၀-၄၀၀၀-၃၆၀၀၀၀
၁၂	၂၂၀၀၀၀-၂၀၀၀-၂၃၀၀၀၀	၁၂	၃၈၀၀၀၀-၄၀၀၀-၄၀၀၀၀၀
၁၃	၂၅၀၀၀၀-၂၀၀၀-၂၆၀၀၀၀	၁၃	၅၀၀၀၀၀

သို့ဖြစ်ရာ အပိုထောက်ပံ့ကြေးကိုပါ ထည့်တွက်ပါက အနိမ့်ဆုံးအဆင့်များသည် များစွာမတိုးဟု သုံးသပ်နိုင်သော်လည်း ရေရှည်အတွက်ကြည့်ပါက ဝန်ထမ်းတွင် အကျိုးကျေးဇူးခံစားရပါသည်။ အစိုးရဌာန အဖွဲ့အစည်းများ၏ ဖွဲ့စည်းတည်ဆောက်ပုံနှင့် တာဝန်များအရ အမြင့်ဆုံးအဆင့်ဝန်ထမ်းမှာ အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုလုံးကို တာဝန်ခံရသူ၊ တစ်နည်းအားဖြင့် တာဝန်အရှိဆုံး၊ တာဝန်အကြီးဆုံးသူ ဖြစ်ပေသည်။ ရာထူးအဆင့်မြင့်လာလေလေ တာဝန်ကြီးမားလာလေလေ ဖြစ်ပေသည်။ ဦးရေမှာလည်း နည်းသွားမည် ဖြစ်ပေသည်။ အနိမ့်ဆုံးရာထူးအဆင့်များတွင်မူ တာဝန်ခံရမှု အနေအထားနည်းပါးသလို တာဝန်ယူမှု၊ တာဝန်ခံမှုအပိုင်း များစွာမရှိလှပေ။ တာဝန်ကြီးလေးမှု အနေအထားမှာလည်း အဆင့်အလိုက် ကွာခြားမှုရှိပေသည်။ အနိမ့်ဆုံးအဆင့်များတွင် ဝင်ပေါက်ရာထူးအရ ခန့်အပ်ရေးကိစ္စများ ပိုမိုမြန်ဆန်သဖြင့် ဦးရေမှာလည်း များပြားမည်ဖြစ်ပေသည်။ သက်ဆိုင်ရာသို့ စုံစမ်းချက်အရ အနိမ့်ဆုံးအဆင့်များတွင် တစ်နိုင်ငံလုံး စုစုပေါင်း ရုံးအကူ၊ စာပို့ (၁၃၀၀၀၀) ခန့်၊ အငယ်တန်းစာရေး (၂၇၀၀၀၀) ခန့်၊ အကြီးတန်းစာရေး (၂၈၀၀၀၀)ခန့်ရှိကြောင်း သိရှိရပါသည်။ ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ အဆင့်မှာ (၇၀၀)ကျော်ခန့်၊ အမြင့်ဆုံးညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် အဆင့်မှာ (၂၅၀)မှ(၃၀၀)ကြား ခန့်သာရှိကြောင်း သိရှိရပါသည်။ သို့ဖြစ်၍ အဆင့်အလိုက် တိုးမြှင့်ပေးသည့် လစာနှုန်းမှာလည်း ဤသို့ပင် အဘက်ဘက်က စဉ်းစား၍ သင့်တင့်မျှတစွာ တိုးမြှင့်ပေးခြင်းမျိုး ဖြစ်ပါသည်။

နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏ လစာတိုးမြှင့်သည့်ဆိုရာတွင် အပိုထောက်ပံ့ကြေးပေးအပ်ခြင်း၊ အခြေခံလစာနှုန်းထား တိုးမြှင့်ခြင်း၊ နှစ်တိုးရေတွက်သည့်နှစ်၊ နှစ်တိုးလစာနှုန်းတို့ကို ပြောင်းလဲသတ်မှတ်ပေးခြင်း စသည်ဖြင့် အမျိုးမျိုးရှိရာ ယခုတိုးမြှင့်ပေးသည့်ပုံစံမှာ အခြေခံလစာနှုန်းကို တိုးမြှင့်ပေးသည့်အပြင် နှစ်တိုးလစာနှုန်းကိုလည်း တိုးမြှင့်ပေးခဲ့သည်ကို ဇယားတွင် တွေ့ရှိရပါသည်။

ဝန်ကြီး၏ ရှင်းလင်းတင်ပြချက်အရ လက်ရှိပေးအပ်နေသော အပိုထောက်ပံ့ကြေး ကျပ် ၃၀၀၀၀/-ကို ပယ်ဖျက်မည်ဟု သိရှိရသည်။ ဤနေရာတွင် အချို့က ကျေနပ်မှုရှိကောင်းမှ ရှိပေမည်။ ဥပမာ-အနိမ့်ဆုံးလစာနှုန်း ကျပ် ၇၅၀၀၀/- မှ စပါသည်။ ဝန်ထမ်းသည် လက်ရှိ ကျပ် ၇၅၀၀၀/- နှင့် အပို ထောက်ပံ့ကြေး ကျပ် ၃၀၀၀၀/- ပေါင်း ကျပ် ၁၀၅၀၀၀/-ခံစားရပါသည်။ ယခု တိုးမြှင့်ပေးသည့် လစာနှုန်းအရ အခြေခံလစာမှာ ကျပ် ၁၂၀၀၀၀/- ဖြစ်သဖြင့် ကျပ် ၁၅၀၀၀/-သာ တိုးသည်ဟု အကြမ်းဖျင်းတွက်ချက်နိုင်ပါသည်။ သို့ရာတွင် သက်ဆိုင်ရာ ဝန်ထမ်းအတွက် အကျိုးကျေးဇူးမှာ ထိုထက်မက ရှိပါသည်။ ၎င်းမှာ ပင်စင်လစာနှင့် ဆုကြေးတိုးမြှင့်ခံစားနိုင်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် ပင်စင်လစာဆုကြေးများ တွက်ချက်သည့်အခါ မူရင်းလစာကိုသာ မူတည်၍ တွက်ချက်ရပြီး အပိုထောက်ပံ့ကြေးသည် ပင်စင်လစာ ဆုကြေးတွက်ချက်ရာတွင် ထည့်သွင်းတွက်ချက် နိုင်မှုမရှိသည့်အတွက် ဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းကို နှိုင်းယှဉ်တွက်ချက်ပြရမည်ဆိုပါက အနိမ့်ဆုံးလစာနှုန်းရရှိသူ လုပ်သက် ၃၀ နှစ်ရှိ ဝန်ထမ်းတစ်ဦး ပင်စင်ယူပါက ရရှိမည့် ပင်စင်လစာနှင့် ဆုကြေးနှိုင်းယှဉ်ချက်မှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

ပင်စင်လစာ - နောက်ဆုံးထုတ်လစာ x လုပ်သက်နှစ် x ၁.၅ %
 ကျပ် ၇၅၀၀၀ နှုန်း = ၇၅၀၀၀ x ၃၀ x ၁.၅ % = ၃၃၇၅၀
 ကျပ် ၁၂၀၀၀၀ နှုန်း = ၁၂၀၀၀၀ x ၃၀ x ၁.၅ % = ၅၄၀၀၀

လုပ်သက်ဆုငွေ - နောက်ဆုံးထုတ်လစာ x လုပ်သက်နှစ် x ၅၀ %
 ကျပ် ၇၅၀၀၀ နှုန်း = ၇၅၀၀၀ x ၃၀ x ၅၀ % = ၁၁၂၅၀၀
 ကျပ် ၁၂၀၀၀၀ နှုန်း = ၁၂၀၀၀၀ x ၃၀ x ၅၀ % = ၁၈၀၀၀၀

သို့ဖြစ်၍ ပင်စင်လစာတွင် တစ်လလျှင် ကျပ် ၂၀၂၅၀/- ပိုမိုရရှိနိုင်ပြီး ပင်စင်ဆုကြေးတွင် ကျပ် ၆၇၅၀၀/- ပိုမိုရရှိနိုင်သည်ကို တွေ့ရှိနိုင်ပါသည်။

အနိမ့်ဆုံးမှစ၍ အမြင့်ဆုံးအထိ အဆင့်အသီးသီးတွင်လည်း အလားတူအကျိုးကျေးဇူးရရှိပါသည်။ မိမိတို့ နိုင်ငံတွင် ဝန်ထမ်းအသက် (၆၀) ပြည့်၍ ပင်စင်ယူသောအခါဖြစ်စေ၊ သက်မှတ်လုပ်သက်ပြည့်၍ ပင်စင်ယူသောအခါ ဖြစ်စေ တည်ဆဲနိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများအရ ဝန်ထမ်း၏ အသက်ထက်ဆုံး ပင်စင်လစာ ခံစားခွင့်ပြု ထားသည့်အပြင် ဝန်ထမ်းဆေးသည့်အခါ ကျန်ရစ်သူမိသားစုကိုလည်း မိသားစုဝင်စင် ခံစားခွင့်များကို နိုင်ငံတော်ကပင် တာဝန်ယူ၍ ဆက်လက်ထောက်ပံ့ပေးခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ နိုင်ငံတော်၏ နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများအပေါ် စောင့်ရှောက်မှုမှာ ကြီးမားပါသည်။

နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ လစာတိုးမြှင့်ရေးကို စဉ်းစားသုံးသပ်ဆောင်ရွက်ရာတွင် နိုင်ငံတော်၏ ဘဏ္ဍာရေးအခြေအနေ၊ ငွေကြေးဖောင်းပွမှုနှုန်းအခြေအနေ၊ လက်ရှိခံစားခွင့်ပြုထားသော နှုန်းထားများ၏ အခြေအနေတို့ကိုအခြေခံ၍ စဉ်းစားရသည်။ ၎င်းအပြင် ထပ်မံစဉ်းစားရသည့်အချက်များမှာ စုစုပေါင်း ဝန်ထမ်းဦးရေ၊ အဆင့်အလိုက် ဝန်ထမ်းဦးရေ၊ အဆင့်အလိုက် ထမ်းဆောင်ရသည့် တာဝန်နှင့် ပေးဆပ်ရသည့်လုပ်အား၊ ပြင်ပမှ ပုဂ္ဂလိက၊ အများပိုင်လုပ်ငန်းများကပေးနိုင်သော အနိမ့်ဆုံးလုပ်ခနှုန်း အခြေအနေ၊ နိုင်ငံတော်၏ သာမန်အသုံးစရိတ်နှင့် ငွေလုံးငွေရင်းအသုံးစရိတ် အချိုးအစား၊ လစာနှုန်းတိုးမြှင့်မှုနှင့်ဆက်စပ်၍ ပေးရသည့်ပင်စင်၊ ဆုကြေး၊ နေ့တွက် စရိတ်၊ နေ့စားလုပ်ခစသည်များ၊ ပုံသေလစာဖြင့် ခန့်အပ်သည့်ဝန်ထမ်းများ စသည်တို့ ဖြစ်ပါသည်။ ယင်းသို့ အဘက်ဘက်မှ တွက်ချက်စဉ်းစားသုံးသပ်ရသည့်အပြင် လစာနှုန်းတိုးမြှင့်ပေးပြီးနောက် ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည့် ကုန်ဈေးနှုန်းကြီးမြင့်မှုကို ကာကွယ်ရန် နည်းလမ်းများကိုလည်း ကြိုတင်မြော်တွေးစဉ်းစားရပါသည်။ ဝန်ထမ်းလစာနှုန်းများ မည်မျှပင်တိုးမြှင့်စေလိုသည်ဖြစ်စေ၊ နိုင်ငံတော်၏ မက်ခရိုစီးပွားရေးတည်ငြိမ်မှုနှင့် နိုင်ငံတော်၏ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမှု အရှိန်အဟုန်ကို အထိခိုက်ခံ၍ မဖြစ်ပေ။ အခြားစဉ်းစားဖွယ်ရာ တစ်ခုမှာ နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများအတွက် ဆောင်ရွက်ပေးရာတွင် လစာနှုန်းသာမက ဝန်ထမ်းများနှင့် မိသားစုများ၏ ကျန်းမာရေး၊ ပညာရေးတို့အပါအဝင် လူမှုရေးလိုအပ်ချက်များကို စီမံဖြည့်ဆည်းပေးသည့် လုပ်ငန်းများလည်း ဆောင်ရွက်ပေးနေခြင်းကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားသင့်ပါသည်။ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး၏ လွှတ်တော်တွင် တင်ပြချက်အရ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခု ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ဝန်ထမ်းများ အခမဲ့ဆေးကုသနိုင်ရန် ကျပ် ၃၇ ဒသမ ၄၉၂ ဘီလီယံ ထည့်သွင်းလျာထားကြောင်း၊ ဝန်ထမ်းများကို ပြည်ပပညာတော်သင်စေလွှတ်ခြင်း၊ သင်တန်းများစေလွှတ်ခြင်း၊ ပြည်ပအတွေ့အကြုံရရှိစေရန်၊ ရက်ရှည်ဆွေးနွေးပွဲများ၊ ရက်တိုဆွေးနွေးပွဲများစေလွှတ်ခြင်း၊ ဝန်ထမ်းများတာဝန်ဖြင့် ခရီးသွားလာမှုအတွက် ခရီးစရိတ်များ ခွင့်ပြုခြင်း၊နေ့တွက်စရိတ်များ ခွင့်ပြုခြင်း၊ ဝေးလံခေါင်းပါးဒေသများတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်သူများကို ပိုမိုသောလစာနှုန်းထားများဖြင့် ဒေသစရိတ်ချီးမြှင့်ပေးခြင်း စသည်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ပေးမှုများစွာရှိသည်ကိုလည်း ထည့်သွင်းစဉ်းစားရမည် ဖြစ်ပါသည်။

အရေးကြီးသည့် သုံးသပ်ရန်အချက်တစ်ခုမှာ နိုင်ငံတော်၏ ဘတ်ဂျက်တွင် ပိုငွေပြု၍ လစာတိုးပေးနိုင်ခြင်း မဟုတ်သည့်အချက်ဖြစ်ပါသည်။ နိုင်ငံတော်၏ ဘတ်ဂျက်သည် များသောအားဖြင့် လိုငွေပြည့်နှစ်က အများစု ဖြစ်ပါသည်။ နိုင်ငံတော်အစိုးရသစ်လက်ထက်တွင်လည်း ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခုနှစ် အပါအဝင် (၅)နှစ်စလုံးတွင် လိုငွေပြ ဘတ်ဂျက်သာ ဖြစ်ပါသည်။ ယင်းသို့ လိုငွေပြဘတ်ဂျက်ဖြစ်ခြင်းမှာလည်း နိုင်ငံတော်၏ ရငွေသုံးငွေ အခြေ အနေတို့အရသာ ဖြစ်ပါသည်။ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံများသာမက စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးပြီးနိုင်ငံများတွင်ပါ လိုငွေပြ ဘတ်ဂျက်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ကြသည်ကို လေ့လာတွေ့ရှိရပါသည်။

သို့ဖြစ်ရာ လိုငွေပြနေသည့် အခြေအနေကြားမှ ဤသို့တိုးမြှင့်ပေးလိုက်ခြင်းသည် မလွဲမသွေ အခြားသော သာမန်အသုံးစရိတ်များ၊ ငွေလုံးငွေရင်းအသုံးစရိတ်များကို စိစစ်လျှော့ချပြီးမှသာ ဆောင်ရွက်ရခြင်းဖြစ်ပေသည်။ ဤအချက်သည် နိုင်ငံတော်အစိုးရက နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏ လုပ်အားကို အသိအမှတ်ပြုမှုနှင့် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများအပေါ် ထားရှိသည့်စေတနာကို ပြသလိုက်ခြင်းပင်ဖြစ်ပါကြောင်း သုံးသပ်တင်ပြလိုက်ရပါသည်။

ပြည်တွင်းရေးရာ

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ် အခြေခံပညာအဆင့် ဘက်စုံပညာထူးချွန်ရွေးချယ်ခံရသူများ၏ အမည်စာရင်း

နေပြည်တော် မတ် ၂၆

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ် အခြေခံပညာအဆင့် အငွေမတန်း၊ နဝမတန်းနှင့် ဒသမတန်းတို့အတွက် အမှတ်(၁)၊ (၂)၊ (၃) အခြေခံပညာဦးစီးဌာနများအောက်ရှိ အခြေခံပညာကျောင်းများမှ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များ၏ ခရိုင်အလိုက် ဘက်စုံထူးချွန်ရွေးချယ်ခံရသူများ၏ အမည်စာရင်းကို အောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

အမှတ်(၁)အခြေခံပညာဦးစီးဌာန

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်

ခရိုင်အလိုက်ရွေးချယ်ထားသည့် ဘက်စုံပညာထူးချွန်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများဦးရေစာရင်း (အငွေမတန်း)

စဉ်	အမည်	ကျောင်း	မြို့နယ်	ခရိုင်
၁	မောင်စွမ်းပြည့်ထွန်း	အလက၊စက်ရုံ	ဘားအံ	ဘားအံ
၂	နော်ဆွတ်ကြည်ဝေ	အထက(၁)	ဘားအံ	ဘားအံ
၃	မောင်ထက်အောင်ပိုင်	အထက(၁)	ကျောက်ရိတ်	ကျောက်ရိတ်
၄	မစိမ်းလဲ့လဲ့လွင်	အထက(၁)	ကျောက်ရိတ်	ကျောက်ရိတ်
၅	မောင်ပိုင်စိုးအောင်	အထက-ညောင်ဇင်	သရက်ချောင်း	ထားဝယ်
၆	မဆည်းဆာအိန်ဂျယ်လ်	အထက-ကျိုင်း	သရက်ချောင်း	ထားဝယ်
၇	မောင်ကောင်းမင်းခန့်	အထက(၁)	မြိတ်	မြိတ်
၈	မောင်ဟန်ပိုင်ကျော်	အထက(ခွဲ)အဏ္ဍဝါ	မြိတ်	မြိတ်
၉	မခြူးအိမ်စည်	အထက(၁)	မြိတ်	မြိတ်
၁၀	မအေးသဉ္ဇာခိုင်	အထက	ပုလော	မြိတ်
၁၁	မောင်ဟန်လင်းဇော်	အထက(၃)ပဲခူး	ပဲခူး	ပဲခူး
၁၂	မောင်အောင်ဖြိုးမင်း	အထက(ခွဲ) ကျီးပင်စု	သနပ်ပင်	ပဲခူး
၁၃	မကေသရီဝင်းလွင်	အထက(၃)ပဲခူး	ပဲခူး	ပဲခူး
၁၄	မသွန်းစုစံ	အထက-ရွှေကျင်	ရွှေကျင်	ပဲခူး
၁၅	မောင်ကျော်ခန့်ဇော်	အထက(ခွဲ)၂	တောင်ငူ	တောင်ငူ
၁၆	မောင်မင်းသစ်ထွန်း	အထက	ရေတာရှည်	တောင်ငူ
၁၇	မနှင်းအိန္ဒြာဝေ	အထက(၁)	တောင်ငူ	တောင်ငူ
၁၈	မချောစုစုလင်း	အထက(၁)	ဖြူး	တောင်ငူ
၁၉	မောင်ကောင်းခန့်စည်	အထက(၁)	ပြည်	ပြည်
၂၀	မောင်ဘုန်းသက်ခိုင်	အထက-ဆင်တဲ	ပန်းတောင်း	ပြည်
၂၁	မခိုင်သီရိဇင်	အထက(၁)	ပြည်	ပြည်
၂၂	မသူသူသင်ဇာအောင်	အထက-ဆင်တဲ	ပန်းတောင်း	ပြည်
၂၃	မရွှေရည်ယမင်း	အထက(ခွဲ)၊ မြို့မ	လက်ပံတန်း	သာယာဝတီ
၂၄	မောင်မင်းအောင်ကျော်	အထက	မိုးညို	သာယာဝတီ
၂၅	မောင်ကောင်းမြတ်ဇော်	အထက	အုတ်ဖို	သာယာဝတီ
၂၆	မအေးချမ်းသဇင်	အထက	အုတ်ဖို	သာယာဝတီ
၂၇	မောင်မင်းမြတ်သူ	အထက(၆)	မော်လမြိုင်	မော်လမြိုင်
၂၈	မောင်ဟိန်းညွှန်စွမ်း	အထက(၁)	သံဖြူဇရပ်	မော်လမြိုင်
၂၉	မနှင်းသုန်သုန်	အထက(၁)	သံဖြူဇရပ်	မော်လမြိုင်
၃၀	မလှယဉ်ကျေး	အထက(၉)	မော်လမြိုင်	မော်လမြိုင်
၃၁	မောင်ဇေယျာလင်း	အလက၊ နဝရတ်	ကျိုက်ထို	သထုံ
၃၂	မပြည့်ပြည့်သော်	အထက(၁)	ကျိုက်ထို	သထုံ
၃၃	မောင်ခိုင်စိုးလင်း	အထက(၁)	စစ်တွေ	စစ်တွေ
၃၄	မခိုင်ဝေဝေကျော်	အထက(၂)	စစ်တွေ	စစ်တွေ
၃၅	မောင်ကျော်နေလင်း	အထက-တပ်တောင်	အမ်း	ကျောက်ဖြူ
၃၆	မဆုမွန်ကျော်	အထက(၂)	အမ်း	ကျောက်ဖြူ
၃၇	မောင်သီဟညွန့်ဇော်	အထက၊ ဝှ	ဝှ	သံတွဲ
၃၈	မချမ်းမြေခင်	အထက(ခွဲ)၊ မြို့မ	သံတွဲ	သံတွဲ
၃၉	မောင်ကျော်စိုးလွင်	အထက(ခွဲ)၊ မြို့မ	ကျောက်တော်	မြောက်ဦး
၄၀	မခိုင်နန္ဒာလင်း	အထက-မြေပုံ	မြေပုံ	မြောက်ဦး
၄၁	မောင်ကျော်ဇော်သိန်း	အထက	မောင်တော	မောင်တော
၄၂	မဖြိုးဝေခင်	အထက(ခွဲ)၊ လ(၁)	မောင်တော	မောင်တော
၄၃	မောင်စိုးညီညီအောင်	အထက(၆)	ပုသိမ်	ပုသိမ်
၄၄	မောင်ခိုင်ခန့်ဇော်	အထက	ရေကြည်	ပုသိမ်
၄၅	မယမင်းအိအိ	အထက(၂)	ပုသိမ်	ပုသိမ်
၄၆	မအေးချမ်းစိန်	အထက	ရေကြည်	ပုသိမ်
၄၇	မောင်ဥသံအောင်	အထက(၁)	ဟင်္သာတ	ဟင်္သာတ
၄၈	မောင်ဝေဖြိုးဦး	အထက	ကြံခင်း	ဟင်္သာတ
၄၉	မသံစဉ်	အလက(၁)	ဟင်္သာတ	ဟင်္သာတ
၅၀	မအေးခန့်ကျော်	အထက	ကြံခင်း	ဟင်္သာတ
၅၁	မောင်ညွှန်လင်း	အထက	အိမ်မဲ	မြောင်းမြ

စဉ်	အမည်	ကျောင်း	မြို့နယ်	ခရိုင်
၅၂	မခိုင်ဇာနင်းဝေ	အထက(၁)	ဝါးခယ်မ	မြောင်းမြ
၅၃	မောင်အောင်ကောင်းမြတ်	အထက(၁)	လပွတ္တာ	လပွတ္တာ
၅၄	မချမ်းမြေသီရိ	အထက(၁)	လပွတ္တာ	လပွတ္တာ
၅၅	မောင်စွမ်းရည်ထက်	အထက(ခွဲ)၊ မနော်	ပန်းတနော်	မအူပင်
၅၆	မမေဘုန်းဇော်	အထက(၂)	ညောင်တုန်း	မအူပင်
၅၇	မောင်နေသူရိန်ဦး	အထက(၁)	ကျိုက်လတ်	ဖျာပုံ
၅၈	မစုစန္ဒီလင်း	အထက(၁)	ကျိုက်လတ်	ဖျာပုံ

အမှတ်(၁)အခြေခံပညာဦးစီးဌာန

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်

ခရိုင်အလိုက်ရွေးချယ်ထားသည့် ဘက်စုံပညာထူးချွန်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများဦးရေစာရင်း (နဝမတန်း)

စဉ်	အမည်	ကျောင်း	မြို့နယ်	ခရိုင်
၁	မောင်ခွန်မိုးကျော်	အထက၊ ကျောက်ကျိုက်	ဘားအံ	ဘားအံ
၂	မသင်းစုမွန်	အထက(၁)	ဘားအံ	ဘားအံ
၃	မောင်မင်းခန့်အောင်	အထက	ကြာအင်းဆိပ်ကြီး	ကျောက်ရိတ်
၄	မကောင်းထက်ထက်စံ	အထက	ကြာအင်းဆိပ်ကြီး	ကျောက်ရိတ်
၅	မောင်သူရိန်ဝင်းဟိန်း	အထက(၁)	ထားဝယ်	ထားဝယ်
၆	မခြူးခြူးသော်တာထွန်း	အထက(၁)	ထားဝယ်	ထားဝယ်
၇	မောင်ထက်အောင်	အထက(၁)	မြိတ်	မြိတ်
၈	မောင်ကျော်စွာဟိန်း	အထက၊ အေးရိပ်ပြင်	ကျောက်သောင်း	မြိတ်
၉	မမေမြတ်နိုးခင်	အထက(၁)	မြိတ်	မြိတ်
၁၀	မခင်ရတနာထွန်း	အထက(ခွဲ)	ပုလော	မြိတ်
၁၁	မောင်ဇော်ဦး	အထက	သနပ်ပင်	ပဲခူး
၁၂	မောင်အောင်ကောင်းမြတ်	အထက(၃)	ပဲခူး	ပဲခူး
၁၃	မသဉ္ဇာဆွေ	အထက(၃)	ပဲခူး	ပဲခူး
၁၄	မသဉ္ဇာမြင့်မြတ်	အထက(၁)၊ ပြန်တန်ဆာ	ညောင်လေးပင်	ပဲခူး
၁၅	မောင်ညီညီဇော်	အထက(၂)၊ ဖြူး	ဖြူး	တောင်ငူ
၁၆	မောင်ပြည့်ထူးခန့်	အထက(ခွဲ)၊ ၂	တောင်ငူ	တောင်ငူ
၁၇	မသင်းစုစုဇင်	အထက(ခွဲ)၊ ၂	တောင်ငူ	တောင်ငူ
၁၈	မမြတ်မိုးအောင်	အထက-ဝဲကြီး	ဖြူး	တောင်ငူ
၁၉	မောင်ထူးကိုကိုအောင်	အထက(၁)	ပြည်	ပြည်
၂၀	မောင်သက်ခိုင်ထွန်း	အထက-အင်းမ	သဲကုန်း	ပြည်
၂၁	မောင်ပိုးနင်းဖြူ	အထက(၁)	ပြည်	ပြည်
၂၂	မခင်ငြိမ်းချမ်း	အထက-ဆင်တဲ	ပန်းတောင်း	ပြည်
၂၃	မောင်ဟိန်းထက်နိုင်	အထက-ပန်းတင်	ကြို့ပင်ကောက်	သာယာဝတီ
၂၄	မောင်အောင်စွမ်းထက်ပိုင်	ကပက The best	ဇီးကုန်း	သာယာဝတီ
၂၅	မအိအိခိုင်	အထက(၁)	လက်ပံတန်း	သာယာဝတီ
၂၆	မအိအိခန့်	အထက	အုတ်ဖို	သာယာဝတီ
၂၇	မောင်ဥက္ကာကျော်	အထက(၆)	မော်လမြိုင်	မော်လမြိုင်
၂၈	မောင်ကောင်းဆက်စံ	အထက(၁)	သံဖြူဇရပ်	မော်လမြိုင်
၂၉	မအိအိခန့်မိုးကျော်	အထက(၉)	မော်လမြိုင်	မော်လမြိုင်
၃၀	မငယ်ငယ်ဝုဝါ	အထက	ချောင်းဆုံ	မော်လမြိုင်
၃၁	မောင်အောင်ကျော်ခန့်	အထက(၂)	ကျိုက်ထို	သထုံ
၃၂	မမြကေခိုင်	အထက(၂)	သထုံ	သထုံ
၃၃	မောင်မင်းမြတ်ခိုင်	အထက(၂)	စစ်တွေ	စစ်တွေ
၃၄	မခင်ထက်ထက်ကျော်	အထက(၂)	စစ်တွေ	စစ်တွေ
၃၅	မောင်စိုးနေရ	အထက(ခွဲ)၊ လ-၂	ကျောက်ဖြူ	ကျောက်ဖြူ
၃၆	မမြတ်သဇင်	အထက(၂)	အမ်း	ကျောက်ဖြူ
၃၇	မောင်အောင်သူရမင်း	အထက(၁)	သံတွဲ	သံတွဲ
၃၈	မမေသက်ခိုင်	အထက(၁)	သံတွဲ	သံတွဲ
၃၉	မောင်ဇေယျာဝင်းတင့်	အထက-မြေပုံ	မြေပုံ	မြောက်ဦး
၄၀	မခင်ဘုန်းချစ်	အထက၊ ကမ်းထောင်းကြီး	မြေပုံ	မြောက်ဦး
၄၁	မောင်မြတ်မင်းခန့်	အထက၊ ဘူးသီးတောင်	ဘူးသီးတောင်	မောင်တော

ပြည်တွင်းရေးရာ

● စာမျက်နှာ ၁၁ မှ

အမှတ်(၁)အခြေခံပညာဦးစီးဌာန
၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်
ခရိုင်အလိုက်ရွေးချယ်ထားသည့် ဘက်စုံပညာထူးချွန်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများဦးရေစာရင်း
(နဝမတန်း)

Table with 5 columns: စဉ်, အမည်, ကျောင်း, မြို့နယ်, ခရိုင်. Lists school names and student counts for various districts like Mandalay, Bhamo, etc.

အမှတ်(၁)အခြေခံပညာဦးစီးဌာန
၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်
ခရိုင်အလိုက်ရွေးချယ်ထားသည့် ဘက်စုံပညာထူးချွန်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများဦးရေစာရင်း
(ဒသမတန်း)

Table with 5 columns: စဉ်, အမည်, ကျောင်း, မြို့နယ်, ခရိုင်. Lists school names and student counts for various districts like Mandalay, Bhamo, etc.

Table with 5 columns: စဉ်, အမည်, ကျောင်း, မြို့နယ်, ခရိုင်. Lists school names and student counts for various districts like Mandalay, Bhamo, etc.

(ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်)

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန
သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း၏ နေ့စဉ်ထုတ်ပုံနှိပ်သတင်းစာများအား
Digital သတင်းစာများအဖြစ်ပါ ဝန်ဆောင်မှုတိုးမြှင့်နိုင်ရေးအတွက်
စိတ်ဝင်စားမှုအဆိုပြုလွှာခေါ်ယူခြင်း

၁။ သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်းအနေဖြင့် မြန်မာ့အလင်းနှင့် ကြေးမုံသတင်းစာများကို လက်ရှိထုတ်ဝေနေသော ပုံနှိပ်သတင်းစာများအပြင် ယနေ့ခေတ်တွင် လူအများအလွယ်တကူ သုံးစွဲလျက်ရှိသည့် အဆင့်မြင့်မိုဘိုင်းတယ်လီဖုန်းများ၊ တက်ဘလက်များ၊ အိုင်ပက်များအစရှိသည့် ဒစ်ဂျစ်တယ်ပစ္စည်းများဖြင့် ဖတ်ရှုနိုင်သည့် (Digital) သတင်းစာများအဖြစ်ပါ တိုးမြှင့်ဝန်ဆောင်မှုပေးနိုင်ရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

၂။ သို့ပါ၍ မြန်မာ့အလင်းနှင့် ကြေးမုံသတင်းစာများကို သတင်းစာတစ်စောင်ခြင်းအလိုက် Website ထုထောင်ခြင်းနှင့် Digital သတင်းစာအဖြစ် ထုတ်လုပ်ခြင်းများအတွက် ဝန်ဆောင်မှုပေးနိုင်ရေးအတွက် မည်သူမဆို စိတ်ဝင်စားမှု အဆိုပြုလွှာများပေးပို့ကြရန် ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

၃။ အဆိုပြုလွှာများကို ၂၄-၄-၂၀၁၅ ရက် နံနက် (၀၉:၃၀)နာရီမှ (၁၆:၃၀)နာရီအတွင်း ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ရုံးအမှတ်(၇) နေပြည်တော်ရှိ တင်ဒါအဖွဲ့ဝင်များရွေးမှောက်တွင် လာရောက်ပေးသွင်းရန်ဖြစ်ပြီး သတ်မှတ်ကာလထက်ကျော်လွန်သော အဆိုပြုလွှာများကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားမည်မဟုတ်ပါ။

၄။ အဆိုပြုလွှာပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၂၂၊ ၀၆၇-၄၁၂၂၈ တို့သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။ တင်ဒါပုံစံများအား ၂၆-၃-၂၀၁၅ ရက်နေ့မှ ၂၄-၄-၂၀၁၅ ရက်နေ့အထိ နေ့စဉ်နံနက် (၀၉:၃၀)နာရီမှ (၁၆:၃၀)နာရီအတွင်း အောက်ဖော်ပြပါလိပ်စာများတွင် လာရောက်ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။

အဆိုပြုလွှာပုံစံများထုတ်ယူရန်လိပ်စာ
သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း
ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန
ရုံးအမှတ်(၇) နေပြည်တော်
ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၂၂၊ ၀၆၇-၄၁၂၂၈

အဆိုပြုလွှာတင်သွင်းရန်လိပ်စာ
ပြည်တွင်း/ပြည်ပ ပစ္စည်းများဝယ်ယူရေးနှင့်
ထုခွဲရောင်းချရေးကော်မတီ
ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန
ရုံးအမှတ်(၇) နေပြည်တော်ဖုန်း- ၀၆၇-၄၁၂၂

* မြန်မာ့လက်ရွေးစင်မှ
ရှေ့တန်း-ကျော်ကိုကို၊ စိုးမင်းနိုင်နှင့် ဇင်မင်းထွန်းတို့ပါဝင်ကြသည်။
မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းသည် အဆိုပါ ခြေစမ်းပွဲအတွက် မတ် ၁၂ ရက်မှစ၍ ပဏာမကစားသမား ၂၅ ဦးဖြင့် စတင်လေ့ကျင့်ပြင်ဆင်ခဲ့ပြီး မတ် ၂၄ ရက်တွင် MNL-2 ကလပ် မြဝတီအသင်းနှင့် ခြေစမ်းကစားခဲ့ရာ နှစ်ဦး-ဦးမရှိဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။ မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းသည် အပြီးသတ်ရွေးချယ်ရာတွင် ဦးသမားနှစ်ဦးဖြစ်သည့် ချမ်းငြိမ်းကျော်နှင့် ဇော်ထက်လင်းတို့အပါအဝင် ဒဏ်ရာပြဿနာရှိနေသည့် ကျော်ဇေယျာဝင်း၊ ဇော်မင်းထွန်းနှင့် မင်းမင်းသူတို့ကျန်ရစ်ခဲ့သည်။
မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းနှင့်အင်ဒိုနီးရှားလက်ရွေးစင်အသင်းတို့သည် မတ် ၃၀ ရက်တွက် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံရှိ Delfa Stadium တွင် ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။

အားကစား
မြင့်တင်
စိတ်လန်းရွှင်
ဆန့်ကျင်
ပူးယစ်သေး

အားကစား

ရွှင်းဟော့ဂ်ဆန်နှင့် စာချုပ်ဆိုင်ရာ ဆွေးနွေးမှုများ ပြုလုပ်ရန် အက်ဖ်အေစီစဉ်



အက်ဖ်အေစီအဖွဲ့ချုပ် (အက်ဖ်အေ) သည် လက်ရှိ အက်ဖ်အေစီအဖွဲ့ဝင်အသင်းနှစ်ခုဖြစ်သည့် ရွှင်းဟော့ဂ်ဆန်နှင့် စာချုပ်ဆိုင်ရာဆွေးနွေးမှုများပြုလုပ်သွားရန် စီစဉ် လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

တာကာလအတွင်း ရွှင်းဟော့ဂ်ဆန်အား စာချုပ် သက်တမ်းတိုးရန် အက်ဖ်အေစီအဖွဲ့ချုပ် အနေဖြင့် စီစဉ်နေခြင်းဖြစ်သည်။

ရောက်ရှိလာသည့် ၂၀၁၂ ခုနှစ်တွင် ယူရို ၂၀၀၂ ပြိုင်ပွဲ၌ အက်ဖ်အေစီအဖွဲ့အား ကွာတားဖိုင်နယ် အဆင့်အထိ တက်လှမ်းနိုင်အောင်စွမ်းဆောင်ပေး နိုင်ခဲ့သည်။

မက်ဆီလက်ထိဘောကျူးလွန်ခဲ့သော်လည်း မိမိနှင့်မတူညီသော ဆက်ဆံရေးမျိုးရရှိခဲ့ဟု ပြင်သစ်တိုက်စစ်မှူးဟောင်း အွန်နိုဆို

ယခင်အာဆင်နယ်နှင့် ဘာစီလိုနာကြယ်ပွင့်ဟောင်း အွန်နိုဆိုသည် ၂၀၀၀ ကမ္ဘာ့ဖလားဝင်ခွင့် ထပ်ဆင့်ခြေစစ်ပွဲတွင် ပြင်သစ်အသင်းဘက်မှ အိုင်ယာလန် အသင်းသို့ သွင်းယူလိုက်သော လက်ထိဘောကြောင့် အပြင်းအထန်ဝေဖန်ခြင်း ခံခဲ့ရသူဖြစ်သည်။

ဘက်သို့ သွင်းယူခဲ့သောပိုင်းမှာ လက်ဖြင့်ထိန်းသိမ်းကာရယူခဲ့သော်လည်း မက်ဆီမှာထိုကဲ့သို့ စရိုက်မျိုးမရှိဟူသော ကာကွယ်ပြောဆိုမှုများ ပြုလုပ်ခဲ့ခြင်း မှာ မျှတမှုမရှိဟု ဝေဖန်ခဲ့သည်။

အွန်နိုဆိုက Canal Plus နှင့်တွေ့ဆုံရာတွင် “ခင်ဗျားတို့အနေနဲ့ ကျွန်တော်က တွင်းထဲမှာလက်ကို အကြိမ်ပေါင်းများစွာ အသုံးပြုပြီး ပိုးတွေ ရယူတယ်လို့ ပြောချင်မှာပါ။

အင်တာမီလန်တိုက်စစ်မှူးအီကာဒီအား ခေါ်ယူရန် မန်ယူပစ်မှတ်ထား

အက်ဖ်အေစီ ပရီမီယာလိဂ်ကလပ် မန်ယူအသင်းသည် လာမည့်နှစ်ရာသီ အပြောင်းအရွှေ့ ကာလအတွင်း အသင်း၏ တိုက်စစ်ကို အားဖြည့် ရန်အတွက် အင်တာမီလန်အသင်း၏ အာဂျင်တီးနားတိုက်စစ်မှူး မော်ရို အီကာဒီအား ခေါ်ယူရန် စိတ်ဝင်စား နေကြောင်းသိရသည်။

ရှုံးနိမ့်ခဲ့သည်။ ထို့ပြင် အင်တာမီလန် အသင်းမှာ အီကာဒီအားလက်ထွက် သွားမည်မဟုတ်ဘဲ စာချုပ်သက်တမ်း တိုးမြှင့်ရန် ကြိုးပမ်းနေကြောင်း သတင်းများ ထွက်ပေါ်နေသော် လည်း အနိမ့်ဆုံးပေါင်သန်း ၂၀ ခန့် ရရှိပါက မန်ယူ အသင်းထံ ရောင်းထုတ်ဖွယ်ရှိနေကြောင်း ဗြိတိန် သတင်းစာ Metro က ဖော်ပြခဲ့သည်။

ဘရာဇီးပြန်လည်ရင်သန်လာခြင်းတွင် နေမာကအဓိကကျဟု ဂီရောဒ်ချီးကျူး ပြင်သစ်တိုက်စစ်မှူး ဂီရောဒ်ချီးက နေမာအနေဖြင့် ဘာစီလိုနာတွင် အခြေကျရန်ကာလတစ်ခုကို ဖြတ်သန်း ခဲ့ရပြီးနောက် အဆိုပါကစားသမားသည် နိုင်ငံလုံးရွှေ့စင် အသင်းအတွက်လည်းကောင်း၊ ကလပ်အသင်းအတွက် လည်းကောင်း အဓိကသော့ချက်ကစားသမားဖြစ်လာခဲ့ပြီ ဟု ချီးကျူးပြောကြားခဲ့သည်။

မြန်မာအသင်းပါဝင်သည့် အာရှယူ-၂၃ ခြေစစ်ပွဲ အုပ်စု(ဆ) ယနေ့စတင်မည်

အာရှဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ် (AFC)က ကြီးမှူးကျင်းပလျက်ရှိသည့် အာရှယူ-၂၃ ခြေစစ်ပွဲများမှာ စတင်ယှဉ်ပြိုင်နေပြီဖြစ်ပြီး မြန်မာအသင်း ပါဝင်သော ခြေစစ်ပွဲအုပ်စု (F)ပွဲစဉ်များမှာ မတ် ၂၇ ရက်တွင်စတင်မည်ဖြစ် သည်။

အမျိုးသားတံခွန်စိုက်တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲ ဝိုင်းလှပွဲများနှင့် ဆုချီးမြှင့်ပွဲကျင်းပ

မြန်မာနိုင်ငံတင်းနစ်အဖွဲ့ချုပ်က ကြီးမှူး၍ CEPSA က အဓိက ကူညီ ပံ့ပိုးသော ၂၀၁၅ ခုနှစ် အမျိုးသားတံခွန်စိုက်တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲနှင့် CEPSA Junior Open Championships 2015 တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲများ၏ ဝိုင်းလှပွဲများ နှင့် ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားကို မတ် ၂၅ ရက်တွင် ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာ တောင်ညွန့်မြို့နယ်ရှိ သိမ်ဖြူတင်းနစ်ကွင်း၌ ကျင်းပသည်။

ဘရာဇီးပြန်လည်ရင်သန်လာခြင်းတွင် နေမာကအဓိကကျဟု ဂီရောဒ်ချီးကျူး

ပြင်သစ်တိုက်စစ်မှူး ဂီရောဒ်ချီးက နေမာအနေဖြင့် ဘာစီလိုနာတွင် အခြေကျရန်ကာလတစ်ခုကို ဖြတ်သန်း ခဲ့ရပြီးနောက် အဆိုပါကစားသမားသည် နိုင်ငံလုံးရွှေ့စင် အသင်းအတွက်လည်းကောင်း၊ ကလပ်အသင်းအတွက် လည်းကောင်း အဓိကသော့ချက်ကစားသမားဖြစ်လာခဲ့ပြီ ဟု ချီးကျူးပြောကြားခဲ့သည်။

ပခုက္ကူ၊ မိုင်းပန်၊ ဟပွန်၊ ပန်းမောက်၊ သပိတ်ကျင်း၊ မိုးကုတ်၊ တကောင်း၊ ဆော၊ ဟားခါး၊ ဘီးလင်း၊ လုံးတုံ၊ ပူတာအိုနှင့် နောင်မွန်း ရုပ်သံထပ်ဆင့်လွှင့်စက်ရုံများမှ ဒစ်ဂျစ်တယ်စနစ် (DVB-T2) ပြင် စတင် စမ်းသပ်ထုတ်လွှင့်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် မတ် ၂၆

မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြားသည် Analogue စနစ်မှ Digital စနစ်သို့ အသွင်ကူးပြောင်းထုတ်လွှင့်နိုင်ရေး စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ပထမအဆင့်ဖြစ်သည့် စစ်ကိုင်း၊ ပျဉ်းမနား(နေပြည်တော်)၊ တပ်ကုန်း (နေပြည်တော်)နှင့် ရန်ကုန်တို့တွင် DVB-T2 စနစ်ဖြင့် (၁၅-၁၀-၂၀၁၃) ရက်နေ့တွင် စတင်ထုတ်လွှင့်ခဲ့ပါသည်။ ဒုတိယအဆင့် ရုပ်သံထပ်ဆင့်လွှင့်စက်ရုံ (၂၂)ရုံဖြစ်သည့် မော်လမြိုင်၊ ဘားအံ၊ မိတ္ထီလာ၊ တောင်ငူ၊ တောင်ကြီး၊ ပုသိမ်၊ ကျောင်းကုန်း၊ မင်းဘူး၊ ပုပ္ပား၊ စစ်တွေ၊ ပြည်၊ ပဲခူး၊ လွိုင်ကော်၊ လားရှိုး၊ ညောင်လေးပင်၊ မုံရွာ၊ မြစ်ကြီးနား၊ ကျိုင်းတုံ၊ မြိတ်၊ ကနေဒါ၊ ဖလမ်းနှင့် ဟင်္သာတ ရုပ်သံစက်ရုံတို့တွင် DVB-T2 စနစ်ဖြင့် ထုတ်လွှင့်မှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ဖြစ်သည်။

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် တတိယအဆင့် ဆောင်ရွက်သွားမည့် ရုပ်သံထပ်ဆင့်လွှင့်စက်ရုံ ၆၉ ရုံအနက် ပခုက္ကူစက်ရုံတွင် DVB-T2 လွှင့်စက်နှင့် Antenna တပ်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်းကို (၃၀-၁၂-၂၀၁၄) ရက်နေ့မှ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ (၅-၁-၂၀၁၅) ရက်နေ့တွင် ပြီးစီးခဲ့ပြီး လွှင့်အား 3 KW၊ လှိုင်းနှုန်း(E-32) ဖြင့် ဒစ်ဂျစ်တယ်ရုပ်သံလိုင်းကို စမ်းသပ်ထုတ်လွှင့်လျက်ရှိပါသည်။ အဆိုပါစက်ရုံမှ ထုတ်လွှင့်မှုကို အရှေ့ဘက် ကမ္ဘမြို့၊ ဝါဖောင်ကန်၊ ကျပ်ပြည်၊ ဂျိုးပျံကျေးရွာအထိလည်းကောင်း၊ အနောက်ဘက်တွင်

တောင်သာမြို့၊ ကျောဇီ၊ ထန်းပင်ကန်ကျေးရွာအထိလည်းကောင်း၊ တောင်ဘက်တွင် ကြက်ဆူကျင်း၊ လင်းပတောကျေးရွာအထိလည်းကောင်း၊ မြောက်ဘက်တွင် အနောက်အံ၊ ပုလင်းကျေးရွာအထိလည်းကောင်း၊ ကောင်းမွန်စွာ ဖမ်းယူရရှိနိုင်ပါသည်။

မိုင်းပန်စက်ရုံတွင် DVB-T2 လွှင့်စက်နှင့် Antenna တပ်ဆင်ခြင်းတို့ကို (၁၂-၁-၂၀၁၅)ရက်နေ့မှ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ (၁၅-၁-၂၀၁၅)ရက်နေ့တွင် ပြီးစီးခဲ့ပြီး ယင်းနေ့မှ စတင်၍ လွှင့်အား 50 W၊ လှိုင်းနှုန်း ချန်နယ် (E-28) ဖြင့် ဒစ်ဂျစ်တယ်ရုပ်သံလိုင်းများ စမ်းသပ်ထုတ်လွှင့်လျက်ရှိပါသည်။ အဆိုပါစက်ရုံမှ ထုတ်လွှင့်မှုကို စက်ရုံ၏ အရှေ့ဘက်တွင် အရှေ့ကျေးရွာအထိလည်းကောင်း၊ အနောက်ဘက်တွင် နှစ်တိုင်းကျေးရွာအထိလည်းကောင်း၊ တောင်ဘက်တွင် ဖွေမယ်နန်း၊ ဟိုဟင်္သာကျေးရွာအထိလည်းကောင်း၊ အရှေ့မြောက်ဘက်တွင် ညောင်ခုံးခမ်း၊ ကုန်းကြိုင်းကျေးရွာများ အထိလည်းကောင်း ကောင်းမွန်စွာ ဖမ်းယူရရှိနိုင်ပါသည်။

ဟပွန်စက်ရုံတွင် DVB-T2 လွှင့်စက်နှင့် Antenna တပ်ဆင်ခြင်းတို့ကို (၁၅-၁-၂၀၁၅)ရက်နေ့မှ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ (၁၈-၁-၂၀၁၅)ရက်နေ့တွင် ပြီးစီးခဲ့ပြီး ယင်းနေ့မှ စတင်၍ လွှင့်အား 50W၊ လှိုင်းနှုန်းချန်နယ် (E-22) ဖြင့် ဒစ်ဂျစ်တယ်ရုပ်သံလိုင်းများ စမ်းသပ်ထုတ်လွှင့်လျက်ရှိပါသည်။ အဆိုပါစက်ရုံမှ ထုတ်လွှင့်မှုကို စက်ရုံ၏ တောင်ဘက်တွင် မဲသလွတ်၊ တံခွန်တိုင်၊ ဝေပုံကျေးရွာများ အထိလည်းကောင်း၊ မြောက်ဘက် ဟပွန်မြို့ပေါ်

(၄)ရပ်ကွက်၊ အနောက်ဘက်ကမ်းကျေးရွာအထိလည်းကောင်း ကောင်းမွန်စွာဖမ်းယူရရှိနိုင်ပါသည်။

ပန်းမောက်စက်ရုံတွင် DVB-T2 လွှင့်စက်နှင့် Antenna တပ်ဆင်ခြင်းတို့ကို (၂၉-၁-၂၀၁၅) ရက်မှ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ (၁-၂-၂၀၁၅)ရက်တွင် ပြီးစီးခဲ့၍ ယင်းနေ့မှစတင်ပြီး လွှင့်အား 50 W၊ လှိုင်းနှုန်းချန်နယ် (E-27)ဖြင့် ဒစ်ဂျစ်တယ်ရုပ်သံလိုင်းများ စမ်းသပ်ထုတ်လွှင့်လျက်ရှိပါသည်။ အဆိုပါ စက်ရုံမှ ထုတ်လွှင့်မှုကို စက်ရုံ၏ အရှေ့ဘက်တွင် စက်တော်၊ ယကာ၊ လှစင်ကုန်း၊ လည်နက်ကြီးကျေးရွာအထိလည်းကောင်း၊ အနောက်မြောက်ဘက်တွင် ဆင်ကန်၊ ထိန်ဆုံ၊ တုံးမွန်၊ လုံကင်းရွှေကျောင်းကျေးရွာအထိလည်းကောင်း၊ တောင်ဘက်တွင် မြန်နှာရပ်ကွက်၊ နောင်မဲ့လှကျေးရွာအထိလည်းကောင်း၊ အရှေ့တောင်ဘက်တွင် ပုဇွန်တောင်ရပ်ကွက်၊ ခမိုးကျေးရွာအထိလည်းကောင်း ကောင်းမွန်စွာဖမ်းယူရရှိနိုင်ပါသည်။

သပိတ်ကျင်းစက်ရုံတွင် DVB-T2 လွှင့်စက်နှင့် Antenna တပ်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်းကို (၄-၂-၂၀၁၅) ရက်မှ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ (၇-၂-၂၀၁၅)ရက်တွင် ပြီးစီးခဲ့ပြီး လွှင့်အား 50W၊ လှိုင်းနှုန်း (E-21) ဖြင့် ဒစ်ဂျစ်တယ်ရုပ်သံလိုင်းများ စမ်းသပ်ထုတ်လွှင့်လျက်ရှိပါသည်။ အဆိုပါစက်ရုံမှ ထုတ်လွှင့်မှုကို အရှေ့ဘက်တွင် သပိတ်ကျင်းမြို့လယ်အထိ လည်းကောင်း၊ အနောက်ဘက်တွင် လေးမိုင်ရွာအထိလည်းကောင်း၊ တောင်ဘက်တွင် ကတဲ့ကြီး၊ ရွှေပင်မော်၊ ပေသောင်၊ ရွာသာ၊ ကိုင်းကျောင်း

ကျေးရွာအထိလည်းကောင်း၊ မြောက်ဘက်တွင် ရွာစိုး၊ အထက်ပုဏ္ဏား၊ အောက်ပုဏ္ဏား၊ သီဟတောကျေးရွာအထိလည်းကောင်း ကောင်းမွန်စွာဖမ်းယူရရှိနိုင်ပါသည်။

မိုးကုတ်စက်ရုံတွင် DVB-T2 လွှင့်စက်နှင့် Antenna တပ်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်းကို (၈-၂-၂၀၁၅) ရက်နေ့မှ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ (၁၁-၂-၂၀၁၅)ရက်တွင် ပြီးစီးခဲ့ပြီး လွှင့်အား 300 W၊ လှိုင်းနှုန်း (E-22) ဖြင့် ဒစ်ဂျစ်တယ် ရုပ်သံလိုင်းများစမ်းသပ်ထုတ်လွှင့်လျက်ရှိပါသည်။ အဆိုပါ စက်ရုံမှထုတ်လွှင့်မှုကို အရှေ့ဘက်တွင် မိုးကုတ်မြို့ပေါ် (၅)ရပ်ကွက်အထိလည်းကောင်း၊ အနောက်ဘက်တွင် သဒ္ဒတ်ရွာ၊ ကျောက်ဆောင်၊ ကျောက်နဂါး၊ ပြောင်းပြင်၊ ကျပ်ပြင်ကျေးရွာများအထိလည်းကောင်း၊ တောင်ဘက်တွင် ဗမုန်ကျေးရွာအထိလည်းကောင်း၊ မြောက်ဘက်တွင် ချောင်းကြီး၊ ပြောင်းခေါင်း၊ အင်းချောက်ကျေးရွာများအထိလည်းကောင်း ကောင်းမွန်စွာ ဖမ်းယူရရှိနိုင်ပါသည်။

တကောင်းစက်ရုံတွင် DVB-T2 လွှင့်စက်နှင့် Antenna တပ်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်းကို (၉-၂-၂၀၁၅) ရက်နေ့မှ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ (၁၂-၂-၂၀၁၅)ရက်တွင် ပြီးစီးခဲ့ပြီး လွှင့်အား 50 W၊ လှိုင်းနှုန်း (E-22)ဖြင့် ဒစ်ဂျစ်တယ် ရုပ်သံလိုင်းများ စမ်းသပ်ထုတ်လွှင့်လျက်ရှိပါသည်။ အဆိုပါ စက်ရုံမှ ထုတ်လွှင့်မှုကို စက်ရုံ၏ အနောက်ဘက်တွင် ညောင်လေးပင်၊ ညောင်ကုန်း၊ ပေါက်တပင်၊ ကျွန်းတပင်၊ အင်ပျန်၊ တောင်တလုံးကျေးရွာများအထိလည်းကောင်း၊ တောင်ဘက်တွင် တကောင်းရပ်ကွက်(၁)၊ တကောင်းမြို့လယ်အထိလည်းကောင်း၊ မြောက်ဘက်တွင် မကျည်းကုန်း၊ ရေယာဉ်ကျေးရွာအထိလည်းကောင်း ကောင်းမွန်စွာ ဖမ်းယူရရှိနိုင်ပါသည်။

ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်။

ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနသို့ လုံခြုံရေးသုံး မော်တော်ဆိုင်ကယ်အစီး ၃၀ လှူဒါန်း



နေပြည်တော် မတ် ၂၆

ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနသို့ လုံခြုံရေးသုံး မော်တော်ယာဉ်ဆိုင်ကယ်အစီး ၃၀ ပေးအပ်လှူဒါန်းပွဲကို မတ် ၂၆ ရက် နံနက် ၇ နာရီခွဲက ပျဉ်းမနားမြို့နယ် ဘောဂသိရိကားဝင်းအနီးရှိ AUNG KANBO TRADING Co.,Ltd. ရုံးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

အခမ်းအနားတွင် AUNG KANBO TRADING Co., Ltd. ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်အောင်နှင့် အုပ်ချုပ်မှု ဒါရိုက်တာ ဒေါ်နန်းရွှေဟန်တို့က ဆိုင်ကယ်အစီး ၃၀ ပေးအပ်လှူဒါန်းရာ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးလှိုင်ကျော်က ဆိုင်ကယ်အစီး ၃၀ ပေးအပ်လှူဒါန်းသိရသည်။

သန်းနိုင်(ဇွန်သိရိ)

လွိုင်ကော် မတ် ၂၆

လက်မှုလယ်ယာမှ စက်မှုလယ်ယာသို့ အသွင်ကူးပြောင်းလာစေရေးနှင့် ဒေသခံပြည်သူများ၏ လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရေးအတွက် သမဝါယမကဏ္ဍသည် အဓိကကျသော အခန်းကဏ္ဍမှ ပါဝင်သည်နှင့်အမျှ ဗဟိုသမဝါယမဦးစီးဌာန၏ ကြီးကြပ်စီမံညွှန်ကြားမှုဖြင့် ကိုရီးယားနိုင်ငံရှိ ဒယ်ဒေါင်းကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ ဒေါ်လာသန်း ၁၀၀ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံကာ ကယားပြည်နယ် သမဝါယမဦးစီးဌာန၌ မတ် ၂၀ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီမှစတင်ကာ ခေတ်မီလယ်ယာသုံးထွန်စက်များကို အရစ်ကျစနစ်ဖြင့် ရောင်းချပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဒယ်ဒေါင်းကုမ္ပဏီသို့ ထွန်စက်အစီးရေ ၃၀ ကို ကယားပြည်နယ်အတွက် စာရင်းတင်သွင်းခဲ့သော်လည်း ယခုအခါ မြင်းကောင်ရေ ၅၀ အား ခြောက်စီးနှင့် ၄၅ ကောင်အား ရှစ်စီးသာရောက်ရှိသေးပါကြောင်း၊ ထွန်စက်တန်ဖိုး သိန်း ၂၀၀ အထက်ဖြစ်ပါက မူရင်းဈေး၏ ၁၀ ရာခိုင်နှုန်းကို လက်ငင်းပေးချေပြီး တစ်နှစ်ပြည့်လျှင် ငါးရာခိုင်နှုန်းနှင့် အတိုးကို ထပ်မံပေးချေရကာ ခြောက်လတစ်နှစ်နှုန်းဖြင့် ၁၂ ရက်ကို ခြောက်နှစ်အတွင်း အပြီးသတ်ပေးချေမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ကျပ်သိန်း ၂၀၀ အောက်ဆိုလျှင် ခြောက်လ တစ်နှစ်နှုန်းဖြင့် ၁၀ ရက်ကို အပြီးသတ်ပေးချေရမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြည်နယ်သမဝါယမဦးစီးဌာနမှူး ဦးလှိုင်ကျော်က ပြောကြားသည်။

အဆိုပါ အရစ်ကျငွေပေးချေခြင်းစနစ်ဖြင့် ရောင်းချပေးခြင်းကြောင့်

လယ်ယာသုံးထွန်စက်များ အရစ်ကျစနစ်ဖြင့်ရောင်းချ



ကျပ်သိန်း ၂၀၀ အောက်ဆိုလျှင် ခြောက်လ တစ်နှစ်နှုန်းဖြင့် ၁၀ ရက်ကို အပြီးသတ်ပေးချေရမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြည်နယ်သမဝါယမဦးစီးဌာနမှူး ဦးလှိုင်ကျော်က ပြောကြားသည်။

အဆိုပါ အရစ်ကျငွေပေးချေခြင်းစနစ်ဖြင့် ရောင်းချပေးခြင်းကြောင့်

ကယားပြည်နယ်အတွင်းရှိ မြို့နယ် မတ်လမကုန်မိ အပြီးရောင်းချပေးသွားများမှ လာရောက်ဝယ်ယူလျက်ရှိရာ မည်ဖြစ်ကြောင်း တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောသည်။

ပြည်နယ်(ပြန်/ဆက်)

ဓာတ်အားလိုင်းများ ကြိုခိုင်ရေးဆောင်ရွက်

နတ်တလင်း မတ် ၂၆

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး (အနောက်ပိုင်း) သာယာဝတီခရိုင် နတ်တလင်းမြို့နယ် ရှမ်းကုန်းဇီးပင်ကျေးရွာ 11 KV လိုင်း သစ်သားတိုင် ၂၈ တိုင်အား ကုန်ကရစ်တိုင် သံလက်တန်းဖြင့် အစားထိုးလဲလှယ်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို နတ်တလင်းမြို့နယ်လျှပ်စစ်မှူး ဦးသန်းဇင်ဦး ဦးဆောင်သော လျှပ်စစ်ဝန်ထမ်းများက ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ မတ် ၂၂ ရက်က လုပ်ငန်းအားလုံး၏ ၈၀ ရာခိုင်နှုန်း ပြီးစီးပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ လုပ်ငန်းများအားလုံးပြီးစီးပါက ဓာတ်အားလိုင်းများကြိုခိုင်မှု ရှိလာမည်ဖြစ်ပြီး ပြည်သူများ လျှပ်စစ်အန္တရာယ်ကင်းရှင်းမှု အကျိုးကျေးဇူးများ ရရှိလာမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(မြို့နယ်လျှပ်စစ်)

တားမြစ်ဆေးဝါးများပရောင်းချရန် ပိုလ်တထောင်မြို့နယ်၌ဆွေးနွေး

ရန်ကုန် မတ် ၂၆

မဟာသင်္ကြန်ကာလအတွင်း မှုခင်းကြိုတင်ကာကွယ်ရေးနှင့် မူးယစ်ဆေးဝါးသုံးစွဲမှုမရှိရေး၊ လိုင်စိတ်ကြွစေသောဆေးဝါးများ မရောင်းချရေး ဆေးဆိုင်ပိုင်ရှင်များအားခေါ်ယူ၍ အသိပညာပေးဟောပြောပွဲကို မတ် ၂၃ ရက် မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲတွင် ပိုလ်တထောင်မြို့နယ် မြို့နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ရုံး၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ ရဲမှူးစိန်ဝေက မှုခင်းကြိုတင်ကာကွယ်ရေးအကြောင်းကိုလည်းကောင်း၊ ဒေါက်တာဇင်မင်းလတ်က အမျိုးသားဆေးဝါးဥပဒေအကြောင်း၊ လိုင်စိတ်ကြွစေသော ဆေးများ ရောင်းချခြင်းမပြုရေး ပူးပေါင်းအဖွဲ့ဖြင့်စစ်ဆေးဆောင်ရွက် အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပညာပေးဆွေးနွေးမှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(ကြေးမုံ)

ဆေးဆိုင်၊ အစားအသောက်နှင့် ရေသန့်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အသိပညာပေးဆွေးနွေး

ပဲခူး မတ် ၂၆

ပဲခူးမြို့၊ ရွှေမော်စောဘုရားလမ်းရှိ သီရိဟံသာခန်းမ၌ မတ် ၂၄ ရက်က ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး အစားအသောက်နှင့် ဆေးဝါးကွပ်ကဲရေးဦးစီးဌာနမှ ဆေးဆိုင်၊ အစားအသောက်နှင့် ရေသန့်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အသိပညာပေးဆွေးနွေးပွဲကျင်းပရာ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန တိုင်းဒေသကြီး ဦးစီးမှူး ဒေါက်တာနေမျိုးအုန်း၊ ပဲခူးခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုတိယရဲမှူးကြီးလှဦး၊ တိုင်း၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ် အစားအသောက်နှင့်ဆေးဝါးကြီးကြပ်ကွပ်ကဲရေးကော်မတီဝင်များ၊ မြို့ပေါ်ရှိ ဆေးဆိုင်ပိုင်ရှင်များ၊ စားသောက်ဆိုင်ပိုင်ရှင်များနှင့် ရေသန့်လုပ်ငန်းပိုင်ရှင်များ စုစုပေါင်းအင်အား ၁၀၀ ခန့်တက်ရောက်ကြသည်။

ဆက်လက်၍ ပဲခူးခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုတိယရဲမှူးကြီးလှဦးက လာမည့် သင်္ကြန်ကာလအတွင်း မူးယစ်ဆေးဝါးများ၊ ယစ်ဗီ၊ ကာမစိတ်ကြွဆေးပြားများနှင့် တရားမဝင် တားမြစ်ဆေးဝါးရောင်းချမှုများ၊ သုံးစွဲမှုများကို တာဝန်ရှိသူအသီးသီးတို့နှင့်ပူးပေါင်း၍ စစ်ဆေးဆောင်ရွက်မှုများပြုလုပ်၍ ဥပဒေအရ အရေးယူဆောင်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။

(၀၇၅)

ပြည်တွင်းရေးရာ

ယာဉ်ကြောရှုပ်ထွေးမှု လျော့နည်းစေရန် ရှောင်တခင်စစ်ဆေးမှု များပြုလုပ်သင့်

ရန်ကုန် မတ် ၂၆

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ အထက်ပုဇွန်တောင် လမ်းမကြီး မြန်မာ့ဂုဏ်ရောင်အိမ်ရာအနီး တံတားထိပ်မှ သူဝဏ္ဏမီးပွင့်သို့ သွားရာ လမ်းတွင် ယာဉ်များရှုပ်ထွေးခြင်းနှင့် ယာဉ်မတော်တဆမှုများ လျော့နည်း စေရန်အတွက် လမ်းလယ်ဘလောက် တံတားများချပေးခြင်း၊ ယာဉ်စည်းကမ်း ထိန်းအဖွဲ့များ ရှောင်တခင် စစ်ဆေးခြင်းများ ပြုလုပ်သင့်ပါကြောင်းယင်း မြို့နယ်တွင် နေထိုင်သူများက ပြောသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်နှင့် သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်တို့ကို ဆက်သွယ်ပေးရာ အထက်ပုဇွန်တောင် လမ်းမကြီးသည် တနေ့တစ်ခြား မော်တော်ယာဉ် အသုံးပြုသူ များပြားလာကြောင်း တွေ့ရသည်။

အထူးသဖြင့် ညနေရုံးဆင်းချိန် များတွင် ယာဉ်သွားလာမှု ပိုမိုထူထပ်ကာ ယာဉ်စည်းကမ်းဖောက်ဖျက်မှု များ ပိုမိုများပြားလျက်ရှိပြီး အထက်ပုဇွန်တောင်လမ်းမကြီး မြန်မာ့ဂုဏ်ရောင်အိမ်ရာအနီးမှ သူဝဏ္ဏမီးပွင့်ဘက်အသွားတွင် ယာဉ်ကြောပြောင်းပြန် မောင်းနှင်ကာ မီးပွင့်သို့ ဝင်ရောက်သောကားများ တစ်နေ့တစ်ခြား များပြားလာသောကြောင့် မတော်တဆမှုများပိုမိုများပြားလာကာ ယာဉ်ကြောကျပ်မှုများ ပိုမိုဖြစ်ပေါ်လျက် ရှိကြောင်းသိရသည်။ သုဏ္ဏ

မင်းဘူးရွာသာယာရွာ၌ အိုးလုပ်ငန်းကြောင့် ဒေသခံများ စီးပွားဖြစ်

မင်းဘူး မတ် ၂၆

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မင်းဘူးမြို့နယ် ကမ်းနီထောက်ရွာပင် ရေနံနယ်မြေ အတွင်းရှိ ရွာသာယာရွာတွင် မြေစေးမပြု လုပ်သော အိုးလုပ်ငန်း ဆက်လက်ရှိနေ၍ ဒေသခံတောင်သူများ စားဝတ်နေရေးအတွက် အဆင်ပြေကြောင်း အဆိုပါ အိုးလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်သူများက ပြောသည်။

ယခုနှစ်တွင် အဆိုပါ ကျေးရွာများ၌ မိုးခေါင်၍ စိုက်ပျိုးသီးနှံများ ဖြစ်ထွန်းမှုမရှိသော်လည်း ယင်းအိုးလုပ်ငန်းကြောင့် တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ ဝင်ငွေရရှိကြောင်းသိရသည်။ ရွာသာယာရွာမှ အိုးကုန်သည် ဒေါ်တင်ဌေးရီက “ကျွန်မတို့တစ်ရွာလုံးအိုးလုပ်ငန်းကို မိဘ၊ ဘိုးဘွားလက်ထက်ကတည်းက လုပ်ကိုင်လာကြတာပါ။ အိမ်တိုင်းနီးပါး အိုးစိမ်းရိုက်ကြပါတယ်။ အိုးပိုပိုင်ရှင်တွေက အိမ်ထဲလာရောက်

ဝယ်ပြီး အိုးဖုတ်ကြတယ်။ အိုးအမျိုးမျိုးလုပ်ကြတယ်။ သောက်ရေအိုးအမျိုးမျိုး၊ ရွက်အိုး၊ ကျောင်းသားထမ်းအိုး၊ အတာအိုး၊ ညောင်ရေအိုး၊ ပန်းအိုး၊ စုဘူး၊ ပန်းစိုက်အိုး၊ ကလေးကစားစရာ အိုးပုတ်အမျိုးမျိုးကို ဒီရွာတွေကပဲ လုပ်ပါတယ်။ မြို့နယ်အသီးသီးကို ပို့ရပါတယ်။ ဒီရွာကထွက်တဲ့ အိုးက နာမည်ကြီးပါတယ်။ အိုးဆိုရင် ရွာသာယာအိုးမှ ကြိုက်ကြပါတယ်” ဟုပြောသည်။

အိုးအစိမ်းပြုလုပ်သူ တစ်ဦးက “အိမ်တိုင်းအိုးအစိမ်းရိုက် အချောပြုလုပ်ကြတယ် အိုးခပ်တွဲနဲ့ကို ရွာပိုင်မြေကရပါတယ်။ ကိုယ်တိုင် တူးရင် အလကားမထူးနိုင်လို့ ဝယ်ရင် နွားလှည်းတစ်စီးတိုက်ကို ကျပ် ၁၅၀၀ ပေးရပါတယ်။ သောက်ရေအိုးအကြီး အစိမ်းတလုံးကို ကျပ် ၁၅၀ ရပါတယ်။ တစ်နေ့ကို ၂၅ လုံးလောက် ပြီးပါ



တယ်။ ရွာထဲက ရိုက်ပြီးသားအိုး အစိမ်းတွေကို အိုးဖိုတွေအရောက် တောင်းထဲထည့်ပြီး အမျိုးသမီးလေး တွေကပိုင်ကြတယ်။ သူတို့မှာ အိုးအစိမ်း

၁၀၀ ရွက်ပို့ခ ကျပ် ၉၀၀ ရပါတယ်။ တစ်နေ့ကုန် ခေါင်းအပူခွက်တာ နေအဝင် ကျပ် ၃၀၀၀ လောက်ရပါတယ်။ ဘာပဲပြောပြော အခုလို မိုး

ခေါင်တဲ့နှစ်တွေမှာ ဒီအလုပ်ကလေး ရှိနေတော့ တောင်သူတွေ စားဝတ်နေရေး အဆင်ပြေပါတယ်” ဟုပြောသည်။ သမီး(မင်းဘူး)

ရမည်းသင်းမြို့နယ်စည်ပင်မှ သားသတ်လိုင်စင်ရောင်းချ

ရမည်းသင်း မတ် ၂၆

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ရမည်းသင်းမြို့စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီမှ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခုနှစ် တစ်နှစ်တာကာလ အမဲ၊ ဝက်၊ ဆိတ်၊ အသားတစ်မျိုးမျိုးအတွက် ဈေးအလိုက် သားသတ်နယ်မြေအလိုက် အခွင့်အရေးလိုင်စင် ရောင်းချခြင်းအား မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရဝန်ကြီးဌာနမှ ညွှန်ကြားချက်နှင့်အညီ မတ် ၂၅ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ရမည်းသင်းမြို့ စည်ပင်သာယာရေးရုံးအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်း

ပခဲ့သည်။ အခမ်းအနားသို့ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယဦးစီးမှူး၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးရေးအထောက်အကူပြုအဖွဲ့၊ မြို့မိမြို့ဖများ၊ သက်ဆိုင်ရာဌာနအကြီးအကဲများ စုံညီစွာ တက်ရောက်ကြသည်။ အခွင့်အရေးလိုင်စင် ဝယ်သူများမှ သတ်မှတ်ဈေး သတ်မှတ်နယ်မြေအလိုက် အမဲ ၁၄၇၀ သိန်း၊ ဆိတ် ၁၃၀ သိန်း၊ ဝက် ၂၁၉ သိန်း စုစုပေါင်း ၁၈၉၀ သိန်း မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေး ၂၀၁၅-

၂၀၁၆ ဘတ်ဂျက်သတ်မှတ်ငွေ ပြည့်မီအောင်မြင်စွာ ရောင်းချနိုင်ခဲ့သည်။ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှသိန်းထွန်းက အခွင့်အရေး လိုင်စင်ရရှိသူများအား ပြည်သူလူထု စားသုံးသူ သက်သာချောင်ချိရေးအတွက် အသားဈေးများ သတ်မှတ်ဈေးရောင်းချရန် အလေးချိန်ခွင့်ပြည့်မီစွာ ရောင်းချရန်၊ သတ်မှတ်စည်းကမ်း ဥပဒေနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ကြရန်ပြောကြားခဲ့သည်။ တင်ဦး(ရမည်းသင်း)

မိုဘိုင်းဆက်သွယ်ရေး (GSM) စခန်း ကသာခရိုင်ပန်းမောက်မြို့နယ်၌ဖွင့်

ပန်းမောက် မတ် ၂၆

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကသာခရိုင် ပန်းမောက်မြို့နယ် မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းမိုဘိုင်း(GSM) စခန်းကို မတ် ၂၂ ရက် ည ၈ နာရီတွင် ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပြီး အများပြည်သူများ (GSM) တယ်လီဖုန်းများ စတင်သုံးစွဲနိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း မြို့နယ်မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းဌာနမှ သိရသည်။ GSM တယ်လီဖုန်းများနှင့်ပတ်သက်ပြီး ဒေသခံပြည်သူတစ်ဦးက ကျွန်တော်တို့မြို့နယ်မှာ GSM မိုဘိုင်းဆက်သွယ်ရေးဖုန်းလိုင်း ဖွင့်လှစ်လိုက်ပြီဆိုတော့ မြန်မာ့နိုင်ငံ အနှံ့အပြားသို့ အလွယ်တကူ အမြန်ဆုံးဆက်သွယ် နိုင်ပြီဖြစ်၍ မင်းသာပါတယ် ဆိုတဲ့ ပီတိစကားကိုလည်း ကြားသိရသည်။ ကျော်ထူး(ပန်းမောက်)

Advertisement for TOTAL SUMMER SCHOOL. Includes text: 'GIVE YOUR CHILD THE MOST ENTERTAINING EDUCATIONAL PROGRAM THIS SUMMER', 'From March through May', 'For ages 3 to 14 years', 'STEM', and contact information for various locations like Kamayut, Banchaung, Thunggyi, etc.

Advertisement for 'မြန်မာ့ကောင်းကင်ကြွယ်' (Myanmar Skyline). Text: 'ဘလောင်းတော်ကသပ(သီးသန့်) ဝယ်ယူမှုများအတွက် အထူးအစီအစဉ် April 3 ရောင်းသား/ငွေဆောင် နေ့ပေးသည် 09-73234009, 09-73104317, 09-253251638'

Advertisement for 'ပျောက်ဆုံးကြောင်း' (Missing Person). Text: 'ကျွန်တော် ဦးနေဝင်း(၉/တတည(နိုင်)၀၁၂ ၅၉၁)ကို ခေါ်ဆောင်သော ရေယာဉ်အမည် ထက်လှ-၁၁၀၇၆ရေယာဉ်၏ လုပ်ငန်းလိုင်စင် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၂၀၂၉၃၃၉'

Advertisement for 'RUBY' (ကားစီးလုံးဝားသည်). Text: '519100 09-51-77212, 535100', 'စခန်းစဉ်ဆိုင်ခုံအတွက် (၄၅၊ ၃၃၊ ၂၄၊ ၁၈၊ ၁၄၊ ၁၀၊ ၈) ဝယ်ယူကမ်းစားခွင့် Saloon, Van ကားမျိုးစုံ ဝားစီးနိုင်ပါသည်။ လေ့ကျင့်ကားမျိုးစုံ ဝားစီးခွင့်ရှိပါသည်။ (ယာဉ်ပိုင်ရှင်များဆက်သွယ်ပါ)'

Advertisement for 'လပြည့်' (Full Moon). Text: '09-50-37438 532200', 'မြို့တွင်း/ပြင်ခရီးစဉ်မျိုးစုံနှင့်လ/နှစ်ချုပ် ကားမျိုးစုံ ငှားရန်အသင့်ရှိသည် ယာဉ်ပိုင်ရှင်များလည်းဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။'

Advertisement for 'အကြောင်းကြားစာ' (Notice). Text: 'ဦးသက်လွင်(ခါရိုက်တာ) [၁၄/ ကကန(နိုင်)၀၀၅၇၇၉] မိုးထိ/မိုးမိ အသေးစားရွှေလုပ်ငန်းရှင်များ စုပေါင်းကုမ္ပဏီလီမိတက် ၏ ၃၀-၅-၂၀၁၅ရက်တွင် ကျင်းပမည့် နှစ်ပတ်လည်အထွေထွေအစည်းအဝေးမတိုင်မီ ကုမ္ပဏီ၏ အရေးကြီးကိစ္စရပ်များအား တွေ့ဆုံ ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ရန်ရှိသဖြင့် အမြန်ဆုံးလာ ရောက် ဆက်သွယ်ပါရန် အသိပေးအကြောင်း ကြားပါသည်။ အထွေထွေမန်နေဂျာ-မိုးထိ/မိုးမိ အသေးစားရွှေလုပ်ငန်းရှင်များစုပေါင်းကုမ္ပဏီ လီမိတက်၊ ရမည်းသင်းမြို့'

Advertisement for 'အလိုရှိသည်(အမြန်)' (Need it quickly). Text: '၁။ စာရင်းကိုင် - (ဘွဲ့)ရ မ(ဘွဲ့)ဦး ၂။ ရုံးဝန်ထမ်း - (ဘွဲ့)ရ မ(ဘွဲ့)ဦး ၃။ ကုန်ရ/ကုန်ပို့ - (စီမံတာဝန်ခံ)ကျား(ဘွဲ့)ဦး ၄-၄-၂၀၁၅ရက် နောက်ဆုံး ဆက်သွယ်ရန် ("ဟိန်း"ပိန်အိတ်ရောင်းဝယ်ရေး) ၀/၇၀၊ ၄၀လမ်း၊ ဘုရင့်နောင်ပွဲရုံတန်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်။ ဖုန်း-၀၉-၅၂၀၀၂၅၉၃'

Large advertisement for Tokyo Fukushi Myanmar. Text: 'ကျွန်ုပ်တို့နှင့်အညီ ၂၀၁၅ခုနှစ် အောက်တိုဘာတန်းခွဲသို့ ပညာတော်သင်သွားရောက်လိုသူများအတွက် အထူးဝန်ဆောင်မှု', '၂၀၁၅ခုနှစ် ပညာသင်နှစ်၏ အောက်တိုဘာတန်းခွဲသို့ ပညာသင်ရင်း အချိန်ပိုင်းအလုပ် လုပ်ကိုင်လိုသူများအတွက် လျှောက်လွှာများ စတင်လက်ခံနေပြီဖြစ်ရာ အထူးဝန်ဆောင်မှုများ အနေဖြင့် ပညာသင်ဝန်ဆောင်မှု၊ လေယာဉ်လက်မှတ် လက်ဆောင်ပေးခြင်း အစရှိသည့် အခြားဝန်ဆောင်မှုများကိုလည်း အထူးစီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါသည်။', 'အသေးစိတ်မေးမြန်းလိုပါက အောက်ပါဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာသို့ လာရောက်မေးမြန်းစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။', 'Building No. A-3-2, Room (102), Myanmar Gonyi Housing, Upper Pansodan Road, Mingalar Taung Nyunt Township, Yangon, Myanmar. Tel : (95-1) 393370, 09-421147070. Email : tokyo.fukushi.myanmar@gmail.com', 'လူဦးရေအကန့်အသတ်ရှိပါသည်။'

ပြည်တွင်းရေးရာ

လေးကျွန်းစကြာ ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး သတ္တဌာန ဌာပနာတော်သွင်းခြင်းနှင့် အလှူငွေပေးအပ်ပွဲကျင်းပ

မုံရွာ မတ် ၂၆

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မုံရွာမြို့နယ် ခတ္တကန် တောင်ကျေးရွာ ဗောဓိတစ်ထောင်သာသနာ့နယ် မြေအတွင်းရှိ ဗန္ဓုတောင်တွင် တည်ဆောက် လျက်ရှိသော ဉာဏ်တော်အမြင့် ၂၃၄ ပေရှိ လေးကျွန်းစကြာထိုင်တော်မူ ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော် မြတ်ကြီး သတ္တဌာနဌာပနာတော်သွင်းလျှင်ခြင်းနှင့် ဒုတိယအကြိမ်မြောက်အလှူငွေပေးအပ်ပွဲကို မတ် ၂၂ ရက် နံနက် ၉ နာရီက အဆိုပါတည်ဆောက် ရေးလုပ်ငန်းခွင်တွင် ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အခမ်းအနားတွင် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးသာအေး၊ ဇနီးဒေါ်ဝေဝေခိုင်နှင့် ဧည့်ပရိသတ် များက မုံရွာမြို့ အုတ်ကန်တောရတည်တိုက် ပဓာန နာယကဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တနန္ဒောဘာသ (အဂ္ဂမဟာ ဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတ) ထံမှ ကိုးပါးသီလံသုဆောက် တည်ကြပြီး ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များထံသို့

ဥပသကာများက ပရိတ်ချည်၊ ပရိတ်ရေ၊ ပရိတ်သံ၊ ပရိတ်ပန်း၊ ပရိတ်ကျောက်များကို ဆက်ကပ်ခြင်း၊ ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များက ပရိတ်တရားတော် များ ရွတ်ဖတ်ခြင်း၊ ဥပသကာများကို ပရိတ်ချည်၊ ပရိတ်ရေ၊ ပရိတ်သံ၊ ပရိတ်ပန်း၊ ပရိတ်ကျောက်များ ကို ပက်ဖျန်းချည်နှောင်ခြင်းများကိုဆောင်ရွက်ကြ ပြီး သံဃာတော်များကို တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် နှင့်ဇနီး၊ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးများက သတ္တဌာန ဌာပနာတော်များ၊ ဓာတ်တော်နှင့် ဌာပနာပစ္စည်း များ၊ လှူဖွယ်ပစ္စည်းများကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းခဲ့ ကြသည်။ ဆက်လက်ပြီး ပြင်ဦးလွင်မြို့ ကံ့ကော်တစ်ထောင် ကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယကဆရာတော်ဘဒ္ဒန္တ အဂ္ဂသာရထံတော်မှ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဧည့်ပရိသတ်များက အနုမောဒနာတရားနာယူ ကြည့်ကာ လှူဒါန်းမှုအစုစုအတွက် ရေစက်

သွန်းချ အမျှပေးပေးပြီး သတ္တဌာနဌာပနာတော် များ၊ ဓာတ်တော်နှင့် ဌာပနာပစ္စည်းများကို ပင့် ဆောင်ကြကာ မင်္ဂလာအချိန်တွင် ဌာပနာတော် အဖြစ် သွင်းလှူပူဇော်ခဲ့ကြသည်။ ယင်းနောက် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်၊ တရား သူကြီးချုပ်၊ တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ဝင်ဝန်ကြီး များနှင့် ဂေါပကအဖွဲ့ဝင်များက လေးကျွန်းစကြာ ထိုင်တော်မူဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး တည်ဆောက် ရေးလုပ်ငန်းအတွက် အလှူငွေ ၁၆၆ ဦးတို့ စုပေါင်းထည့်ဝင်လှူဒါန်းကြသော အလှူငွေ ၄၂၁၁ ဒသမ ၂၀ သိန်းအား လက်ခံရယူခဲ့သည်။ ယင်းနောက်ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာများ အသီး သီး ပြန်လည်ပေးအပ်ကြကာ အခမ်းအနားကို ဗုဒ္ဓသာသနံ စိရိဝိဋ္ဌတု သုံးကြိမ်ရွတ်ဆိုဆုတောင်း ပြီး ရုပ်သိမ်းလိုက်ကြောင်း သိရသည်။



မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ဖြည့်စွက်ရန်ပုံငွေကျပ်သန်း ၄၈ ဒသမ ၆၅ သန်းဖြင့် မိုးမြတ်မဟာကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော ကျောက်ပန်းတောင်း-ပွေးကျစ်လမ်းပိုင်း ၃ ဒသမ ၅ မိုင် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ပြီးမှုအခြေအနေများ ကို မတ် ၂၃ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီး ဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါ်မြင့်ဝင်း ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

ညောင်တုန်းတွင် ထူးချွန်သည့် လူရည်ချွန်ကျောင်းသားများအား ဂုဏ်ပြု

ညောင်တုန်း မတ် ၂၆

နိုင်ငံတော်မှပေးအပ်ချီးမြှင့်သော ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ် မအူပင်ခရိုင် ညောင်တုန်းမြို့မှ ဒသမတန်းနှင့် အဋ္ဌမတန်း လူရည်ချွန်ဆုရရှိသူများအား ဂုဏ်ပြု ပွဲအခမ်းအနားကို မတ် ၂၂ ရက်က ညောင်တုန်းမြို့ အမှတ်(၂) အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်း ရာပြည့်ခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးဖုန်းမြင့်နှင့် ခရိုင်ပညာရေးမှူး ဒေါ်ကြည်ကြည်မြင့် တို့က လူရည်ချွန်ရွေးချယ်ခံရခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ဂုဏ်ယူပြောကြားပြီး အခမ်းအနားကို ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည်။ ယင်းနောက် ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါက်တာအေးစုမွန်ဝင်းက လူရည်ချွန် ရွေးချယ်ခြင်းခံရသော အမှတ်(၂) အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းမှ သုံးထပ် ကွမ်းလူရည်ချွန် မောင်ရဲမာန်ဦးနှင့် လူရည်ချွန်မမေဖုန်းဇော်တို့အား ဂုဏ်ပြုချ

များ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။ ကျောင်းစာသင်မက ဘက်စုံထူးချွန်သူများအဖြစ် လူရည်ချွန်ရွေးချယ်မှုများ ကို ၁၉၈၈ ခုနှစ်မတိုင်မီအထိ ပြုလုပ်ခဲ့ပြီး တစ်မတော်အစိုးရလက်ထက်တစ် လျှောက်တွင် ရွေးချယ်နိုင်ခြင်းမရှိဘဲ ယခုအစိုးရသစ်လက်ထက်မှသာရွေးချယ် ခြင်းဖြစ်သည်။ နိုင်ငံတော်မှ ဘက်စုံပညာထူးချွန်လူငယ်များ အပန်းဖြေဗဟုသုတရရှိနိုင်ရေး အတွက် အဋ္ဌမတန်းထူးချွန်သူများအား ပုဂံအပန်းဖြေစခန်း၊ နဝမတန်းထူးချွန် သူများအား အင်းလေးအပန်းဖြေစခန်းနှင့် ဒသမတန်းထူးချွန်သူ ကျောင်းသား များအား ငွေဆောင်အပန်းဖြေစခန်းများသို့ နိုင်ငံတော်အစီအစဉ်ဖြင့် ပို့ဆောင်ပေး ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အတန်းတစ်တန်းအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံးမှကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူ ၁၇၀ သာ ရွေးချယ်ထားကြောင်းသိရသည်။ ထွန်းကျော်(ညောင်တုန်း)

ခွေးရူးရောဂါကာကွယ်ဆေးများ ကွင်းဆင်းထိုးနှံ

တာချီလိတ် မတ် ၂၆

ကူးစက်ပြန့်ပွားလွယ်သော ခွေးရူးရောဂါကာကွယ်ဆေးထိုးနှံခြင်းကို မတ် ၂၂ ရက် နံနက်က တာချီလိတ်ခရိုင် တာလေမြို့ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်၊ အမှတ် (၂)ရပ်ကွက်၊ ပါနော့ကျေးရွာဟောင်း၊ နားယောင်းကျေးရွာတို့ရှိ ခွေး အကောင်ရေ ၁၂၀ ကျော်တို့အား ကွင်းဆင်းထိုးနှံပေးခဲ့ကြောင်းသိရသည်။ ကျေးရွာအရောက် ခွေးရူးရောဂါကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံပေးရာတွင် တာချီလိတ်မြို့နယ် မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးအရာရှိ ဒေါက်တာကျော်ကျော်စိုး၊ ဒေါက်တာတင့်တင့်လွင်၊ ဒေါ်သီတာပြုံး၊ လက်ထောက်ဦးစီးမှူး ဦးလော်ဝင်းတို့နှင့်အတူ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ မြို့စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဝင်များ၊ မြို့ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက် အကူပြုကော်မတီဝင်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ပူးပေါင်းပါဝင် ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ လှမွှေး(ပြန်/ဆက်)

နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ နေပြည်တော်အုတ်စက်ရုံ(ပန်းတင်)မှ အုတ်စိမ်း စက်များအား နေပြည်တော်အုတ်စက်ရုံ(မင်းကုန်း)သို့ ရွှေ့ပြောင်းတပ်ဆင်ခြင်း လုပ်ငန်းနှင့် အုတ်ထုတ်လုပ်မှုအတွက် လိုအပ်သောစက်ပစ္စည်း၊ လျှပ်စစ်ပစ္စည်းများအား မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါ၍ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပေးသွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

(က) နေပြည်တော်အုတ်စက်ရုံ(မင်းကုန်း)၌ တပ်ဆင်ထားသည့် အုတ်စိမ်းစက်ပိုင်းဆိုင် ရာနှင့်လျှပ်စစ်ပိုင်းဆိုင်ရာများအား နေပြည်တော်အုတ်စက်ရုံ(မင်းကုန်း)သို့ ရွှေ့ပြောင်းတပ်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်း

(ခ) ဝယ်ယူလိုသည့်ပစ္စည်းများ

စဉ်	အမျိုးအမည်	အရေအတွက်
(၁)	အုတ်တင်တွဲ (Kiln Car)	50 Nos
(၂)	မီးသင်းဖို၌ ကျောက်မီးသွေးကျွေးရန် (Burner Point)	8 Points
(၃)	အုတ်တင်တွဲများရွှေ့ပြောင်းရန် (Transfer Car)	2 Sets
(၄)	အုတ်တင်တွဲများဆွဲရန် (Winch)	2 Sets

၂။ (က) တင်ဒါပုံစံထုတ်ပေးမည့်ရက် - ၂၆-၃-၂၀၁၅ရက်
(ခ) တင်ဒါပုံစံမည်ရက် - ၆-၄-၂၀၁၅ရက်၊ ၁၆:၀၀နာရီ
(ဂ) တင်ဒါသွင်းရမည့်နေရာ - ဗဟိုပစ္စည်းထိန်းသွား၊ နေပြည်တော်စည်ပင် သာယာရေးကော်မတီ

၃။ တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များအား မြို့အချိန်အတွင်း အောက်ပါလိပ်-စာတွင် မေးမြန်းစုံစမ်း ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။
ဗဟိုပစ္စည်းထိန်းသွား၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ(ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၄၆၂၄) ပစ္စည်းဝယ်ယူရေးအဖွဲ့၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

မင်္ဂလာဆောင်တောင်း

၂၇-၃-၂၀၁၅ ရက်တွင် ကျရောက်သော ကိုမျိုးလွင်နှင့် ဇနီး မစိုးနန္ဒာဦး(ဘုတ်ဘုတ်) မှုခိုမောင်မောင်မိသားစု၏ မင်္ဂလာနှစ်ပတ်လည်ရက်မြတ်မှသည် နောင်နှစ်ပေါင်း (၁၂၀) တိုင် ချစ်သောမိသားစုနှင့်အတူ ဘာသာ၊ သာသနာအကျိုး သယ်ပိုးဆောင်ရွက်နိုင်သော ဇနီးမောင်နှံ ဖြစ်ပါစေကြောင်း ဆွမ္မန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

သုငယ်ချင်းများ
ဒေါ်သော်တာ၊ ဒေါက်တာဇေယျာညွန့်နှင့်ဇနီး ကိုလတ်၊ သုသူ၊ နီတာ၊ ချမ်းမြေ့မောင်၊ ဆရာ Tony

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

သာကောတိမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၁/အနော်မာ၊ မြေကွက်အမှတ်-၁၆၇၂/ခ၊ မြေကွက် တည်နေရာအမှတ်(၁၆၇၂/ခ)၊ လမ်းသစ်(၁)လမ်း၊ တိုးချဲ့(၁)ရပ်ကွက်၊ သာကောတိမြို့နယ်၊ ဦးစံအေး အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ရန်မြေအား အမည်ပေါက်ဦးစံအေး(ဖခင်)နှင့် ဒေါ်လှမြင့်(မိခင်)တို့ ကွယ်လွန် သဖြင့် သား၊ သမီးများဖြစ်ကြသော (၁)ဦးအောင်မြင်(၁၂/သာကော(နိုင်)၁၁၃၂၅၊ (၂)ဒေါ်ဥမ္မာ(၁၂/ သာကော(နိုင်)၁၁၃၂၅၊ (၃)ဒေါ်လှလှ(၁၂/သာကော(နိုင်)၀၄၇၂၅၊ (၄)ဒေါ်ခင်ကျော်စိုင်း(၁၂/သာကော (နိုင်)၁၂၀၀၀၉)တို့ထံမှ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ်(၃၃၂၅၄/၁၄)ရသူ ဒေါ်ကျော်သူ နှင့် (၁၂/သာကော(နိုင်)၀၅၆၅၇)မှ သေစာရင်း၊ ကျမ်းကျိန်လွှာ၊ ဝန်များတင်ပြ၍ အမေ့ဆက်ခံပိုင်ဆိုင် ကြောင်းစာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ နိုင်ငံ့လုပ်ငန်းအထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါရန်နှင့် ကန်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ငန်းလပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွား မည်ဖြစ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေပုံဖန်တီးဌာန၊ ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

Modern Myanmar Travels ကား၊ မိုး၊ ဝတ်စုံ၊ အထူးဝတ်စုံပေးပါသည်။
မဟာသင်္ကြန်ခရီးစဉ်များကြိုတင်လက်မှတ်ရောင်းပြီး ကျွန်ုပ်တို့အားရောင်းရပါမည်။

ငွေဆောင်သင်္ကြန် (ဖုန်း) (Hotel+mm) သင်္ကြန်-ငွေဆောင်/ရောင်းသော Hotel / Guest

ရောင်းသင်္ကြန် (ဖုန်း) (Guest Package) အခန်း (သီးသန့်) စီစဉ်ပေးပါမည်။

၂၃၆၊ ဗုဒ္ဓလမ်း (အထက်)၊ ကျောက်တံတား၊ ၀၉-၄၅၀၄၇၀၁၆.၀၉-၂၅၃၅၄၀၀၄

လှိုင်းရာသီ မေ့ဒါန
လှူစက်တော်၊ လမ်းဆုံရာမှာ၊ ဧရာဝတီမြစ်-၂၅၀၀၀
တောင်ကြီး-အင်းလေး-ပင်တယ်-၅၀၀၀၀
မန္တလေး-မေမြို့-အလောင်းတော်ကဏ္ဍ-၅၀၀၀၀
ပုဂံ၊ ပုဂံမြို့၊ ပုဂံကျောင်း-၅၀၀၀၀
Mar-27, Apr-3, 12, 20, 27, 2015
☎ 420144148, 421163797

ရွှေနဂါး
ကျွန်ုပ်တို့အားရောင်းရပါမည်။
ရောင်းသော (ဖုန်း)
ငွေဆောင် (ဖုန်း)
209077, 209388, 09-73167000

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

ပြည်တွင်း/ပြည်ပ လေယာဉ်လက်မှတ်အရောင်းဝန်ထမ်း (၅)ဦး အလိုရှိသည်။
လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူ ဦးစားပေးမည်။
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း-၂၀၄၄၇၂၊ ၂၉၇၃၆၇၊ ၀၉၇၁၄၅၂၂၅၊ ၀၉၇၀၇၂၂၅

ရွှေအိမ်ရာ

အိမ်ရာအဖွဲ့
အိမ်ရာအဖွဲ့
အိမ်ရာအဖွဲ့

Showroom (၁) : No. (5-37), Thirshon Plaza (2/F), 1 Ward, Mayangone Twp, Yangon.
☎ : 09-7317-8878, 0973-2288-54, 09-430-2340, 0979-555-8836

Showroom (၂) : No.15, Thirshon Plaza (3/F), 1 Ward, Mayangone Twp, Yangon.
☎ : 09-731-56483, 09-4210-57286, 0979-555-8828

Factory : No.336, Mya Tsung Myit (U Hmo St, Shwe Lin Pan Industrial Zone, Hsing Thai Yee Twp, Yangon.
☎ : 01-612785, 617122, ☎ : 09-510-8112, 09-512-8222, 09-518-5187, 0979-555-8898

EEC European Education Center

Executive MBA

- International Business Relations (BA , HND)
- Management (BA , HND)
- Diploma in Management Studies
- Diploma in Human Resources
- Diploma in Business English
- Certificate of Proficiency in English

www.eecmyanmar.com f eecmyanmar 09-250233662
No. A/601, Diamond Condo, Pyay Road, Kamaryut, Yangon.

New Year Special Discount Till April-2015



ပြည်တွင်းရေးရာ

မြန်မာနိုင်ငံသဘာဝသယံဇာတမြေပုံထုတ်ရန် WWF-Myanmar စီစဉ်နေ

ရန်ကုန် မတ် ၂၆

ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး ရန်ပုံငွေအဖွဲ့ WWF-Myanmar မှ မြန်မာနိုင်ငံ သဘာဝ သယံဇာတနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးအတွက် မြန်မာ နိုင်ငံ၏ သယံဇာတမြေပုံရေးဆွဲသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း WWF-Myanmar ၏ Conservation Program Manager မိရီအိုဝင်က မတ် ၂၃ ရက်က ပြုလုပ်သောသတင်းစာ ရှင်းလင်းပွဲတွင် ပြောကြားခဲ့သည်။

မြန်မာနိုင်ငံသည် သဘာဝသယံဇာတကြွယ်ဝသည့် နိုင်ငံဖြစ်ပြီး ဇီဝမျိုးပေါင်း စုံလင်စွာရှိနေသည်။ ထူးခြားသည့် သဘာဝကို ပိုင်ဆိုင်ထားသော်လည်း မြန်မာနိုင်ငံ၏စီးပွား ရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် သယံဇာတများ အလွန်သုံးစွဲမှု များလာပါက နောက်ပိုင်းတွင် ကြီးမားစွာပြန်လည်ပေးဆပ် မှုများကြုံတွေ့လာရနိုင်ပြီး သယံဇာတများကို စနစ်တကျ ထုတ်ယူသုံးစွဲခြင်းမပြုပါက သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ကို

ထိခိုက်စေကာ ရေနှင့် အစားသောက်များကိုပင် သန့်ရှင်းမှု လျော့နည်းလာနိုင်စေကြောင်း၊ ယင်းကြောင့် ရေတိုအတွက် ကြည့်ပြီး ထုတ်ယူသုံးစွဲခြင်းမပြုဘဲ ရေရှည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးကိုကြည့်ပြီး ထိန်းသိမ်းရန်လိုကြောင်း မိရီအိုဝင်က ပြောသည်။

အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများဖြစ်သည့် ထိုင်းနိုင်ငံတွင်မူ လွန်ခဲ့ သည့် ၁၀ နှစ်ကတည်းက သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်း ရေးလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ကယ်ဆယ်ရေး၊ ထိန်း သိမ်းရေးနှင့် ဂရုစိုက်မှုများကြောင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ပျက်စီးမှုနည်းသည်ကို တွေ့ရကြောင်း၊ ယခုနှစ်မှစပြီး ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးကလေးနှင့် ကြုံနေသည့် မြန်မာနိုင်ငံ တွင် သဘာဝအရင်းအမြစ်များကို စနစ်တကျထိန်းသိမ်း ခြင်းလုပ်ငန်းများ အထောက်အကူဖြစ်စေရန်အတွက်မြန် မာနိုင်ငံသဘာဝသယံဇာတမြေပုံကို ဒေသအလိုက် ရေးဆွဲ နေပြီဖြစ်သောကြောင့်မူပါဒသစ်များပေါ်ထွန်းရေးကိုအ

ထောက်အကူဖြစ်စေ၍ အစိုးရနှင့်အရပ်ဘက်အဖွဲ့အစည်း များ ပူးပေါင်းပါဝင် ဆောင်ရွက်လာနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ သဘာဝအရင်းအမြစ်များကို မှန်ကန်သည့် ဆုံးဖြတ် ချက်များဖြင့် အသုံးပြုသွားမည်ဟု ယုံကြည်ကြောင်း မိရီက ဆက်လက်ပြောကြားခဲ့သည်။

ကနဦးအနေဖြင့် ကျားနှင့် ဆင်များ ပေါများစွာရှိသည့် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးသည် ထိုင်း-မြန်မာနယ်စပ်ဖြစ် သည့်အလျောက် နှစ်နိုင်ငံပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လာနိုင်ရန် ရည်ရွယ်ကြောင်း ၎င်းကပြောသည်။

သဘာဝအရင်းအမြစ်များတွင် ပြန်လည်ဖြည့်တင်းနိုင် သည့်သယံဇာတနှင့် ပြန်လည်မဖြည့်တင်းနိုင်သည့် သယံ ဇာတဟူပြီး နှစ်မျိုးရှိသဖြင့် ကျောက်မီးသွေးကဲ့သို့ အရင်း အမြစ်များသည် ပြန်လည်ဖြည့်တင်းနိုင်စွမ်းမရှိသလို မြန်မာနိုင်ငံတွင်လည်း အများအပြားမရှိသဖြင့် စွမ်းအင် ထုတ်လုပ်ရာတွင် တစ်ခြားသောနည်းလမ်းများဖြင့် ထုတ်

ယူနိုင်ရန် စဉ်းစားလုပ်ဆောင်သင့်ကြောင်း၊ သစ်တော ဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများ၊ ပြည်သူများကို ပညာပေးခြင်းအားဖြင့် လည်းကောင်း သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးကို မြှင့်တင်သွားမည်ဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံတွင်လည်း ကမ္ဘာလုံး ဆိုင်ရာ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး ရန်ပုံငွေ အဖွဲ့ WWF-Myanmar ရုံးကို ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မြန်မာနိုင်ငံသည် ယခုကဲ့သို့ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်း သိမ်းခြင်းလုပ်ငန်းများကို WWF အနေဖြင့် ထိန်းသိမ်းရန် စီးပွားရေးပိုက်ဆံမူများကြောင့် ၁၀ စုနှစ် တစ်စုခန့် နောက်ကျခဲ့ရသော်လည်း သဘာဝသယံဇာတများကို စနစ်တကျထိန်းသိမ်းနိုင်ရန်အတွက် မြန်မာနိုင်ငံသယံဇာ တမြေပုံကိုယခုနှစ်တွင်ရေးဆွဲကာ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အဆိုပါသတင်းစာရှင်းလင်းပွဲမှ သိရသည်။

သန့်စင်ဝင်း

မန္တလေးအား/ကာသိပွဲအတွက်မျိုးဆက်သစ်အားကစားသမားများ လာရောက်ရွေးချယ်

မိတ္ထီလာ မတ် ၂၆

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အားကစားနှင့် ကာယပညာသိပ္ပံမှ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ပညာသင် နှစ် ပညာရေးနှင့် အားကစားပေါင်းစပ်လေ့ကျင့် သင်ကြားပေးရေး၊ နိုင်ငံတော်မှအားထားရ သည့် အားကစားသမားကောင်းများပေါ်ထွက် လာစေရေး စသည့်ရည်ရွယ်ချက်များဖြင့် မတ် ၂၃ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီက မိတ္ထီလာမြို့ ခရိုင်အား ကစားကွင်းတွင် မျိုးဆက်သစ်လူငယ် အားက စားသမားများ လာရောက်ရွေးချယ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မျိုးဆက်လူငယ်အားကစားသမားရွေးချယ် ပွဲသို့ မိတ္ထီလာ၊ မလိုင်၊ သာစည်၊ ဝမ်းတွင်း၊ ပျော်ဘွယ်၊ ရမည်းသင်းမြို့နယ်များမှ လူငယ် အမျိုးသား ၆၃ ဦး၊ အမျိုးသမီး ၁၃ ဦး စုစု ပေါင်း ၇၆ ဦး လာရောက်ရွေးချယ်ခဲ့ပြီး တိုင်း

ဒေသကြီး အား/ကာသိပွဲမှ ရွေးချယ်ရေးအဖွဲ့ တာဝန်ရှိသူများ၊ မိတ္ထီလာခရိုင် အားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာန လက်ထောက်ညွှန်ကြား ရေးမှူး ဦးဝင်းမောင်၊ မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါ်မျိုး စိမ့်စိမ့်ကျော်တို့ပူးပေါင်း၍ သတ်မှတ်အရည် အချင်းနှင့်ပြည့်မီသည့် လူငယ်မျိုးဆက်သစ် အားကစားသမားများကို အကဲဖြတ်ရွေးချယ်ခဲ့ ကြသည်။

တိုင်းဒေသကြီး အားကစားနှင့်ကာယပညာ သိပ္ပံမှ လူငယ်မျိုးဆက်သစ်အားကစားသမား များကို ရွေးချယ်ရာတွင် သေနတ်ပစ်၊ မြားပစ်၊ ရေကူး၊ ပိုက်ကျော်ခြင်း၊ ဂျူဒို၊ ဝူရှူး၊ အလေးမ၊ စစ်တုရင်၊ လက်ဝှေ့၊ ဂေါက်သီး၊ ကြက်တောင်၊ ပြေးခုန်ပစ်၊ အနောက်တိုင်းလှေအားကစား နည်းများအတွက် လေ့ကျင့်ပေးမည်ဖြစ်ပြီး ရွေးချယ်ခံရသူများသည် အားကစားနှင့်ပညာ



ရွေးချယ်ခံရသူ လူငယ်များအနေဖြင့် တိုင်းဒေသကြီး အားကစားနှင့်ကာယပညာ ရေးကို တစ်ပြိုင်တည်းလေ့ကျင့်သင်ကြားခွင့် ရရှိမည်ဖြစ်သည်။ ရွေးချယ်ခံရသူ လူငယ်များအနေဖြင့် တိုင်းဒေသကြီး အားကစားနှင့်ကာယပညာ သိပ္ပံ၏ သတ်မှတ်စည်းကမ်းချက်များကို သဘောတူလိုက်နာရမည်ဖြစ်ကာ ထိုက်သင့် သည့်ထောက်ပံ့မှုနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်များရရှိ မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ချမ်းသာ(မိတ္ထီလာ)

စက်သုံးဆီဆိုင်များသို့ လိုက်လံစစ်ဆေး

နေပြည်တော် မတ် ၂၆

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ဒက္ခိဏာ သီရိမြို့နယ်အတွင်းရှိ စက်သုံးဆီဆိုင်များ အား စက်သုံးဆီရောင်းချနေချိန်အတွင်း မတော်တဆ မီးလောင်ကျွမ်းမှု မဖြစ်ပေါ် စေရေးနှင့် စက်သုံးဆီဆိုင်များမှတစ်ဆင့် ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာများသို့ မီးကူးစက် လောင်ကျွမ်းမှုမရှိစေရေးအတွက် စက်သုံး ဆီဆိုင်များတွင် မီးသတ်ဆေးဘူးထားရှိမှု နှင့် ဆီသိုလောင်ထားရှိမှုများအားဒက္ခိဏာ သီရိမြို့နယ် မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှူးဦးဌေး ဝေ၊ မြို့မရဲစခန်းမှ ရဲအုပ်ကျော်ခိုင်နှင့် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာနမှ ဒု-ဦးစီး များတို့က မတ် ၂၀ ရက်တွင် Green Luck ဆီဆိုင်နှင့် ဇွဲသီဟဆီဆိုင်တို့အား စစ်ဆေးခဲ့သည်။

ချထက်လှိုင်

Advertisement for restaurant and tour services. Includes text: 'သင်္ကြန်မှာ ချိုနဲ့ အထူ ခရီးဆွေးရအောင်... ချိုနဲ့စားရတာ အရမ်းအဆင်ပြေတာပဲ...'. Lists services like Restaurant, Hotel, VIP Tour Express - SCANIA (2+1, 2+2) and prices for dinner and lunch.

Advertisement for MT & K Tours. Text: 'ကားမျိုးစုံငှားနိုင်ပါသည်။ ခရီးစဉ်မျိုးစုံအတွက် ကားမျိုးစုံနှင့် လူချုပ်များလည်းငှားနိုင်ပါသည်။' Includes phone numbers: MT & K Tours Ph-656573, 09-31065335, 09-975599880.

Advertisement for a travel agency. Text: 'အတိတ်လို အဆင့်မြင့် ခရီးသွားကုမ္ပဏီ'. Includes phone numbers: 01-389187, 09-32109138, 09-795418474.

Advertisement for amsu and aMimi. Text: 'ကျွန်မ ဒေါ်ခင်ညိုဝင်း [၁၂/မရက(ခိုင်) ၀၈၆၀၈၀]၏ ကားနံပါတ်ပြားမူရင်း 21-4748 မှာ ခရီးသွားရင်း ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်း ကြားပေးပါရန်။' Includes phone numbers: 09-420073607, 09-73211079, 09-49250637.

Advertisement for Must Publishing House. Text: 'မဟာဝတ္ထုနှင့် ဝါရုဂ္ဂဝတ္ထုဝင်ခွင့်ဖြေဆိုမည့် ဆရာဝန်နှင့်ဆေးဘက်ဆိုင်ရာပညာရှင်အားလုံးအတွက် မရှိမဖြစ်စာအုပ် ၂ အုပ် ဦးကြည်စိုးသောင်း (ဆေးစာအုပ်ဆိုင်) ၏ M.A.(English); DIP.ELTM'. Lists practice tests for medical English entrance examination. Includes phone numbers: 09-5043424, 09-73099562, 09-73152995.

Advertisement for a law firm. Text: 'ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း တောင်ကြီးမြို့၊ ညောင်ဖြူစခန်းရပ်ကွက်၊ တေလမ်း၊ အိမ်အမှတ်(၂၁/၉၃၆) နေ ဦးအောင်စိုးဦး၊ ညောင်ဖြူစခန်းရပ်ကွက်၊ ချမ်းမြေလမ်း၊ အိမ်အမှတ် (၉၀)နေ ဒေါ်ရီနှင့် တောင်ကြီးမြို့၊ ဘုရားဖြူရပ်ကွက်(ယခင်-ဆင်နစ်ကောင်ရွာ) စလဲလမ်း၊ အိမ်အမှတ်(၁၁/၁၆)နေ ဦးဇော်ဇော်(ခ)ထွန်းနိုင်ဦးတို့၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါတို့အား အသိပေးကြေညာ အပ်ပါသည်။' Lists names and addresses of individuals involved in a legal case.

Advertisement for a recruitment agency. Text: 'ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်'. Lists various job positions and their requirements. Includes phone numbers: ၀၉ ၅၁၄ ၇၄၂၆၊ ၀၉ ၄၂၀၀ ၈၉၃၉၀၊ ၀၉ ၂၅၄၁ ၃၆၁၅၀။

ပြည်တွင်းရေးရာ

လူ့အခွင့်အရေးအကြောင်းသိကောင်းစရာများပြည်မြို့တွင်ရှင်းလင်းဆွေးနွေး

မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင်မှ လူ့အခွင့်အရေးအကြောင်း သိကောင်းစရာများ ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခြင်းအခမ်းအနားကို မတ် ၂၃ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီက ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်မြို့ သီရိခေတ္တရာ ရတနာ မြို့တော်ခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အနှစ်သာရနှင့် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပါ နိုင်ငံသားများ၏ မူလအခွင့်အရေးနှင့် တာဝန်များအကြောင်းကိုလည်းကောင်း၊ ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင် ဒေါက်တာမြင့်ကြည်က ကမ္ဘာ့လူ့အခွင့်အရေးကြေညာစာတမ်းပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များအကြောင်းကိုလည်းကောင်း၊ ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင် ဒေါ်မြမြက မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင်ဖွဲ့စည်းခြင်းနှင့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများ အကြောင်းကိုလည်းကောင်း အသီးသီးရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

ယင်းနောက် ရှင်းလင်းဆွေးနွေးပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသော ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီဝင်များ၊ လူမှုရေးအဖွဲ့အစည်းများ၊ နိုင်ငံရေးပါတီများနှင့် ရပ်မိရပ်ဖများက လူ့အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ သိရှိလိုသည်များကို မေးခွန်းများ မေးမြန်းဆွေးနွေးခဲ့ကြရာ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များက ပြန်လည်ရှင်းလင်းဖြေကြားပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဆိုနာလီကာထွန်စက်ကြီးများ မောင်းနှင်ထိန်းသိမ်းမှုသင်တန်းဖွင့်

မြင်းမြို့ မတ် ၂၆ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မြင်းခြံမြို့ စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာန အမှတ်(၆) စက်မှုလယ်ယာတွင် ဆိုနာလီကာထွန်စက်ကြီးများ မောင်းနှင်ထိန်းသိမ်းမှု ကျွမ်းကျင်သင်တန်းကို မတ် ၂၂ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ဖွင့်လှစ်ပို့ချပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါသင်တန်းဖွင့်ပွဲတွင် စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာန မြင်းခြံခရိုင်ဦးစီးဌာနမှူး ဦးမြင့်လွင်နှင့် မြင်းခြံမြို့နယ် ဦးစီးဌာနမှူး ဦးဇော်ဝင်းတို့က ယခုသင်တန်းသည် ဌာနတွင်း ကျွမ်းကျင်မှုသင်တန်းဖြစ်သည့်အတွက် သင်တန်းချိန်အတွင်း စိတ်ပါဝင်စားစွာဖြင့် လေ့လာသင်ယူကြရန်၊ ယခင်က စက်မှုလယ်ယာစခန်းများတွင် ထွန်စက်ဟောင်းများသာရှိခဲ့ပြီး ယခုအချိန်တွင် နည်းပညာပိုင်းအရ မြင့်မားသောထွန်စက်များအစားထိုးရောက်ရှိလာပြီဖြစ်သဖြင့် သိသင့်သိထိုက်သည်များကို သိရှိစေရန်၊ ဝန်ထမ်းများ စွမ်းဆောင်ရည်မြင့်မားလာစေရန်အတွက် စက်မှုလယ်ယာဌာနမှ သက်ဆိုင်ရာကုမ္ပဏီများနှင့်ပူးပေါင်း၍ သင်တန်းများကို စဉ်ဆက်မပြတ် ဖွင့်လှစ်ပို့ချပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ သင်တန်းမှရရှိသော အတွေ့အကြုံများကို မိမိတို့၏ စခန်းများရှိ ဝန်ထမ်းများအား ပြန်လည်ပေးပို့၍ တောင်သူလယ်သမားများ၏ စိုက်ပျိုးရေးအတွက်လိုအပ်သော ထွန်ယက်ရေးများကို ပိုင်းဝန်းဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဌာန၏ရည်ရွယ်ချက်နှစ်ရပ်ကို အကောင်အထည်ဖော်၍ နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းကောင်းများဖြစ်လာအောင် ကြိုးစားရမည်ဖြစ်ကြောင်း စသည်ဖြင့် ပြောကြားခဲ့သည်။

အဆိုပါ ဆိုနာလီကာ ထွန်စက်ကြီးများမောင်းနှင်ထိန်းသိမ်းမှုကျွမ်းကျင်သင်တန်းကို အိန္ဒိယနိုင်ငံ Inter-national Tractor Limited မှ လက်ထောက်မန်နေဂျာ Mr. Amit Sharma က ဆိုနာလီကာ ထွန်စက်များကို မြင်းကောင်ရေ ၂၀ မှ ၃၀ အထိ အဆင့်ဆင့် ထုတ်လုပ်လာပုံနှင့် မောင်းနှင်ထိန်းသိမ်းမှုများကို စာတွေ့၊ လက်တွေ့များဖြင့် သင်တန်းပို့ချခဲ့သည်။ အဆိုပါသင်တန်းသို့ မြင်းခြံ၊ မလိင်၊ မိတ္ထီလာ၊ ညောင်ဦး၊ ကျောက်ပန်းတောင်း စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာနတို့မှ သင်တန်းသား ၃၂ ဦး တက်ရောက်ခဲ့ပြီး သင်တန်းကာလမှာ နှစ်ရက်ဖြစ်သည်။

မြန်အောင်တွင် EITI ဆွေးနွေးပွဲနှင့် သင်တန်းဖွင့်ပွဲပြုလုပ်

မြန်အောင် မတ် ၂၆ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး မြန်အောင်မြို့နယ် ရွာတောကျေးရွာအုပ်စု ရွာတောကျေးရွာအလယ်ဧရာဝတီတွင် EITI ဆွေးနွေးပွဲနှင့် သင်တန်းဖွင့်ပွဲကို မတ် ၂၃ ရက်တွင် ပြုလုပ်ရာ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးအောင်ဝင်းဆွေ၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး MATA အဖွဲ့မှ အဖွဲ့ဝင် ဦးဆောင်ဆွေးနွေးသူများ၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီဝင်များ၊ နိုင်ငံရေးပါတီများမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ အရပ်ဘက်လူမှုအဖွဲ့အစည်းများ၊ ကျေးရွာအုပ်စုအုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် ရပ်မိရပ်ဖများ သင်တန်းသား၊ သင်တန်းသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။



ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်က ယခုဆွေးနွေးပွဲတွင် သင်တန်းဆရာများက မေးခွန်းများကို ပြန်လည်ဖြေကြားမည်ဖြစ်သော်လည်း ချက်ချင်းလုပ်ဆောင်ပေးသွားရန်မဟုတ်ကြောင်း၊ ယခုမြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံးမှ ဆွေးနွေးချက်များကို မှတ်တမ်းတင်သွားမည်ဖြစ်ပြီး အစိုးရ လွှတ်တော်နှင့် အရပ်ဘက်အဖွဲ့အစည်းများမှ အပြန်အလှန်ဆွေးနွေးခြင်းများဖြင့် EITI အား အကောင်အထည်ဖော်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း အဖွဲ့အမှတ်စကားတွင် ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။

POSSIBLE TRAVELS & TOURS. Itinerary table with dates: April-11,17; April-12,17; April-12,17; April-13; April-12,17. Includes Scania, 3* Hotel, Restaurant.

GOLDEN STAR Travels & Tours. Itinerary table with dates: Mar-26, Apr-11,12,17; Mar-20, 26, Apr-12; Mar-26, Apr-11,12,17; Apr-12,17; Apr-11,12; Apr-13; Apr-11. Phone: 703448, 430480, 544383, 09-5046000, 09-5081580.

(၃၅)နှစ်မြောက် ကျောက်စိမ်းရတုမင်္ဂလာဆုတောင်း. ဖေဖေ ဦးမြစ်နီ(လက်ထောက်စက်ရုံမှူး-ငြိမ်း၊ အထူးဆေးဝါး)-မေမေ ဒေါ်အေးအေးမြင့်(မန်နေဂျာ-ငြိမ်း၊ B.P.I)တို့၏ ၂၇-၃-၂၀၁၅ရက်တွင် ကျရောက်သော မင်္ဂလာရက်မြတ်မှသည် ရွှေရတု၊ စိန်ရတု တိုင်အောင် မိသားစုနှင့်အတူ သက်ရှည် ကျန်းမာစွာဖြင့် တရားထူး တရားမြတ်တို့ကို ကျင့်ကြံအားထုတ်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းလျက်- သမီး - မြတ်ကိုကို (B.P.I) -မြသူလမြင့်(B.P.I) သား - ထက်ဇာနည်တိန်း(SKY NET) (Channel-9) နန္ဒာလင်း(O.Z.O Fashion & Design) မြေးများ-စိမ့်သူသူကို(အထက-၂၊ စမ်းချောင်း) ကောင်းမြတ်သူကို(အမက-၁၇၊ မရမ်းကုန်း) ကျော်ဇင်ထက်(အမက-၄၄၊ အင်းစိန်)

သင်္ချာ ဦးအောင်သောင်း. ၂၀၁၅ မှ ၂၀၁၆ အထိ သင်္ချာ တစ်ဘာသာတည်း သင်္ချာသင်. (၇၀) တ-ထပ်၊ ဖိလ်ဆုန်ပက်လမ်း၊ ပန်းဆဲတန်း။ ဖုန်း- 095192923 - 01246108

၂၀၁၅ ခုနှစ် (၉)နှစ်မြောက် နှစ်သစ်ကူး မဟာသင်္ကြန် ခရီးစဉ် ထားဝယ် ဝှင်တိုးရင် နှင့် ထီးနီ (တန်ချာရုံ/မြ သူရား) ၁၁-၄-၂၀၁၅ မှ ၂၀-၄-၂၀၁၅ ထိ သွားပို့စာပေ ၈၁ ၂၅၃၀၇၉ / ၈၉ ၅၃ ၅၅၆၅၄ / ၈၉ ၃၀၃၀၄၃၇

ဘာကြောင့်မီးပျက်ပျက်ပူစရာမလိုတော့ပါ.....! သာမန် အင်ဗာတာ တွေထက် အားသာချက်တွေပိုမိုပါဝင်တဲ့ အင်ဗာတာများ. Available Models: 1200VA / 720W, 2400VA / 1440W, 3000VA / 2400W, 5000VA / 4000W. Includes MRS Computer & Network logo and contact info.

ပြည်တွင်းရေးရာ

အမှတ်(၁)ပညာရေးကျောင်းတွင် မိုးပွင့်(အထူး)စီမံချက်ဖြင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်များ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

မြတ် မတ် ၂၆

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး မြို့တော်မြို့တွင် မြို့နယ်လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင် ရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးနေလင်းနှင့် ဝန်ထမ်းများသည် မိုးပွင့်(အထူး) စီမံချက်ဖြင့် နိုင်ငံ သားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ခြင်းကို မတ် ၂၂ ရက်မှ ၂၈ ရက်အထိ ပြုလုပ် ပေးမည်ဖြစ်ရာ အလယ်ကျွန်းရပ်ကွက်နှင့် မြိတ်တောင်ကျေးရွာအုပ်စုတို့၌ စတင်ပြုလုပ်ပေး လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အလယ်ကျွန်းရပ်ကွက်နှင့် မြိတ်တောင်ကျေးရွာအုပ်စု၌ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ရာတွင် မြို့နယ်လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီး ဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးနေလင်းက ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာနေပြည်သူများကို မိုးပွင့်(အထူး) စီမံ ချက်ဖြင့် ကျေးရွာအရောက် ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ မှတ်ပုံတင်မပြုလုပ်ရသေး သည့် ပြည်သူများအနေဖြင့် ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်သင့်ကြောင်းနှင့် မှတ်ပုံတင်ရုံပါက နေရာဒေသ မရွေး သွားရောက်ရန်လွယ်ကူမှုရှိကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းသို့ဆောင်ရွက်ရာတွင် အသက် (၁၀) နှစ်ပြည့်ပြီးသူများ၊ အသက် (၁၈) နှစ် ပြည့်ပြီးသူများ၊ ပျောက်ဆုံး၊ ပျက်စီးလဲလှယ်ခြင်းကို ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပြီး မြိတ်မြို့နယ် ဘုတ်ချောင်းရပ် ကွက် ကလောင်ကျွမ်းမှုအုပ်စုရှိ မီးဘေးသင့်အိမ်ထောင်စု ၁၃ စုတို့မှ မြိတ်မြို့တွင်နေထိုင်သော အိမ်ထောင်စုရှစ်စုတို့အား အိမ်ထောင်စုစာရင်းများ သွားရောက်ပေးအပ်ခဲ့သည်။ (မြင့်ဦး/မြတ်)

အွန်လိုင်းအသုံးပြုရောင်းဝယ်မှုဆိုင်ရာဆွေးနွေး

ရန်ကုန် မတ် ၂၆

နိုင်ငံတကာ Future Exchangeများတွင် စတော့ရှယ်ယာ၊ ငွေကြေး၊ ရွှေနှင့်အခြား ကောက်ပဲသီးနှံများကို ရောင်းဝယ်လိုသူများ အတွက် အွန်လိုင်းအသုံးပြုပြီး အရောင်း အဝယ် ပြုလုပ်နိုင်ကြောင်းကို Myanmar GoldenLink နှင့် Victory International Futures တို့ ပူးပေါင်းလျက် “Basic and Apply Online Trading” Training Seminar တစ်ခုကို ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

စတော့အိတ်ချိန်းဖွင့်လှစ်ခြင်းနှင့်အတူ လူငယ်၊ လူရွယ်များအတွက် အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းများ ပေါ်ထွန်းလာတော့မည်ဖြစ် သည်။ Stock Exchange များနည်းတူ နိုင်ငံ

တကာ Future Exchange များတွင် ဝင်ရောက် လုပ်ကိုင်လိုသူများအတွက် နည်းလမ်းများ လည်း ပြည်တွင်း၌ စတင်ရရှိနေပြီဖြစ်သည်။

အဆိုပါ Training Seminar ကို မန္တလေး မြို့၌ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးကုန်သည်များနှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း (MRCCI) သင်တန်းခန်းမကြီးတွင် ဧပြီ ၃ ရက် ညနေ ၃ နာရီ မှ ၅ နာရီထိလည်းကောင်း၊ ရန်ကုန်မြို့၌ ပြည် ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံ ကုန်သည်များနှင့် စက်မှု လက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း (UMFCCI) သင်တန်းခန်းမကြီး (၁) တွင် ဧပြီ ၅ ရက်တွင် ညနေ ၃ နာရီမှ ၅ နာရီထိလည်းကောင်း ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်သည်။

ယင်းဆွေးနွေးပွဲအမှုဆောင်တန်းကို တက်ရောက် လိုသူများအနေဖြင့် အင်တာနက်လှိုင်းပါရှိ

သော ဖုန်းသို့မဟုတ် တက်ဘလက်တလုံးစီ ယူဆောင်လာကြရန်နှင့် ကြိုတင်တက်ရောက် ခွင့်လက်မှတ် ထုတ်ယူထားရမည်ဖြစ်သော ကြောင့် စိတ်ပါဝင်စားသူများသည် (ရန်ကုန်) ၀၉ ၉၇၄၄၀၈၄၄၄ (မန္တလေး) ၀၉ ၉၇၄၄ ၀၈၅၅၅ (Hot Line) ၀၉ ၉၇၄၄၀၈၇၇၇ သို့ဆက်သွယ်ပြီး အခမဲ့ထုတ်ယူနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

မြန်မာနိုင်ငံတော်၏ စီးပွားရေးမြို့တော် ရန်ကုန်မြို့တွင် နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ စတော့ အိတ်ချိန်းတစ်ခုကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ လကုန်ပိုင်းတွင် ဖွင့်လှစ်နိုင်ရန် နိုင်ငံတော် အစိုးရနှင့် ဂျပန်နိုင်ငံတော်ပို့ဆောင်ရေးတို့ ပူး ပေါင်းလုပ်ဆောင်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

(ကြေးမုံ)

ကျေးလက်ဒေသ အခြေခံလျှပ်စစ်ကျွမ်းကျင်မှု ရွှေ့လျား သင်တန်းဆင်းပွဲအခမ်းအနားကျင်းပ

လွိုင်ကော် မတ် ၂၆

ကယားပြည်နယ် လွိုင်ကော်မြို့ရှိ အစိုးရနည်းပညာ အထက်တန်းကျောင်းတွင် ကျေးလက်ဒေသ အခြေခံလျှပ် စစ်ကျွမ်းကျင်မှု ရွှေ့လျားသင်တန်းဆင်းပွဲအခမ်းအနား ကို မတ် ၂၀ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကယားပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့လျှပ်စစ်နှင့်စက်မှုလက်မှု ဝန်ကြီးဌာန ဝန်ကြီးဦးစောဟူးဟူးက အိမ်သုံးလျှပ်စစ် သွယ်တန်းခြင်း၊ အိမ်သုံးလျှပ်စစ်ပစ္စည်းများကို ပြုပြင် ထိန်းသိမ်းခြင်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်မည့် မျိုးဆက်သစ် လျှပ်စစ်လုပ်သားများကို မွေးထုတ်ပေးနိုင်သော သင်တန်း ဖြစ်ရာ မိမိတို့၏ ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို အထောက် အကူဖြစ်စေရေး ပါဝင်အားဖြည့်ကူညီဆောင်ရွက်ပေးသွား

ကြရန် တိုက်တွန်း၍ အားပေးစကား ပြောကြားခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ သင်တန်းတွင် ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယ ဆုရရှိသူများကို ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင် လမ်းပန်းဆက် သွယ်ရေးဝန်ကြီး ဦးချစ်လှ၊ သစ်တောရေးရာဝန်ကြီး ဦးရဲဝင်းတို့က ဆုများအသီးသီး ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ပြီး စက်မှု လက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန လျှပ်စစ် စစ်ဆေးရေးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးခင်ရွှေက သင်တန်း ဆင်းလက်မှတ်များ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။

အဆိုပါသင်တန်းသို့ ကယားပြည်နယ်အတွင်းရှိ မြို့နယ် ရှစ်မြို့နယ်မှ သင်တန်းသား၊ သင်တန်းသူ ၆၀ တက် ရောက်ခဲ့ပြီး သင်တန်းကာလကို ဖေဖော်ဝါရီ ၂၃ ရက်မှ မတ် ၂၄ ရက်အထိ ရက်သတ္တလေးပတ်ကြာ ဖွင့်လှစ်သင် ကြားပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (မြင့်နယ်/မြန်/ဆက်)



၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန (ရုံးချုပ်) ၏ ငွေလုံးငွေရင်းရန်ပုံငွေကျပ် ၁၄ ဒသမ ၇၆၀ သန်းဖြင့် တင်ဒါရရှိသူ Falam National Development Public Co. Ltd. မှ ဆောင်ရွက်သည့် ကုလံစစ်-လာသီးလမ်းခွဲ ၂/၄ မိုင်၊ အကျယ် ၁၈ ပေ လမ်းတာချဲ့ဖောက်လုပ်ခြင်းလုပ်ငန်း ရာနှုန်းပြည့်ပြီးစီးမှုကို ရှင်းပြည့်နယ်လမ်းမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးလာလ်ဟုပ်ထန်းက မတ် ၂၀ ရက်တွင် ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး တိုင်းတာဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ သတင်းနှင့် ဓာတ်ပုံ - ဇိုဟေဆာ

Advertisement for 'Your Travel' services. It lists various travel packages including 'Therapy Spa Sanctuary Resort', 'Safari Car', 'Sea View', and 'Safari Car' for dates April 12-16 and April 12-17. Contact numbers are provided: 01-223180 / 09-31679777 / 09253634845.

Advertisement for 'genit i de Bixne' (ဂျင်နီတီဒီဘီခ်နီ) featuring 'jrefn&E5Bbnd"mwai W/kyef (t wZGwifgc, jci) (5^2015)'. It lists various services and prices for different types of pipes and systems, such as 'Spares for Doosan Natural Gas Engine' for \$45000 and 'Metering System Up Grade at Kanbuck(GRS)' for \$70000.

Advertisement for 'GHEC (Preschool)'. It lists subjects like English, Myanmar/Chinese, Maths, Arts & Crafts, Music, and Physical Education. It also mentions 'Enroll Now! Get Discount!' and 'School Bus Available'. Contact information includes Email: genius.int.ec@gmail.com and Facebook: GHEC.Myanmar.

Advertisement for 'အလင်းရောင်' (Alin Yang Travel). It lists various travel packages and prices, such as 'Yulong, Kinglong, Japan' for \$45000 and 'Yulong, Kinglong, Japan' for \$70000.

Advertisement for 'Nature A' and 'Phototec' products. Nature A is a Carotenoid complex with ISO 9001:2008, ISO 14001:2004, OHSAS 18001:2007, GMP Certified, and Organic Certified. Phototec is a Natural antioxidant for eye with similar certifications.



မွေးနေ့မဂ်လာဆုတောင်းလွှာ

၂၇-၃-၂၀၁၅ ရက် (တပ်မတော်နေ့)တွင် ကျရောက်သည့် ဖေဖေ ဦးမြင့်အောင် (လ/ထ ညွှန်မှူး၊ ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာန၊ စစ်တွေမြို့)၊ ညီမလေး ပံပံမြင့်အောင် First year [(B.Econ(Stats)) Y.U.Eco နှင့် ၂၈-၃-၂၀၁၅ ရက်တွင် ကျရောက်မည့် မေမေ ဒေါ်ခင်လေးညွန့်တို့၏ မွေးနေ့မှသည် နောင်နှစ်များစွာတိုင် လောကီ၊ လောကုတ္တရာနှစ်ဖြာအကျိုး ဆတက်ထမ်းပိုး ထမ်းဆောင်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

- ချစ်သမီးကြီး - မောင်ထိန်ဝင်းအောင် B.E(Mechatronic) တည်ဆောက်ရေး(ဉ)-မပုံပုံမြင့်အောင် B.E(Civil), Art Royal Co.,Ltd.
- ချစ်သမီးလတ် - မပိုပိုမြင့်အောင် B.Sc (IC), Dip in Industrial Chemistry (Food Technology)
- ချစ်သမီးငယ် - မပပမြင့်အောင် Grade-8၊ ဂုဏ်ထူးဦးသိန်းနိုင် ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း

မွေးနေ့မဂ်လာဆုတောင်းလွှာ

တစ်ဦးတည်းသော ချစ်သားလေး မောင်ညီဝင့်ထယ် (ခေတ္တ စင်ကာပူ)၏ (၂၇-၃-၂၀၁၅) နေ့တွင် ကျရောက်သော မွေးနေ့မှ နောင်နှစ်ပေါင်းများစွာတိုင် ကျန်းမာ ပျော်ရွှင်ပြည့်စုံ၍ ထူးချွန်၊ ထက်မြက်သော သားကောင်း သားမြတ်ဖြစ်ပါစေကြောင်း ဆုတောင်းမေတ္တာ ပို့သလိုက်ပါသည်။
ဖေဖေဦးဆန်းထွန်းအောင်+မေမေဒေါ်တင်တင်(ညီဝင့်ထယ်ရေခဲချေးရောင်းဝယ်ရေး)

ယာဉ်မောင်း (၂)ဦးအလိုရှိသည်
၁၀တန်းအဆင့်၊ အသက်(၃၀)နှစ်နှင့်(၅၅)နှစ်ကြား၊
ယာဉ်မောင်းအတွေ့အကြုံ (၅)နှစ်ရှိသူ
အမှတ်(၇၀၂)မဟာဗန္ဓုလလမ်း၊စဉ့်အုံးတန်းလမ်းထောင့်၊ TOMO Sushiသို့
ခါတ်ပုံ (၁)ပုံနှင့်တကူလာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

today a Municipi
မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၈)၊ မြေကွက်အမှတ်(၆၅၇၂)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၆၅၇၂)၊ ကျွဲ(၆)လမ်း၊ ဦးထွန်းငွေ(အန်/အိုကေအေ-၀၂၆၅၉၇) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀) ဝန်ရမ်းမြေအား အမည်ပေါက် ဦးထွန်းငွေ ကိုယ်တိုင်မှ ဝန်ရမ်းပျောက်ဆုံးကြောင်း တင်ပြ၍ ဝန်ရမ်းမြေလျှောက်ထားလာခြင်းအား ငွှာမှလုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆောင်ရွက် ပြုပြင်သဖြင့် ဝန်ရမ်းမြေထုတ်ပေးပြီးဖြစ်၍ မူလထုတ်ပေးထားသည့် ဦးထွန်းငွေ အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)မြေငွှားစာချုပ်(ဝန်ရမ်း) မူရင်းစာအုပ်အား မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲရေးဌာနမှ ပယ်ဖျက်ပြီးဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

မူရင်းအန္တရာယ်
ကြိုတင်ကာကွယ်နိုင်ကြပြီး မူရင်း
မူရင်းအသိပညာရရှိစေရန်
အမှတ်စဉ်(၂/၂)ယနေထွက်ပြီ
Ph-01-397164,
01-9000017

&eufk& yk&hwmf & P t rsv(2)&yfu&? (54)vr? t rswf49? t cefrsvf4?
ajrn&y&svwbu f u&us&2'oCu(EM)144906&ESU t rsnodp&hMm f m
ရန်ကုန်မြို့၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်၊ (၅၄)လမ်း၊ အမှတ်(၅၄)မြေညီထပ်၊ (ထောင်ခန်း)မှက်နာစာတွင် MZ မောင်စော်လေမှတ်စက် ရောင်းဝယ်ရေးအဖွဲ့နှင့်ပူးပေါင်း၍ အကျယ်အဝန်းပေ(၁၂၂x၆၀)ရှိ တိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို ၂၈-၈-၂၀၀၇ရက်ခွဲပိတ်ခန်း အပျောက်အပြီးအပိုင်ပေးထားခြင်း၊ ကတိစာချုပ်အရ ဦးလေးတော်စပ်သူ ဦးPKMဘာသာ အပြီးအပိုင်ပေးအပ်ခဲ့၍ ဦးအိစိန်အင်(၁၂)ဦးအဘဘေတာ (၁၂/ပဒေ(နိုင်)၀၁၇၀၅၅၅)သာ တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်လျက်ရှိပါသည်။ အဆိုပါတိုက်ခန်းကို ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ပိုင်ဆိုင်လျက်ရှိရာမှ (၂၀၀၇)ခုနှစ်တွင် လက်ရုံးဆိုင် လျက်ရှိသော ဦးလေးတော်စပ်သူ ဦးPKMဘာသာနှင့် ၎င်းဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်မာတမာတီတို့ ကျန်းမာရေးမကောင်းသဖြင့် ပြုစုမည်ဟုဆိုကာ ဦးအိစိန်၊ ဒေါ်ကြည်နှင့် သားဖြစ်သူ ကိုကျော်ဦးတို့က နေထိုင်ခွင့်တောင်းခံလာသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးအိစိန်အင်က မေတ္တာဖြင့် အခမဲ့နေထိုင်ခွင့်ပြုခဲ့ခြင်းသာဖြစ်ပါသည်။ ထိုသို့ခွင့်ပြု ချက်ဖြင့် နေထိုင်ရင်း ဦးPKM ဘာသာနှင့်ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်မာတမာတီတို့ကလည်းလူနာသွားပြီးနောက် ကိုကျော်ဦးက အထက်ဖော်ပြပါတိုက်ခန်းကို ၎င်း၏သဘောဆန္ဒ အလျောက်ရောင်းချရန် အကြံပြုခဲ့ရာမှ ဝန်ရမ်းငွေများလှူခဲ့သည့်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက သတင်းစာမှတ်တမ်းကြောင်းကြော်ငြာများ ထည့်သွင်းကြော်ငြာ ခဲ့ရပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ အထက်ဖော်ပြပါတိုက်ခန်းအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့နှင့်ပတ်သက်၍ တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်သူ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ၏ သဘောတူခွင့်ပြု ချက်မရှိဘဲ ရောင်းချခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ တစ်နည်းနည်းလွှဲပြောင်းခြင်းများပြုလုပ်ကြပါရန် ကန်တုတ်ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကန်တုတ်တားမြစ်မှုကို မလိုက်နာပါက ဥပဒေနှင့်အညီ တရားစွဲဆိုဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဒေါ်ခင်စုစုဦး (LL.B, D.B.L) ဒေါ်အိစိန်(စဉ်-၁၉၁၁) (B.Sc, H.G.P, R.L, D.B.L)
အထက်တန်းရေးနေ့ (စဉ်-၃၇၆၄၇) ဒေါ်ခင်အိစိန်အောင် (စဉ်-၇၆၆၄၇)(LL.B, D.L.L)
တရားလွှတ်တော်ရေးနေ့များ
အမှတ်-၁၃၂ ၅၅လမ်း၊ ပထမထပ်၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၂၀၃၁၇၆၊ ၀၉-၇၃၁၃၆၀၀၉၊ ၀၉-၅၄၀၅၉၄၀

၀၉-၄၂၀၀၇၃၆၀၇
၀၉-၇၃၂၁၁၀၇၉
၀၉-၄၉၂၅၀၆၃၇
Car Rental, Sale & Services
ခရီးစဉ် အမျိုးမျိုး တစ်မျိုးပိုင်စားနှင့်
ပေးသိမ်းအမြန် ကားသစ် မျိုးစုံ
လျှောက်/နှစ်ချုပ်ဖြင့်
ရောင်း/ဝယ်/ငှားရမ်း ချိတ်သွင်း
ယာဉ်ပိုင်ရှင်များလည်း သက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

JADE MOTION ဘန်ကောက်(မြောက်) ဆာပာရီဇဝါလ်
သက်တမ်းအထူးစရိတ် ပတ္တရားကမ်းခြေ (11 to 17.4.15) သို့စဉ်
တောင်ကြီး-အင်းစေး၊ပင်းတယ-ဓမ္မစတီကာကြီး-ထမ်းစမ်းဂူ (11 to 15.4.15)
ထားဝယ်-ရှင်ကိုရှင်-မောင်းမကန်-ဓမ္မာရုံ (11 to 16.4.15) 150000/-
180000/-
0973123443, 095179754, 09254907896

ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများအတွက် သီးသန့်အခွင့်အရေး

(ရန်ကုန်/ပုသိမ်) CONDO ဈေးကွက်နှင့် မသက်ဆိုင်သော အောင်မြင်ဖွံ့ဖြိုးသော ဈေးကွက်ဖြစ်လာတော့မည်.....

တောင်ကြီးမြို့နှင့် ရှမ်းပြည်နယ်၏ 'ပထမဦးဆုံးသော'



နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ (၁၆)ထပ်
နန်းထိုက်ရွှေစင် CONDO

အထူးဈေးနှုန်းဖြင့်
(အခန်းအရေအတွက် ကန့်သတ်၍)
ရောင်းချပါမည်...



ယနေ့ (၁၂)လွှာထိ တည်ဆောက်ပြီးစီး၍
အခန်းအတွင်းပိုင်းပြင်ဆင်ထားမှု ကြည့်ရှုနိုင်ပါပြီ...

မြောက်သာပြောက်တက်-အရှေ့မြို့ပတ်လမ်း၊ ညောင်ရွှေဟော်ကုန်းရပ်၊ တောင်ကြီးမြို့။

LIKE US ON facebook
Ph: 09-5211622, 09-5211655
09-5210496
www.facebook.com/TaunggyiNangHlikeShweSin



ကြေးမုံ

ဟင်္သာတအသင်း

နှစ်ပတ်လည်စုံညီအစည်းအဝေးကျင်းပမည်

ဟင်္သာတအသင်းနှစ်ပတ်လည်စုံညီအစည်းအဝေးကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ သက်တော်ရှည်များ (သက်ကြီးပူဇော်ပွဲ) နိုင်ငံတော်မှ ဘွဲ့ထူးဂုဏ်ထူးချီးမြှင့်ခံရသူများနှင့် ၂၀၁၄ ခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းစာမေးပွဲ၌ ဂုဏ်ထူးရရှိသော အသင်းသူ/အသင်းသားများ၏ သားသမီးများအား ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်မည်ဖြစ်ပါသောကြောင့် အသင်းသူ၊ အသင်းသားများနှင့် ဟင်္သာတဒေသစုနွယ်ဝင်များ စုံညီစွာတက်ရောက်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျင်းပမည့်ရက် - ၂၉-၃-၂၀၁၅ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)

ကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက် ၈:၀၀နာရီ

ကျင်းပမည့်နေရာ - ဟင်္သာတအသင်းတိုက်၊ အမှတ်(၁၈၄/၁၈၆) (၄၅)လမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

တက်ရောက်လာသူ စဉ်းပိုသတ်များအား ဦးစိုးမြင့်-ဒေါ်ခင်ဝင်းမြင့်(သို့)ဟင်္သာတအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုးမြင့်နှင့် ဆက်သွယ်ရန်။

t r a n s i t (o h t o i f)

စက်မှုဝန်ထမ်းဟောင်းများအသင်း

ဒုတိယအကြိမ် အသင်းသားစုံညီအစည်းအဝေး ဖိတ်ကြားလွှာ

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ ယခင် အမှတ်(၁)နှင့် (၂)တို့တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြသော ဝန်ထမ်းဟောင်းများ အပါအဝင် စက်မှုဝန်ထမ်းဟောင်းများအားလုံး၏ ကျန်းမာရေးနှင့် လူမှုရေးကိစ္စရပ်များကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ ဒုတိယအကြိမ် အသင်းသားစုံညီအစည်းအဝေးကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပရန် စီစဉ်ထား ရှိပါသည်။

ကျင်းပပြုလုပ်မည့်ရက် - ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ မတ်လ ၂၈ရက်(စနေနေ့)

ကျင်းပပြုလုပ်မည့်အချိန် - နံနက် ၉:၀၀နာရီ

ကျင်းပပြုလုပ်မည့်နေရာ - စက်မှုဗဟိုရုံး၊ ရွှေတိဂုံအရှေ့ဘက်မုခ်၊ အာဇာနည်ဗိမာန်လမ်း၊ ရွှေနံ့သာလမ်းသွယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၁-၃၇၅၀၈၆

အသင်းဝင်သည်ဖြစ်စေ၊ မဝင်သည်ဖြစ်စေ၊ ဖိတ်စာရသည်ဖြစ်စေ၊ မရသည်ဖြစ်စေ၊ ရပ်နီးရပ်ဝေး ဒေသအနှံ့အပြားမှာ ရောက်ရှိနေကြသည့် စက်မှုဝန်ထမ်းဟောင်းများအားလုံး တက်ရောက်ကြပါရန် လှိုက်လှဲစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

အမှုဆောင်အဖွဲ့

စက်မှုဝန်ထမ်းဟောင်းများအသင်း

Advertisement for 'ရောင်သား' (Rang Da) featuring contact numbers and services.

Advertisement for 'Heincarrental.com' with phone numbers and website information.

Advertisement for 'ရွှေခေါင်းမင်း' (Shwe Sai Mein) with contact numbers and service details.

Advertisement for 'မူဆယ်မြို့' (Mawlay Mye) featuring a photo of a person and text about services.

Advertisement for 'THE NEWSKY MEDIA' featuring a photo of a person and text about media services.

Advertisement for 'ဆရာဒွေ' (Sara Dwe) with contact numbers and service details.

Advertisement for 'မူဆယ်မြို့' (Mawlay Mye) with detailed text and contact information.

Advertisement for 'ရောင်းရန်ရှိသည်' (For Sale) listing various equipment like PET machines.

Large advertisement for 'Win & San Diamonds and Fine Jewelry' with promotional text and dates.

Advertisement for 'AVSS' (Australian Awards Scholarship) with details about the program and contact information.



NEW MOTION Travels & Tours
အနောက်ပိုင်းအပန်းဖြေခရီးစဉ်များအတွက် အင်အားပြိုင်ဆိုင်ပါသည်။
ဧည့်သည်အဖွဲ့များအတွက် အထူးအကျိုးကျေးဇူးများကို ဖန်တီးပေးပါမည်။

● မြောက်ဦး - April; 13	● ထားဝယ်-ကန်ချောင်းပျံ - April; 13	အမှတ်-16၊ ကျွန်းတောင်လမ်း၊
● ပုဂံ - April; 12, 13, 17	● ဓမ္မစောင့် - April; 13, 15	စမ်းချောင်း။ Ph; 527 922,
● မိုးကုတ် - April; 13	● ဝပလီ - April; 13, 15	538 811, 09-731 48922,
● ပုဂံ-ရွှေစက်တော် - April; 13	● မန္တလေး-တောင်ကြီး - April; 12	09-4925 2911, 4925 2922.
● ပုဂံ-တောင်ကြီး - April; 11, 12	● အလောင်းတော်ကဿပ - April; 17	
● မန္တလေး - April; 14, 17	● တောင်ကြီး - April; 11, 12, 13, 17	

POPULAR STAR Travel & Services
ရန်ကင်းမြို့နယ်တွင် သင်္ကြန်ကားရောင်း

<p>ကောင်ကြီး - ဘင်းလေး - ပင်းတယ ကလေး - ထပ်ဆန်း - ငမူတော်ကကျ</p> <p>Mar 26 - 130000 ကျပ် Apr 11, 12, 13, 17 - 190000 ကျပ်</p>	<p>ပန္နက်လေး - ပင်းကုန်း ပြင်ဦးလွင် - စစ်ကိုင်း</p> <p>Mar 26 - 130000 ကျပ် Apr 12, 17 - 150000 ကျပ်</p>
--	--

● Scania (2+2) Bus, 3 Stars Hotel, Restaurants

အမှတ် ၈၄ | ပထမထပ် | နိုင်ငံလမ်း၊ ဌာနချုပ်ကွက်၊ အလုံမြို့နယ်၊
Ph : 01 2301866 , 09 5129134, 09 254007909, 09 799676523

သံတွဲမြို့ အထက(၁) နှင့် အထက(၁) အထက်တန်းကျောင်းများမှ အောင်မြင်စွာ အောင်မြင်ခဲ့ကြသူ အားပေးအားပေးပေးအပ်မည်။

အထက(၁) အထက်တန်းကျောင်းများမှ အောင်မြင်စွာ အောင်မြင်ခဲ့ကြသူ အားပေးအားပေးပေးအပ်မည်။ အထက(၁) အထက်တန်းကျောင်းများမှ အောင်မြင်စွာ အောင်မြင်ခဲ့ကြသူ အားပေးအားပေးပေးအပ်မည်။ အထက(၁) အထက်တန်းကျောင်းများမှ အောင်မြင်စွာ အောင်မြင်ခဲ့ကြသူ အားပေးအားပေးပေးအပ်မည်။

အထက(၁) အထက်တန်းကျောင်းများမှ အောင်မြင်စွာ အောင်မြင်ခဲ့ကြသူ အားပေးအားပေးပေးအပ်မည်။ အထက(၁) အထက်တန်းကျောင်းများမှ အောင်မြင်စွာ အောင်မြင်ခဲ့ကြသူ အားပေးအားပေးပေးအပ်မည်။ အထက(၁) အထက်တန်းကျောင်းများမှ အောင်မြင်စွာ အောင်မြင်ခဲ့ကြသူ အားပေးအားပေးပေးအပ်မည်။

အထက(၁) အထက်တန်းကျောင်းများမှ အောင်မြင်စွာ အောင်မြင်ခဲ့ကြသူ အားပေးအားပေးပေးအပ်မည်။ အထက(၁) အထက်တန်းကျောင်းများမှ အောင်မြင်စွာ အောင်မြင်ခဲ့ကြသူ အားပေးအားပေးပေးအပ်မည်။ အထက(၁) အထက်တန်းကျောင်းများမှ အောင်မြင်စွာ အောင်မြင်ခဲ့ကြသူ အားပေးအားပေးပေးအပ်မည်။

အထက(၁) အထက်တန်းကျောင်းများမှ အောင်မြင်စွာ အောင်မြင်ခဲ့ကြသူ အားပေးအားပေးပေးအပ်မည်။ အထက(၁) အထက်တန်းကျောင်းများမှ အောင်မြင်စွာ အောင်မြင်ခဲ့ကြသူ အားပေးအားပေးပေးအပ်မည်။ အထက(၁) အထက်တန်းကျောင်းများမှ အောင်မြင်စွာ အောင်မြင်ခဲ့ကြသူ အားပေးအားပေးပေးအပ်မည်။

အထက(၁) အထက်တန်းကျောင်းများမှ အောင်မြင်စွာ အောင်မြင်ခဲ့ကြသူ အားပေးအားပေးပေးအပ်မည်။ အထက(၁) အထက်တန်းကျောင်းများမှ အောင်မြင်စွာ အောင်မြင်ခဲ့ကြသူ အားပေးအားပေးပေးအပ်မည်။ အထက(၁) အထက်တန်းကျောင်းများမှ အောင်မြင်စွာ အောင်မြင်ခဲ့ကြသူ အားပေးအားပေးပေးအပ်မည်။

Konica ချော့ဆုတ် Wedding Dress Photo Studio



ဝိုင်းဝိုင်းခမ်းလှိုင်

ဘွဲ့ခါတ်ပုံ၊ ဘွဲ့ဝတ်ပုံ
မိတ်ကပ်ဆံပင် အတွက်
ကြိုတင် စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပြီ။

- အမှတ် (၇၀) ၊ လမ်းမတော် လှည်းတန်းလမ်း ၊ ၁၀ လမ်း နှင့် ၁၁ လမ်းကြား ၊ လမ်းမတော်မြို့နယ် ၊ ရန်ကင်းမြို့ ၊ ဝန်း- ၂၂၅၀၀၄
- အမှတ် (၃၆) ၊ လှည်းတန်းမီးပွိုင့်အနီး ၊ ရန်ကင်းမြို့အင်းစိန်လမ်းမ ၊ တဟရွတ် ၊ ဝန်း- ၅၂၅၀၀၄

ပိုင်ပိုင်ကိုယ်တိုင်ဆောင်ရွက်ရမည့် | 09-794553998, 09-876543210

<p>လှိုင်၊ အုတ်ကျင်းဘူတာရုံလမ်း၊ အဆင့်မြင့် Condo (အင်းစိန်လမ်းမအနီး)၊ (1875 sqft)၊ MB(3)ခန်း၊ AC(5)၊ Water-Heater, Lift, ကားပါကင်, အဆင့်မြင့်မြင်ဆင်ပြီး ချော့နှုန်း = 2650 သိန်း</p>	<p>လှိုင်ဘဟဟ၊ ရွှေကမ်းသာလာအိမ်ရာ (25' x 75') ပါမော်မြေ ဝင်ပေါက်မှတ်တိုင်အနီး ချော့နှုန်း = 650 သိန်း</p>
--	--

အချစ်ကလေးအဖေအဖျား များပြန်လည်ညွှန်ကြားပါသည်။



လူကြီးမင်းတို့၏ JASPER MOTOR ကားအရောင်းပြခန်းကို အမှတ်(209)၊ ကနားလမ်း ၊ အလုံတာဝါအနီး၊ အလုံမြို့နယ်တွင် ၂၇.၃.၂၀၁၅ ရက်နေ့၌ ဖွင့်လှစ်နိုင်ခြင်းအတွက် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း...

မှ/ Infinity Investment Co., Ltd.

နိုင်ငံတကာရှိ တက္ကသိုလ်ကြီးများမှ ပေးအပ်မည့် ဘွဲ့ ကြိုပု၊ ဘွဲ့လွန်ဒီဂရီများ ရယူနိုင်ရန် ဝင်ခွင့်ကျောက်ကျွေးခေါ်ယူခြင်း

<p>Date 30-03-2015 (Monday) Time 9:30 to 12:30 PM Venue SR Worldwide Education Office</p>	<ul style="list-style-type: none"> ■ မြန်မာနိုင်ငံမှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းနှင့် IGCSE အောင်မြင်ထားပြီး ဆေးတက္ကသိုလ်များသို့ တက်ရောက်လိုသူများအတွက် Medical Preparation Program ■ Engineering တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းများအတွက် Civil, Electrical, Mechanical, Mechatronics, Aerospace, Pilot Studies, Architecture တက္ကသိုလ်များ ■ Business တက္ကသိုလ်ကို ဝင်တန်းများအတွက် Marketing, Management, Accounting, Entrepreneurship, International Business, Finance, HRM တက္ကသိုလ်များ ■ Information Technology (Networking, Software, Game & Animation, Computing, Cyber Forensics, Business Information System), Tourism & Hospitality, Mass Communication & Journalism, Publish Relations, Music & Dance နှင့် Fashion Design တက္ကသိုလ်များ
---	--

အသေးစိတ် သိရှိလိုပါက **SR WORLDWIDE EDUCATION** Level 4, MMC City Campus 47/48 Bahosi Building, Lanmataw Township, 11131, Yangon, Myanmar. Phone - 01 210 765, 09 542 8848, 09 543 8848 Email - info@sr-education.com Website - www.sr-education.com

လှိုက်လှဲစွာ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း နှင့် အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း



၁၂-၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့ (ပြည်ထောင်စုနေ့) တွင်ကျရောက်ခဲ့သည့် Popular Plastic Group ၏ နှစ် (၃၀) ပြည့် 'ပုလဲရတု' တိုင်အောင် 'ပြည်တွင်းမြန်မာနိုင်ငံသားတိုင်းရင်းသားလုပ်ငန်းရှင်တစ်ဦး' အဖြစ် အောင်မြင်စွာရပ်တည်ခွင့်ပေးသည့်အတွက် ဝယ်ယူအားပေးကြသော မိဘပြည်သူများ၊ နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ အရောင်း ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် မိတ်ဟောင်းမိတ်သစ်များအား လှိုက်လှဲစွာအထူးပင် ကျေးဇူးတင်ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါ ကြောင်းနှင့် နောင်လာမည့် ရတုပေါင်းများစွာကိုလည်း Popular Plastic Group နှင့်အတူ မြန်မာနိုင်ငံ သူ/နိုင်ငံသားများ အားလုံးအောင်မြင်စွာဖြတ်ကျော်နိုင်ပြီး ကျန်းမာ၊ ချမ်းသာကြပါစေကြောင်း ဆုတောင်း မေတ္တာပို့သအပ်ပါသည်။

Popular Plastic Group
ဝန်ထမ်းမိသားစုများ

၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ မတ်လ (၁၄)ရက်နေ့၊ အမှတ်(၃၀၀)၊ (၉)လမ်း၊ ရန်ကုန်စက်မှုဇုန်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့တွင်ကျင်းပခဲ့သော



KTK ELECTRICAL ENGINEERING CO., LTD.

၏

Factory Grand Opening နှင့် NEX Switchgear Launching

အခမ်းအနားသို့ ကြွရောက်ချီးမြှင့်ပေးကြပါသော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ လျှပ်စစ်နှင့်စွမ်းအင် ဝန်ကြီး ဦးဉာဏ်ထွန်းဦး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရခိုင်တိုင်းရင်းသားရေးရာနှင့်အလုပ်သမားရေးရာဝန်ကြီး ဦးဖော်အေးမောင်၊ မြန်မာနိုင်ငံလုံး ဆိုင်ရာ ပြင်သစ်သံအမတ်ကြီး Mr. Thierry Mathou၊ Schneider Electric (Myanmar Branch) မှ Country President - Mr. Pascal Reigner ၊ ဌာနဆိုင်ရာအသီးသီးမှ ဂုဏ်သရေရှိလူကြီးမင်းများ၊ လုပ်ငန်းရှင်ကြီးများ၊ အဘက်ဘက်မှ ဝိုင်းဝန်းကူညီ ပေးခဲ့ကြသောလုပ်ဖော်ကိုင်ဘက်များ၊ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများနှင့် သူငယ်ချင်းများကိုလည်းကောင်း၊ မေတ္တာလက်ဆောင်မွန်နှင့် ပန်းခြင်းများပေးပို့၍ဂုဏ်ပြုပေးကြသော မိတ်သင်္ဂဟများကိုလည်းကောင်း၊ Facebook၊ Email နှင့် Viber တို့မှဂုဏ်ပြုပေးကြ သော မိတ်သင်္ဂဟများနှင့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူ တစ်ဦးချင်းစီကို အထူးပင် လိုက်လျှောက်လှဲလှဲ ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။

လေးစားစွာဖြင့်

KTK Electrical Engineering Co., Ltd.



GOLDEN CITY
NATIONAL LANDMARK
EXCLUSIVELY YOURS



GOLDEN CITY မိသားစုမှ
နှစ်သစ်သင်္ကြန်မှာ ရွှင်လန်းချမ်းမြေ့ကြပါစေလို့
ဆုမွန်ကောင်းတောင်းလိုက်ပါတယ်။

မြန်မာ့နှစ်ကူးလက်ဆောင် ဧပြီလ (၁)ရက်နေ့ မှ မေလ (၃၁)ရက်နေ့ထိ
ပထမဆုံး အခန်းကြိုတင်စာရင်းပေးသွင်းသူ (၁၀)ဦးအတွက်သာ
8% Discount + US \$ 3,000 Trip Package (or) Electronic Set Package



Hotline: +95(0)1-8605111 +95(0)1-8605222
Project Address: Yankin Road, CMA Old Building, Yankin Township, Yangon Myanmar
f Golden City Myanmar Website: www.glredcl.com Email: goldencity@glredcl.com
Developer: Golden Land Real Estate Development Co., Ltd.



t x|0rfenfamufif
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ရေတွင်း၊ ရေကန် ဝါယံကမကြီး
a'at ;&(c)M i f(ajrmi fjr)
အသက်(၉၅)နှစ်
 ဦးထွန်းလင်း (PMG Co.,Ltd)-ဒေါ်ရင်ရင်စိုး၊ ဒေါက်တာဘိုဝင်း (Peace Co.,Ltd) တို့၏ ချစ်လှစွာသောမိခင်ကြီး ဒေါ်အေးရီ(ခ)ခွာရှုအင်း အသက်(၉၅)နှစ်သည် ၂၃-၃-၂၀၁၅ရက် (တနင်္လာနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားပါကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာနှင့်ဒါရိုက်တာအဖွဲ့
 Asia Power Quality Electric Co.,Ltd

အောက်မေ့သတိရခြင်း
 ဒေါ်ခင်လှဝင်း အသက်(၇၂)နှစ် မော်တလီနန်းဂျက်ဆင်ကျောင်း(ငြိမ်း) မော်လမြိုင် ၁၈-၃-၂၀၁၅ရက် နံနက်တွင် ခေါ်တော်မူခြင်းခံရကြောင်း သိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ အောက်မေ့သတိရပါသည်။
အစ်ကိုအစ်မများ-ဘဌေး၊ ဘေဘီ၊ ခင်မြင့်

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးမြအောင် (၇၀) နှစ်
 အစ်ကိုကြီးမြအောင် B.Econ. (DE) 1971 သည် (၂၂-၃-၂၀၁၅)ရက် ၁၁:၄၅ နာရီတွင်ကွယ်လွန်သွားသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်(၁၉၆၇-၇၁)သုတေသနဌေးများ

b' EZ0e
သက်တော်(၇၇)နှစ် ဝါတော်(၅၈)ဝါ
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၊ ဘိုးတန်းရပ်ကွက်၊ အသောကရုံကျောင်းတိုက်၏ ဦးစီးဓာန နာယကဆရာတော်၊ မြို့နယ်သံဃာ့ဌာန (မဟာဒါရ) သာသနဓဇ (အစိုးရ မြောက်ပိုင်း) ဘဒ္ဒန္တဓဇ အရှင်သုမြတ်သည် (၁၃၇၆ခုနှစ်၊ နှောင်းတန်းလဆန်း ၂၈ရက်) ၂၁-၃-၂၀၁၅ရက် ည ၉:၅၅နာရီတွင် ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူပါသဖြင့် (၁၃၇၆ခုနှစ်၊ နှောင်းတန်း လဆန်း ၈ရက်) ၂၇-၃-၂၀၁၅ရက် မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် သာဓကိဋ္ဌန အန္တိမဇာပန အခမ်းအနား ပြုလုပ်ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဒါယကာ၊ ဒါယိကာမအပေါင်းသိစေရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
ဈာပနာဖြစ်မြောက်ရေးအဖွဲ့

t x|0rfenfamufif
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်းဒါယိကာမကြီး
a' :qi (Mwv)
အသက်(၈၄)နှစ်
 မြတ်မြို့နယ်အသင်းဥက္ကဋ္ဌ၊ ဝဏ္ဏကျော်ထင် ဦးမြအောင်(အဂ္ဂမဟာသီရိသုဓမ္မဏီဇောတဓရ-ဥက္ကဋ္ဌ၊ ယုဇနကုမ္ပဏီလီမိတက်) ဒေါ်အေးအေးမော်တို့၏ မိခင်သည် ၂၃-၃-၂၀၁၅ရက် (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၂:၃၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
နာယက၊ အမှုဆောင်များ
 ပုလောမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)

t x|0rfenfamufif
a' :jrMnf
အသက်(၉၂)နှစ်
 ဒေါက်တာသက်နိုင်(ပါမောက္ခ၊ ရူပဗေဒဌာန၊ စစ်ကိုင်းတက္ကသိုလ်)၏ ချစ်လှစွာသော မိခင် ဒေါ်မြကြည်သည် ၁၃-၃-၂၀၁၅ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
အဂ္ဂမဟာသီရိသုဓမ္မဏီဇောတဓရ ဦးမောင်မောင်-ဒေါ်သက်သက်နိုင်မိသားစု
 ASIA EXPRESS (Yangon)CO.,LTD

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်သန်းစိန်(ပြန်တန်ဆာ) အသက်(၇၈)နှစ်
 သူငယ်ချင်းဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးကျော်သက်နိုင်-ဒေါ်ကြည်ဖြူဝင်းတို့၏ မိခင်ဒေါ်သန်းစိန်သည် ၂၂-၃-၂၀၁၅ရက်နေ့တွင်ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
စစ်တက္ကသိုလ်အမှတ်စဉ်(၃၃)မှသူငယ်ချင်းမိသားစုများ

t x|0rfenfamufif
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ရေတွင်း၊ ရေကန်၊ ဒါယိကာမကြီး
a'at ;&(c)M i f(ajrmi fjr)
အသက်(၉၅)နှစ်
 ဦးထွန်းလင်း(PMG Co.,Ltd)-ဒေါ်ရင်ရင်စိုး၊ ဒေါက်တာဘိုဝင်း (Peace Co.,Ltd)တို့၏ ချစ်လှစွာသောမိခင်ကြီး ဒေါ်အေးရီ(ခ)ခွာရှုအင်း အသက်(၉၅)နှစ်သည် ၂၃-၃-၂၀၁၅ရက် (တနင်္လာနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားပါကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာနှင့်ဒါရိုက်တာအဖွဲ့
 Asia General Electric Co.,Ltd

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ဆင်(မြတ်)
အသက်(၈၄)နှစ်
 မြန်မာနိုင်ငံငွေလုပ်ငန်းအဖွဲ့ချုပ် ဥက္ကဋ္ဌ ဝဏ္ဏကျော်ထင် ဦးမြအောင်(ဥက္ကဋ္ဌ၊ ယုဇနကုမ္ပဏီလီမိတက်)-ဒေါ်အေးအေးမော်တို့၏ မိခင် ဒေါ်ဆင်(မြတ်)၊ အသက်(၈၄)နှစ်သည် ၂၃-၃-၂၀၁၅ ရက်(တနင်္လာနေ့) နံနက် ၀၂:၃၅ မိနစ်တွင် အာရုံတော်ဝင် ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
ဦးတင်မြင့်နှင့်မိသားစု၊ ပံ့ပိုးငွေပေးသူများနှင့်အတူထုတ်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီ

t x|0rfenfamufif
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်းဒါယိကာမကြီး
a' :pdv (f) t dp & efajrmi fjr)
အသက်(၉၅)နှစ်
 ဦးထွန်းလင်း-ဒေါ်ယဉ်ယဉ်စိုး၊ ဦးသိန်းဝင်း-ဒေါ်ယဉ်ယဉ်ဝင်းတို့၏ ချစ်လှစွာသော မိခင်ကြီး ဒေါ်စိန်လှိုင်(ခ)အိန်စွယ်လှ အသက်(၉၅)နှစ်သည် ၁၄-၃-၂၀၁၅ရက် (စနေနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာနှင့်ဒါရိုက်တာအဖွဲ့
 General Electric Group Co.,Ltd.
 (TCL Airconditioner)

t x|0rfenfamufif
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ရေတွင်း၊ ရေကန်ဒါယိကာမကြီး
a'at ;&(c)M i f(ajrmi fjr)
အသက်(၉၅)နှစ်
 ဦးထွန်းဝင်း(M.D, GEG Co.,Ltd)၊ ဦးစန်းနိုင်၊ ဦးထွန်းလင်း(PMG Co.,Ltd) ဒေါက်တာဘိုဝင်း(Peace Co.,Ltd)တို့၏ ချစ်လှစွာသော မိခင်ကြီး ဒေါ်အေးရီ(ခ)ခွာရှုအင်း အသက်(၉၅)နှစ်သည် ၂၃-၃-၂၀၁၅ရက်(တနင်္လာနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဒါရိုက်တာအဖွဲ့၊ ရန်ကုန်နှင့် မန္တလေးရုံးဝန်ထမ်းများ
 General Electric Group Co.,Ltd.
 (TCL Airconditioner)

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ဆင်(မြတ်)
အသက်(၈၄)နှစ်
 မြန်မာနိုင်ငံငွေလုပ်ငန်းအဖွဲ့ချုပ် ဥက္ကဋ္ဌ ဝဏ္ဏကျော်ထင် ဦးမြအောင်(ဥက္ကဋ္ဌ၊ ယုဇနကုမ္ပဏီလီမိတက်)-ဒေါ်အေးအေးမော်တို့၏ မိခင် ဒေါ်ဆင်(မြတ်)၊ အသက်(၈၄)နှစ်သည် ၂၃-၃-၂၀၁၅ ရက်(တနင်္လာနေ့) နံနက် ၀၂:၃၅ မိနစ်တွင် အာရုံတော်ဝင်ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင်နှင့်အလုပ်အမှုဆောင်များ
 မြန်မာနိုင်ငံငွေလုပ်ငန်းအဖွဲ့ချုပ်

t x|0rfenfamufif
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်းဒါယိကာမကြီး
a' :pdv (f) t dp & efajrmi fjr)
အသက်(၉၅)နှစ်
 ဦးထွန်းလင်း-ဒေါ်ယဉ်ယဉ်စိုး၊ ဦးသိန်းဝင်း-ဒေါ်ယဉ်ယဉ်ဝင်းတို့၏ ချစ်လှစွာသော မိခင်ကြီး ဒေါ်စိန်လှိုင်(ခ)အိန်စွယ်လှ အသက်(၉၅)နှစ်သည် ၁၄-၃-၂၀၁၅ရက် (စနေနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာနှင့်ဒါရိုက်တာအဖွဲ့
 General Electric Group Co.,Ltd.
 (TCL Airconditioner)

အမည် ပြောင်း ဦးထွန်းလင်း(၂၂/ကခက(နိုင်)၀၈၂၅၁၁)၏သားဖြစ်သူ မောင်မြင့်မြတ်သူအား မောင်ဘုန်းလင်းသန့်ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်။
မောင်ဘုန်းလင်းသန့်

t x|0rfenfamufif
OBvi p#
အသက်(၇၇)နှစ်
မန်နေဂျာ(ငြိမ်း)၊ ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းဌာန၊ မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်
 ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်တောင်ပိုင်းမြို့နယ်၊ (၁၈)ရပ်ကွက်၊ ပုလဲရတနာလမ်း၊ အမှတ် (၉၉)နေ ဒေါက်တာအောင်လေး-ပါမောက္ခဒေါက်တာဘိုဝင်း(အသင်းအထူးကု ဆရာဝန်ကြီး-မန္တလေးဆေးရုံကြီး)တို့၏ မိခင်သည် ၁၃-၃-၂၀၁၅ရက်(ကြာသပတေးနေ့)တွင် ခရစ်တော်၌ အိပ်ပျော်သွားကြောင်း သိရှိရသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ပါမောက္ခဦးခင်မောင်ဝင်း(အသင်းအထူးကုဆရာဝန်ကြီး)
ဒေါက်တာဒေါ်ခင်လေးရီမိသားစု

t x|0rfenfamufif
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး
a' :qi (Mwv)
အသက်(၈၄)နှစ်
 မြတ်မြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဝဏ္ဏကျော်ထင် ဦးမြအောင် (အဂ္ဂမဟာသီရိသုဓမ္မဏီဇောတဓရ-ဥက္ကဋ္ဌ၊ ယုဇနကုမ္ပဏီလီမိတက်)-ဒေါ်အေးအေးမော်တို့၏ မိခင်သည် ၂၃-၃-၂၀၁၅ရက် (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၂:၃၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်ကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ
တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး

t x|0rfenfamufif
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ရေတွင်း၊ ရေကန်၊ ဒါယိကာမကြီး
a'at ;&(c)M i f(ajrmi fjr)
အသက်(၉၅)နှစ်
 ဦးထွန်းလင်း(PMG Co.,Ltd)-ဒေါ်ရင်ရင်စိုး၊ ဒေါက်တာဘိုဝင်း (Peace Co.,Ltd)တို့၏ ချစ်လှစွာသောမိခင်ကြီး ဒေါ်အေးရီ(ခ)ခွာရှုအင်း အသက်(၉၅)နှစ်သည် ၂၃-၃-၂၀၁၅ရက် (တနင်္လာနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားပါကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
အလုပ်အမှုဆောင်များ၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးငွေလုပ်ငန်းအဖွဲ့ချုပ်

t x|0rfenfamufif
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ရေတွင်း၊ ရေကန် ဒါယိကာမကြီး
a'at ;&(c)M i f(ajrmi fjr)
အသက်(၉၅)နှစ်
 ဦးထွန်းလင်း (PMG Co.,Ltd)-ဒေါ်ရင်ရင်စိုး၊ ဒေါက်တာဘိုဝင်း(Peace Co.,Ltd)တို့၏ ချစ်လှစွာသောမိခင်ကြီး ဒေါ်အေးရီ(ခ)ခွာရှုအင်း အသက်(၉၅)နှစ်သည် ၂၃-၃-၂၀၁၅ရက် (တနင်္လာနေ့) တွင် ကွယ်လွန်သွားပါကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဦးအောင်ထိန်း၊ ဦးအောင်ခင်
ကမ္ဘာကျော် ဆောက်လုပ်ရေး
 Triumph Light Co.,Ltd

Orfenfamufif
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ရေတွင်း၊ ရေကန် ဒါယိကာမကြီး
a'at ;&(c)M i f(ajrmi fjr)
အသက်(၉၅)နှစ်
 ဦးထွန်းလင်း၊ ဒေါက်တာဘိုဝင်းတို့၏မိခင်ကြီး ဒေါ်အေးရီ(ခ)ခွာရှုအင်းသည် ၂၃-၃-၂၀၁၅(တနင်္လာနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
0efkrfrsm
 Peace Co.,Ltd

t x|0rfenfamufif
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ရေတွင်း၊ ရေကန်၊ ဒါယိကာမကြီး
a'at ;&(c)M i f(ajrmi fjr)
အသက်(၉၅)နှစ်
 ဦးထွန်းလင်း(PMG Co.,Ltd)-ဒေါ်ရင်ရင်စိုး၊ ဒေါက်တာဘိုဝင်း (Peace Co.,Ltd)တို့၏ ချစ်လှစွာသောမိခင်ကြီး ဒေါ်အေးရီ(ခ)ခွာရှုအင်း အသက်(၉၅)နှစ်သည် ၂၃-၃-၂၀၁၅ရက် (တနင်္လာနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားပါကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာနှင့်ဒါရိုက်တာအဖွဲ့
 Peace Myanmar Electric Co.,Ltd
 (Mitsubishi Electric)

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်သင်းသင်းရီ
အသက်(၅၅)နှစ်
 EMBA 11th Batch ပု ဦးတင်ထွဋ်၏ဇနီး ဒေါ်သင်းသင်းရီ (၅၅)နှစ်သည် (၂၃-၃-၂၀၁၅) ရက်နေ့တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
EMBA 11th Batch ပု ဦးအစ်ကိုမောင်နမများ

Orfenfamufif
armi kufi OD
အသက်(၁၂)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့နေ ဗိုလ်မှူးကြီးကျော်သူ(ငြိမ်း)-ဒေါက်တာစာပယ်မြင့်(အထူးကုဆရာဝန် (အဏုဇီဝဗေဒ)) ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးတို့၏ ချစ်လှစွာသော သားဖြစ်သူ မောင်ထက်ပိုင်ဦးသည် ၁၅-၃-၂၀၁၅ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ညွှန်ကြားရေးမှူး(ဓာတ်ခွဲ)၊ အရာထမ်း၊ အမှုထမ်း မိသားစု
ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဓာတ်ခွဲဆိုင်ရာဌာန (NHL)

t x|0rfenfamufif
 ဗိုလ်ကြီးဒေါ်ချစ်ချစ်(ငြိမ်း)၏ညီမ ဒေါက်တာဒေါ်နီလာစိုး အသက်(၆၀) (ပြည်နယ်ဆေးရုံအုပ်ကြီး-လှိုင်ကော်)သည် ၈-၃-၂၀၁၅ရက်၌ ကွယ်လွန်သွားခြင်းနှင့် ဗိုလ်ကြီးဒေါ်ကျင်သန်း(ငြိမ်း)၏မောင် ဒေါက်တာဘုန်းဆိုင်(၇၁)နှစ်သည် ၂၀-၃-၂၀၁၅ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားပါကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
အပတ်စဉ်(၅) စစ်သူနာပြုသင်တန်း
တပ်ဆွယ်မှ သူငယ်ချင်းများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်သင်းသင်းရီ
အသက်(၅၅)နှစ်
 ချစ်သူငယ်ချင်း ကိုတင်ထွဋ်၏ဇနီး မသင်းသင်းရီ (၅၅)နှစ်သည် (၂၃-၃-၂၀၁၅) ရက်နေ့တွင် ရုတ်တရက်ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
မျိုးဝင်းသန်းနှင့် ဝိုင်း

OrfenfaMuxif a' :qiñwv (၈၄)နှစ်

၀ဏ္ဏကျော်ထင်ဦးဌေးမြင့်-ဒေါ်အေးအေးမော်တို့၏မိခင်ကြီး ဒေါ်ဆင့်အသက်(၈၄)နှစ် သည် ၂၃-၂-၂၀၁၅ (တနင်္လာနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူ မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအုန်းမြင့်-ဒေါ်နုနုဆွေ မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန

OrfenfaMuxif a' :qiñwv (၈၄)နှစ်

၀ဏ္ဏကျော်ထင်ဦးဌေးမြင့်-ဒေါ်အေးအေးမော်တို့၏မိခင်ကြီး ဒေါ်ဆင့်အသက်(၈၄)နှစ် သည် ၂၃-၂-၂၀၁၅ (တနင်္လာနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူ မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်အေး-ဒေါ်ညွန့်တင် မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန

OrfenfaMuxif uxif (33)Eñf

ကိုကျော်ထင် (၃၃)နှစ် [အမက(၂)၊ ဗဟန်း(ကျောင်းသားဟောင်း)]သည် ၂၄-၃-၂၀၁၅ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။

ဇေယျာလတ်၊ ဒါရိုင်းလင်း၊ အေးချိုချိုအောင်၊ နှင်းလွှာ၊ နီလာခိုင်၊ ဇေပြည့်၊ ကော်ထင်လင်း၊ မင်းဟန်ထွန်း၊ အမက(၂) ဗဟန်းမှ သူငယ်ချင်းများ



ဘုရားရဟန်းတန်ဆောင်ဝါယီကာမကြီး a' :&ñawmif (95)Eñf

တောင်ငူမြို့နေ (ဦးဖိုးကုန်း-ဒေါ်အေး)တို့၏သမီး၊ (ဦးကောင်း)၏ဇနီး၊ အမှတ်(၁၄၆)၊ ဗိုလ်နတ်ကျော်လမ်း၊ (၄၉)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ရန်ကုန်မြို့နေ ဒေါ်ခင်ညို(စက်မှုစားကုန်-ငြိမ်း) ဦးဖိုးမြင့်(တပ်ကြပ်ကြီး-ငြိမ်း)တို့၏အဖေ၊ ဦးဖိုးမြင့်(ကျောင်းအုပ်ကြီး-ငြိမ်း) ထ-၂ ပန်းဘဲတန်း၊ လ-၃၊ လှိုင်) ဦးသန်းဌေး-ဒေါ်တင်အုန်းလှိုင်(APM Collection) (ဦးဖိုးတင်) ဦးဖိုးဆင့်(ထ-၂၊ ပန်းဘဲတန်း)တို့၏ ကျေးဇူးရှင်မိခင်ကြီး၊ မြေး ၁၁ယောက်တို့၏အဘွား၊ မြစ်ခြောက်ယောက်တို့၏ဘွားဘွားသည် ၂၃-၃-၂၀၁၅ (တနင်္လာနေ့) ည ၇:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၄-၃-၂၀၁၅ (အင်္ဂါနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် ရေထူးသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးစီးပါကြောင်း။ [ကွယ်လွန်သူအား ရည်စူး၍ ၂၃-၃-၂၀၁၅ (တနင်္လာနေ့) နံနက်ပိုင်းတွင် အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ တန်ဆောင်၊ ဝါယီကာမကြီး a' :Mnñt ifpñ (၈၈)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ မြို့သစ်(က+ခ)ရပ်ကွက်၊ (ခ/၇)လမ်း၊ အမှတ်(၂၃၃)နေ (ဦးစံဘော်-ဒေါ်စောခင်)တို့၏ သမီး၊ (ဦးခင်စု)၏ ဇနီး၊ (ဦးမောင်မောင်အေး)-ဒေါ်မြင့်မြင့် ဦးစိန်ဝင်း-ဒေါ်ခင်ဆွေတင် (ဦးသန်းဝင်း)တို့၏မိခင်၊ မဖြူငြိမ်းချမ်း၊ မအေးကျော့ဖြူ (အမက-၃၃၊ လှိုင်သာယာ)၊ မစိမ့်မိမ့်သု (အထက-၂၊ လှိုင်သာယာ)၊ မထက်အိမ်ခြံဝင်း၊ မောင်ညွှတ်စွမ်းအောင်တို့၏အဘွားသည် ၂၆-၃-၂၀၁၅ (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၄:၀၅နာရီတွင် အင်းစိန်ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၈-၃-၂၀၁၅ (စနေနေ့) ညနေ ၃ နာရီတွင် ထိန်ပင်အအေးတိုက်မှ ထိန်ပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။(နေအိမ်မှ ကားများ မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

OrfenfaMuxif (၈၅)နှစ် လ/ထစက်ရုံမှူး(ငြိမ်း)၊ ဘီလင်းသကြားစက်၊ စက်မှု(၁)

ရန်ကုန်မြို့၊ အလုံမြို့နယ်၊ ဆင်မင်းရပ်ကွက်၊ သိပုံလမ်း၊ အမှတ်(၄၉) ခုနစ်လှာနေ (ဦးခင်စု) (စိတ်ပျိုးရေးမင်းကြီး-ငြိမ်း)-ဒေါ်မမဖြူတို့၏သား၊ (ဦးပု-ဒေါ်နုခင်း)တို့၏သားသမက် (ဒေါ်ခင်မြင့်)၏ခင်ပွန်း၊[ဦးတင်မြင့်(လ/ထ အင်ဂျင်နီယာချုပ်၊ မြန်မာ့လူဝတ်စုံအဖွဲ့အစည်း)-ဒေါ်သန်းသန်းလှိုင်တို့၏အစ်ကို(ဒေါ်ထားနွဲ့) (ဒေါ်စိန်သွင်) (ဒေါ်တင်ညွန့်)တို့၏မောင်၊ ဦးစိန်သန်းမြင့်(ကစေ-၂၊ ဘီလင်း) ဒေါ်ယဉ်စိန်ဖြူ(ကစေ-၂၊ ဘီလင်း)၊ ဦးခင်မြင့်၊ ဦးစိန်ဝင်းမြင့် (စစ်မီးရေးရာ)၊ စစ်ဆေးရေးဌာန၊ အထူးစစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန၊ နေပြည်တော်]-ဒေါ်အေးမူတို့၏မိခင်၊ မြေးလေးယောက်တို့၏အဘိုး၊ ဦးတင်မြင့်သည် ၂၅-၃-၂၀၁၅ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ညနေ ၅:၅၀နာရီတွင် ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၇-၃-၂၀၁၅ (သောကြာနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် ထိန်ပင်အအေးတိုက်မှ ထိန်ပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁:၃၀နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) [ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၃၀-၃-၂၀၁၅ (အင်္ဂါနေ့) နံနက်တွင် အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဝါယီကာမကြီး OrfenfaMuxif (၈၅)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ လသာလမ်း၊ အမှတ်(၁၇)နေ ဒေါ်ခင်စု၏ချစ်လှစွာသော ခင်ပွန်း၊ ဦးမြင့်ချို-ဒေါ်ကျော့ကျော့ရီ၊ ဒေါ်တင်တင်ဝင်း-Dr. ဝင်းကြည်၊ ဦးကြည်လှိုင်-ဒေါ်မြတ်မြတ်မိုး၊ ဒေါ်ဝါဝါဝင်း-ဦးခင်မောင်သန်း၊ ဦးဇော်လှိုင်-ဒေါ်ကြည်ကြည်အေး၊ ဦးအောင်ကျော်-ဒေါ်သော်တာဝင်းတို့၏မိခင်၊ မြေး ၁၉ ယောက်တို့၏ ချစ်လှစွာသောအဘိုး ဦးခင်စု(ခ)ဦးဘသိန်းသည် ၂၄-၃-၂၀၁၅ ရက် မွန်းလွဲ ၂:၄၅နာရီတွင် နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၈-၃-၂၀၁၅ရက် နံနက် ၁၁နာရီတွင် နေအိမ်မှ ရေထူးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်ပူသွင်းသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ရေဝါ၊ ထီး ဝါယီကာမကြီး t &ñawmif k&ñawmif (72)Eñf

မိတ္ထီလာမြို့နယ်၊ ကန်တောင်အုပ်စု၊ ပန်းတိန်ကုန်းကျေးရွာနေ ဒေါ်ခင်စန်းကြည်၏ခင်ပွန်း၊ ဦးအောင်မင်းထွန်း-ဒေါ်ပြည့်မြင့်ဖြူ၊ ဗိုလ်ကြီးအေးဝင်းထွန်း-ဒေါ်သင်းသင်းနွယ်၊ မင်းယဉ်ထွန်း၊ ဒေါ်ပင်ပင်လှိုင်ကြီးအောင်-ဒေါ်ခင်သက်ဝေထွန်းတို့၏မိခင်၊ မြေးငါးယောက်တို့၏ အဘိုးသည် ၂၅-၃-၂၀၁၅ရက် မွန်းလွဲ ၂:၄၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၇-၃-၂၀၁၅ ရက် ညနေ ၃ နာရီတွင် ကန်တောင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ [ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၃၁-၃-၂၀၁၅ ရက် နံနက်တွင် နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

OrfenfaMuxif (65)Eñf B.Sc Botany

ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်လှပင်ကျောင်းသားဟောင်း (၁၉၅၅-၅၉) ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်လှပင်ကျောင်းသားဟောင်း (၁၄/၁)ရပ်ကွက်၊ မြင့်သာ (၁၀)လမ်း၊ အမှတ်(၁၆၄/၂)၊ ပထမထပ်(A-2)နေ (ဗိုလ်ကြီးညွန့်တင်-ဒေါ်တင်တင်လေး)တို့၏သား၊ ဆရာမ ဒေါ်နွဲ့နွဲ့ဝင်း (အမက-၅၇၊ တောင်ငူကလောင်-ငြိမ်း)၏အစ်ကိုသည် ၂၅-၃-၂၀၁၅ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၅:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၇-၃-၂၀၁၅ (သောကြာနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ရေထူးတရားတော်မှ ထိန်ပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၁:၁၅နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) [ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၃၁-၃-၂၀၁၅ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၇ နာရီမှ ၁၀ နာရီအထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

OrfenfaMuxif touf(6၀)

တစ်ကြီးကျောင်းဆရာတော်ဦးနာဂဝံသာ၊ ရေကျော်မြောက်ကျောင်းဆရာတော် ဦးဝိသုကာတို့အားဦးတင်ထား၍ တစ်ကြီးကျေးရွာနေ (ဦးမိမိ)-ဒေါ်ခင်စိန်တို့၏သား၊ (ဦးလှကြိုင်-ဒေါ်အုန်းအုန်း)တို့၏သားသမက်၊ အင်းစိန်ရွာပနေဦးကိုကြီး(ဒေါ်အုန်းအုန်း) (ဦးကိုကြီး)-ဒေါ်စိန်မိုး (ဦးတင်ဝင်း) (ဦးအောင်ထွန်း)-ဒေါ်စိန်စိန်တို့၏ညီ/မောင်၊ ဦးကျော်ဖြူ၊ ဦးသိန်းဝင်း-ဒေါ်အေးအေးမြင့်၊ ဦးစိန်ထက်မင်း-ဒေါ်သန်းသန်းဆင့်၊ ဦးသန်းထွေး-ဒေါ်နီနီလှိုင်တို့၏အစ်ကို၊ ကိုမြတ်မင်းကျော်-မမ္မန်မုန်ဆွေ၊ ကိုအောင်ကိုမင်း-မောင်ဝင်းမြတ်တို့၏ ဦးလေးမောင်အောင်မြင့်စိုး(ခ)အောင်ကြီး-မောင်သိန်းစိန်၏ မောင်မောင်ခင်ဦး-မယဉ်ယဉ်အောင်၊ မောင်သိန်းအောင်တို့၏ မွေးသမင်ကျေးဇူးရှင်၊ မြေးနှစ်ယောက်တို့၏အဘိုး၊ ဒေါ်စစ်စစ်ရီ၏ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်းသည် ၂၅-၃-၂၀၁၅ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၁:၂၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၇-၃-၂၀၁၅ (သောကြာနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ထိန်ပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၁:၁၅နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

a' :ciñ&(tyg ña) အသက်(၈၇)နှစ်

ကျောက်တန်းမြို့၊ ပါးကြီးကျေးရွာ နေ ဦးဖိုးချို-ဒေါ်စိမ်းမှတ်တို့၏ သမီး၊ အမှတ်(၄၉) မင်းလမ်း၊ ကျောက်တန်းမြို့နေ (ဦးလှသောင်း)-ဒေါ်တင်ကြည်တို့၏ သား၊ (ဦးပု)-ဒေါ်အေးညိုတို့၏ သားသမက်၊ မောင်ဝင်းထွန်း၊ မောင်လင်းထွန်း၊ မောင်ဝင်းထွန်း၊ မောင်လင်းထွန်း-မကတစွာ၊ မအို(ရန်ကုန်ကျွန်းပျံတာဝတ္တသိုလ်၊ ဗဟန်း) နှစ်ယောက်တို့၏ မွေးသမင်ဒေါ်ဒေါ်တင်အုန်း(ခ) မအို၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်းသည် ၂၅-၃-၂၀၁၅ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁:၂၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ယင်းနေ့တွင်ပင် ထိန်ပင်သုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးစီးပါကြောင်း။ [ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၃၁-၃-၂၀၁၅ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် [၃၀-၃-၂၀၁၅ (တနင်္လာနေ့)တွင် အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရားရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဝါယီကာမကြီး OrfenfaMuxif (53)Eñf

ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ သမိုင်း(၆)လမ်း၊ အမှတ်(၅၆၅) နေ (ဦးလှသောင်း)-ဒေါ်တင်ကြည်တို့၏ သား၊ (ဦးပု)-ဒေါ်အေးညိုတို့၏ သားသမက်၊ မောင်ဝင်းထွန်း၊ မောင်လင်းထွန်း-မကတစွာ၊ မအို(ရန်ကုန်ကျွန်းပျံတာဝတ္တသိုလ်၊ ဗဟန်း) နှစ်ယောက်တို့၏ မွေးသမင်ဒေါ်ဒေါ်တင်အုန်း(ခ) မအို၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်းသည် ၂၅-၃-၂၀၁၅ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁:၂၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ယင်းနေ့တွင်ပင် ထိန်ပင်သုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးစီးပါကြောင်း။ [ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၃၁-၃-၂၀၁၅ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် [၃၀-၃-၂၀၁၅ (တနင်္လာနေ့)တွင် အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူခြင်း ouñawmif &ñawmif b' Eñpòr[ñax&f သိက္ခာတော်(၈၂)ဝါ၊ သက်တော်(၁၀၂)နှစ်

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မုံရွာမြို့နယ်၊ နဂါးတွင်းမြို့ကျေးရွာ၊ ချမ်းသာကြီးကျောင်းတိုက်၊ ဦးစံဇာန နာယကဆရာတော်ကြီး ဘဒ္ဒန္တဝါသဝပဟာထေရ်မြတ်၊ သိက္ခာတော်(၈၂)ဝါ၊ သက်တော်(၁၀၂)နှစ်သည် (၁၃၇၆ခုနှစ်)တပေါင်းလဆန်း ၁၄ရက်) ၃-၃-၂၀၁၅ (အင်္ဂါနေ့) ညနေ ၄:၀၅နာရီတွင် ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူသွားပါသဖြင့် ဆရာတော်ကြီး၏ ကြွင်းကျန်ရစ်သော ဥပဇာရုပ်ကလာပံတော်ကို (၁၃၇၆ခုနှစ်) တန်ဆူးလပြည့်ကျော် ၃ရက်) ၆-၄-၂၀၁၅ (တနင်္လာနေ့)တွင် အန္တိမအိရာပဒ သာဓုကိဋ္ဌနူပဿသဘင်ကို စည်ကားသုံးကြိုက်စွာ ပြုလုပ်ကျင်းပပူဇော်ကြမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ဆရာတော်ကြီး၏ ရုပ်အေးရိပ်နိုးမှ တပည့် ဝါယက၊ ဝါယီကာမ အပေါင်းတို့အား အသိပေး အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ တပည့် သံသတော်များနှင့် ဝါယက၊ ဝါယီကာမများ။

ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူခြင်း b' Eñpòr (omne"Z' rñp&d) သိက္ခာတော်(၆၄)ဝါ၊ သက်တော်(၈၄)နှစ်

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ဒိုက်ဦးမြို့နယ်၊ အေးချမ်းကျောင်းတိုက်၊ ပဗာန နာယကဆရာတော်၊ ရုပ်ကျေးသံယနာယကဥက္ကဋ္ဌ၊ ဘဒ္ဒန္တကုဏ္ဍလ ဆရာတော်ကြီးသည် (၁၃၇၆ ခုနှစ်) တပေါင်းလပြည့်ကျော် ၁ ရက်) ၅-၃-၂၀၁၅ (တနင်္ဂနွေနေ့) ညနေ ၄:၀၅နာရီတွင် ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူသွားပါသဖြင့် ကြွင်းကျန်ရစ်သော ဥပဇာရုပ်ကလာပံတော်ကို (တန်ဆူးလပြည့်ကျော် ၁ရက်) ၄-၄-၂၀၁၅ (စနေနေ့) မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် အန္တိမအိရာပဒ သာဓုကိဋ္ဌနူပဿသဘင် ဆင်ယင်ကျင်းပပူဇော်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရုပ်အေးရိပ်နိုးမှ တပည့်သံသတော်၊ ဝါယက၊ ဝါယီကာမများအား မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ဈာနဖြစ်မြောက်ရေးကော်မတီ

a' :at ;Mnñf &ñawmif (၈၆)နှစ် (A-1)

ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်နေ (ဦးဘအုန်း-ဒေါ်ဌေးသိ)တို့၏သမီး၊ (ဦးသန်းဖြေ) (ကားကူးကားဆေး) A-1 ကုမ္ပဏီ၏ဇနီး၊ မြောက်ဒဂုံမြို့နယ်၊ (၃၄)ရပ်ကွက်၊ သရဖီ(၄)လမ်း၊ အမှတ်(၂၉၉) ဦးသန်းဦး-ဒေါ်လင်းလင်းမျိုးတို့၏မိခင်၊ ဦးဇော်ဖိုးထက် (၄-ဦးစီးမှူး) ထွေး/အုပ် နေပြည်တော်- ဒေါ်ဆွေဆွေဝင်း၊ ဗိုလ်ကြီးလွင်ကိုထက် လောကီကိုင်မြို့တို့၏အဘွားသည် ၂၅-၃-၂၀၁၅ ရက် မွန်းလွဲ ၂:၅၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၇-၃-၂၀၁၅ ရက် ညနေ ၅ နာရီတွင် ရေထူးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှ ကားများ ညနေ ၃:၃၀ နာရီတွင်ထွက်ပါမည်။) [ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၃၁-၃-၂၀၁၅ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၇နာရီတွင် အထက်ပါနေအိမ်သို့ တရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဝါယီကာမကြီး a' :ciñomif (a)Eñf (79)Eñf

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ဒိုက်ဦးမြို့နယ်၊ ပန်းခိုင်ကျေးရွာနေ (ဦးလှဒင်-ဒေါ်ရွှေအိ)တို့၏သမီး၊ (ဦးဘဇော်-ဒေါ်ထွေး)တို့၏ သမီးအဖေ၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ဝေါမြို့၊ အမှတ်(၁) မင်းလမ်း၊ ကန်တော်ရပ်ကွက်နေ (ဦးဟန်ထွန်းအောင်)၏ဇနီး၊ ရန်ကုန်မြို့နေ ဦးခင်မောင်ဌေး-ဒေါ်သန်းသန်းဦး-ဒေါ်တင်တင်ထွေး-ဒေါ်တင်တင်ခင်၊ ဦးသက်လှိုင်-ဒေါ်မိမိလှိုင်၊ ဦးကျော်ဆွေ-ဒေါ်ပွဲပွဲ၊ ဦးယခင်-ဒေါ်သီတာသင်း၊ ဝေါမြို့နေ ဒေါက်တာမြင့်လွင်-ဒေါ်နန္ဒာလင်း၊ ဦးမိုးမင်းလတ်-ဒေါ်မာလာမင်းတို့၏မွေးသမင်၊ မြေးမြတ်ကျေးဇူးတော်အဘွား ဒေါ်ခင်သောင်းသည် ၂၅-၃-၂၀၁၅ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၇-၃-၂၀၁၅ (သောကြာနေ့) မွန်းလွဲ ၁:၂၀နာရီတွင် ဝေါမြို့နယ်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင် ပူသွင်းသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ [ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၃၁-၃-၂၀၁၅ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၇နာရီမှ ၁၀နာရီအထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ အလှူဝါယီကာမကြီး OrfenfaMuxif (73)Eñf

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရေစံမြို့နယ်၊ ရေစံမြို့ကျေးရွာ-ဒေါ်မြန်တို့၏သား၊ ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ (၁၆)ရပ်ကွက်၊ ဦးချစ်မောင်လမ်း၊ မြောက်(၂၁)နေ (ဦးဘဇော်-ဒေါ်မမဖြူ)တို့၏သားသမက်၊ ဒေါ်ခင်မိမိခင်ပွန်း (ဦးလှဝင်း)-ဒေါ်လှဝင်း ဦးမောင်မောင်-ဒေါ်ဝင်းကြည်၊ ဦးကျော်ဝင်း-ဒေါ်ခင်ဝင်းတို့၏ညီ (ဦးဝင်းတင်)-ဒေါ်ဇော်တင်မြေ (ဦးအောင်)-ဒေါ်ဇော်တင်မြေ၊ ဦးစိန်သက်- (ဒေါ်ဇော်တင်ရီ)တို့၏မောင်၊ ဦးစိုးလွင်-ဒေါ်ယဉ်မောင်၊ ဦးဝင်းမြင့်-ဒေါ်ခင်ဝေလွင်တို့၏အစ်ကို၊ ဦးကိုကိုလေး-ဒေါက်တာခင်သီတာ [၄/ညွန့်]၊ သမီးသုတေသနနှင့် အဖိုးသားစာကြည့်တိုက်ဦးစီးဌာန၊ ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန၊ ဦးဆန်းနိုင်-ဒေါ်မေခင်လာ၊ ဦးဝင်းအုန်းထွန်း-ဒေါ်ထားနွယ်ဦး၊ ဦးဆန်းမိုး-ဒေါ်ရွှေစင်ဝင်းတို့၏မိခင်၊ မေရွှန်းလှသော်၊ သော်ဟိန်းထွန်း၊ အောင်မင်းခန့်ကျော်ထက်ရတီဝင်း၊ ဆုမြတ်ရွှေစင်တို့၏အဘိုး၊ ဦးအောင်မြို့သည် ၂၅-၃-၂၀၁၅ (အင်္ဂါနေ့) ည ၁:၀၅ နာရီတွင် ဝါယီကာမဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၈-၃-၂၀၁၅ (စနေနေ့) ညနေ ၃ နာရီတွင် ထိန်ပင်သုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) [ကွယ်လွန်သူ အားရည်စူး၍ ၃၁-၃-၂၀၁၅ (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၇ နာရီမှ ၁၀ နာရီအထိ လှိုင်မြို့နယ်၊ (၁၆)ရပ်ကွက်၊ ဦးချစ်မောင်လမ်း၊ မြောက်(၂၁)နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

a' :ciñawmif (56)Eñf

ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး၊ ပြည်ထောင်စုဈေးကော်မပွဲကော်မရှင်ရုံး ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရှင်ဇောပုရပ်ကွက်၊ ပဏ္ဍိတလမ်း၊ အမှတ်(၉)၊ မြောက်လှ(၆)နေ (ဦးသန်း)-ဒေါ်မြတ်တို့၏သမီး၊ ဦးသန်းမြင့်၏ဇနီး၊ မမ္မန်မိမိသော်(ခ)ပွဲပွဲ (ILBC) မောင်မြင့်ပြည်စိုက်ပျိုးရေးသမိုင်း၊ ဒေါ်ခင်အေးမျိုး (အထက-၂၊ ဒဂုံ)၏ညီမသည် ၂၆-၃-၂၀၁၅ (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၈နာရီတွင် ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၈-၃-၂၀၁၅ (စနေနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် ထိန်ပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (အထက်ပါနေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁:၃၀ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဝါယီကာမကြီး OrfenfaMuxif (Chief Engineer) (53)Eñf (B.E. Chemical)

ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ဆရာစံရပ်ကွက်၊ ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်း၊ မြောက်(၉၈)နေ (ဦးစိန်မြင့်)-မသိရသူစုမူဝါဒီ ဒေါ်ခင်သန်းမြင့်(ပထဝီရတနာ) တို့၏သားသမက်၊ ဒေါက်တာမိမိခင်(ပထဝီရတနာ) ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းကျေးဇူး ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ မရတနာဦး၊ မရတနာဦး(အထက-၂)တို့၏ချစ်လှစွာသမင်၊ ဦးဝင်းအုန်း-ဒေါ်ကေသီဝင်း(ဂုဏ်ရှိန်ကြီးဌာန)၊ ဦးလေးလေးအောင်-ဒေါ်အေးအေးဝင်း(Mother Art Gallery)တို့၏ညီ၊ ကို သီဟဆွေ-ဒေါက်တာယမင်းရွှေစင်၊ မဝင့်သူအောင်၊ ကိုဦးပြည့်အောင်တို့၏ဦးလေး၊ ဦးသိန်းဦး (Chief Engineer, Moonson Maritime Shipping)သည် ၂၆-၃-၂၀၁၅ (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၇:၃၀နာရီတွင် SSC ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၈-၃-၂၀၁၅ (စနေနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ရေထူးအအေးတိုက်မှ ရေထူးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်ဖြစ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၁၀နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

OrfenfaMuxif (၈၆)နှစ်

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ နတ်မောက်မြို့၊ ရန်အောင်မြင်ရပ်၊ အမှတ်(၁၂)နေ (ဦးညိုလှ-ဒေါ်ရွှေညို)တို့၏ သားကြီး၊ (ဒေါ်ခင်စော)၏ခင်ပွန်း၊ (ဦးကုန်း) ဒေါ်လှစေတီ၊ ဒေါ်မြလေး၊ ဒေါ်အုန်းစိန်) ဦးမြနိုင်တို့၏ အစ်ကိုကြီး၊ ဒေါ်သင်းသင်းအေး၊ ဒေါ်မိမိဝင်း၊ ဒေါ်ဝါဝါရီရီတို့၏ ဦးကြီးသည် ၁၈-၃-၂၀၁၅ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁နာရီတွင် အထက်ပါနေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ယင်းနေ့ညနေ ၄ နာရီတွင် မြို့တောင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်ပြီးစီးပါကြောင်း။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

OrfenfaMuxif (၈၆)နှစ်

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ နတ်မောက်မြို့၊ ရန်အောင်မြင်ရပ်၊ အမှတ်(၁၂)နေ (ဦးညိုလှ-ဒေါ်ရွှေညို)တို့၏ သားကြီး၊ (ဒေါ်ခင်စော)၏ခင်ပွန်း၊ (ဦးကုန်း) ဒေါ်လှစေတီ၊ ဒေါ်မြလေး၊ ဒေါ်အုန်းစိန်) ဦးမြနိုင်တို့၏ အစ်ကိုကြီး၊ ဒေါ်သင်းသင်းအေး၊ ဒေါ်မိမိဝင်း၊ ဒေါ်ဝါဝါရီရီတို့၏ ဦးကြီးသည် ၁၈-၃-၂၀၁၅ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁နာရီတွင် အထက်ပါနေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ယင်းနေ့ညနေ ၄ နာရီတွင် မြို့တောင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်ပြီးစီးပါကြောင်း။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

OrfenfaMuxif (74)Eñf

အထက်တန်းဖြင့်(ငြိမ်း) အထက်(၁)လေးလမြင့်မြို့၊ မင်းတေးလမ်း၊ အမှတ်(၅၄/ဘီ) ဖက်ခင်းထွေးချီရပ်နေ (ဦးထွေးအောင်-ဒေါ်ထွေးညွန့်)တို့၏ သမီး၊ ဦးဖေသိန်း(မန်နေဂျာ-ငြိမ်း) ကုန်သွယ်လယ်လာ၊ မွန်ပြည်နယ်)၏ဇနီး၊ ဦးလှမြင့်-ဒေါက်တာဝင်းဝင်းဌေး (ဇာတိမှန် အထူးကုဆရာဝန်၊ ကော့သောင်းပြည်သူ့ဆေးရုံ)၊ ဦးကျော်ဆန်း သိန်းတို့၏ မွေးသမင်သည် ၂၆-၃-၂၀၁၅ (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၁:၁၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၈-၃-၂၀၁၅ (စနေနေ့) မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင် မိန့်ကုန်းသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်ပါမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

a' :arZikñt mif (41)Eñf (မလွိုင်မြို့)

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၄၀)ရပ်ကွက်၊ ပန်းညှပ်လမ်း၊ အမှတ်(၇၁)နေ ဦးသန်းအောင်(ခ)ခိုင်မန်နေဂျာ-ငြိမ်း၊ မြန်မာ့ဝါဒီနှင့်ဒီပဲခေါင်လုပ်ငန်း)-ဒေါ်ဌေးဌေးတို့၏သမီး၊ မလွိုင်မြို့နယ်၊ (၂)ရပ်ကွက်နေ ဦးမောင်မောင်-ဒေါ်စောပိုင်တို့၏ သမီးအဖေ၊ အမှတ်(၇၅၀) ပန်းညှပ်လမ်းနေ ဦးစိန်မော်ရည်(တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်၊ မန္တလေးတ

